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Časopis Utrip Savinjske doline odkupujejo za svoja
gospodinjstva občine Žalec, Braslovče in Prebold.

Utrip Savinjske doline je mogoče kupiti
v trgovinah Brglez na Vranskem

in Davidov Hram v Andražu nad Polzelo, v TIC Tabor
in na sedežu uredništva v Domu II. slovenskega tabora Žalec.

V minulih dneh so se najbrž najbolj veselili šolarji, ki so večinoma za dva meseca vrgli šolske torbe v kot, 
saj so se začele počitnice. Kako uspešno so zaključili šolanje, na nek način kažejo zaključene ocene, zapisane 
v spričevalih. Slišimo, da je bilo v naši dolini več odličnjakov. Lepo. Toda ali številke in ocene res povedo vse 
in res opremijo otroka za življenje? Seveda ne želim zmanjševati vrednosti ocen in dela, ki se za njimi skriva. 
Želim samo izpostaviti nekaj misli, ki so se mi porodile, vi pa sami presodite. 

Spomnim se še časov svoje osnovne šole, ko v razredu s tridesetimi učenci ni bilo več kot 5 ali 6 odličnih, 
približno za polovico toliko več prav dobrih, največ dobrih, nekaj zadostnih in dva, ki sta se vsako leto ubadala 
z biti ali ne biti. In so rekli, da je to naravna razdelitev, glede na to, kako narava razporedi med ljudi. Nič 
slabega, itak že zdavnaj ne velja več tisti rek, uči se, da ti ne bo treba fizično delati in boš slabo zaslužil … 
Ampak to je že druga tema. Razmišljam pa, če današnjih več odličnjakov (včasih že polovica razreda) pomeni, 
da so otroci zdaj v povprečju pametnejši, da so bolj tekmovalni, ali pomeni zgolj to, da so zdaj nižji standardi 
za doseganje višjih ocen. Ne vem. 

Te dni je tudi slišati, da sodobni starši preveč posegajo v delo učiteljev, hodijo v šolo lobirat za boljše ocene, 
ne verjamejo učiteljem, ne zaupajo šoli ... Včasih so imeli učitelji več avtoritete, zdaj pa si avtoritete, ki jim 
pritiče, ne upajo vzeti, ker je preveč pravil in pretanka je meja, ki jih loči od sodišč, kar je po mojem mnenju 
še ena deviantnost sodobnega časa. Strokovnjaki navsezadnje opozarjajo, da naše šole zahtevajo preveč 
faktografskega učenja, veliko učiteljev pa išče neznanje namesto znanja … Imate kakšno izkušnjo? Ena za 
pokušnjo, ki se je v resnici zgodila kolegici oz. njeni hčeri. Hči je pisala pri enem od družboslovnih predmetov 
test odlično (5), s sošolko pa sta ugotovili, da je dobila dve točki več za podoben odgovor pri istem vprašanju. 
Razlika je bila samo v dobesednem, če hočete »napiflanem« odgovoru, in tistem »s svojimi besedami«, vsebina 
je bila preverjeno pravilna. Razlika je prinesla sošolki štirico. Zato se je kolegičina hči odločila učiteljico 
opozoriti, da bi morala njeni sošolki ravno tako dati dve točki več. In kaj je storila učiteljica? Znižala je oceno 
učenki, ki se je prišla borit za svojo sošolko, namesto da bi zvišala oceno drugi. Torej, namesto da bi nagradila 
»borko za pravice« in kolegialnost, je trmasto vztrajala pri natančnem pomnjenju dejstev. Kakšno sporočilo je 
s tem dala celotnemu razredu?  

Potem pa tarnamo, da je v šolah premalo druženja, kolegialnosti, solidarnosti, sodelovanja in preveč 
tekmovanja, soliranja, egoizma. In da ne bo pomote, to je le en primer, starši so svoje poglavje! Najbolj sekajo 
mimo, ko mislijo, da morajo vse, kar ušpičijo naši mladinci, sami pomesti pred njihovim pragom. Da ne rečem, 
da se učijo s svojimi otroki, delajo njihove domače naloge še v višjih razredih osnovne šole, celo v srednji šoli. 
Za njimi vozijo zvezke in športno opremo, ki so jo pozabili, namesto da bi jih naučili prevzeti odgovornost za 
svoje napake, jih naučili, kako napake popraviti. Saj veste, otroci se ne bodo naučili na naših napakah, ampak 
na svojih. Oziroma se bodo, vendar napačnih stvari.

Ampak šole prinašajo v sodobnem času vendarle toliko tistega, česar včasih nismo imeli. Morda je pa štos 
ravno v »manj je več«? Ne vem, s čustvi nabite valete in visoko kakovostne prireditve ob zaključku leta govorijo 
tudi o dobrem, boljšem, navdihujočem. To opogumlja. 

Želim vam torej prijetne počitnice, čim več narave in čim manj sodobnih elektronskih poti, s katerimi 
včasih že kar objestno spremljamo vsak svoj korak in pozabimo, da so skriti kotički zasebnosti učinkovitejši za 
nabiranje energije kot adapterji, priklopljeni na elektriko.

Uživajte svoje poletje!                                                                                                                                               Lucija Kolar

Manj je več ali več je manj?
foto: T. T.
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Stara šola, kot ji pravijo v 
Žalcu in ki je pred desetle-
tji nudila gostoljubje žalski 
osnovni šoli, zdaj pa so v njej 
UPI – ljudska univerza Žalec, 
Waldorfska šola Savinja in 
vrtec, je dobila novo obleko. 
Šola z več kot stoletno tradi-
cijo šolstva (prvič je odprla 
svoja vrata l. 1911) je dobila 
novo fasado, ponaša se tudi 
z urejeno okolico. Prenova je 
veljala približno pol milijona 
evrov. Ta dogodek so v četr-
tek, 22. junija, pospremili s 
slavnostno prireditvijo.

Z obnovo zgradbe, ki sta jo v 

sodelovanju z Občino Žalec re-
alizirali UPI – ljudska univerza 
Žalec in Waldorfska šola Savi-
nja, so začeli zgodaj spomladi. 
Obnovili so fasado šole in telo-
vadnice, uredili nadstreške in 
vhode v zgradbo ter na telova-
dnici zamenjali okna. Ob vsem 
tem so na dvorišču uredili od-
vodnjavanje in kanalizacijo ter 
poskrbeli za prijetno zunanjo 
podobo sprednjega in zadnje-
ga dvorišča. 

Janko Kos je na slovesnosti 
izrazil veselje ob prenovi in 
ob tem dodal, da se je potrdila 
pravilnost odločitve občine, ki 

je pred petimi leti gostoljubje v 
tej zgradbi ponudila Waldorf-
ski šoli Savinja, kajti obnova 
bi bila prevelik zalogaj zgolj za 
univerzo. 

Zbrane sta nagovorila tudi 
ravnatelj waldorfske šole mag. 
Boštjan Štrajhar in direktori-
ca univerze Franja Centrih, ki 
sta poudarila pomen dobrega 
sodelovanja in sožitja pod isto 
streho, ki je prispevalo k uspe-
šni prenovi. Franja Centrih se 
je s simbolično fotografijo pre-
novljene zgradbe zahvalila tudi 
županu Janku Kosu in mag. 
Boštjanu Štrajharju ter ključ-
nima osebama na občini, di-
rektorici občinske uprave Tanji 
Razboršek Rehar in vodji Ura-
da za negospodarske dejavno-
sti Nataši Gaber Sivka, ter tudi 
glavnemu operativcu, hišniku 
Damjanu Pantnerju.

V navdihujočem progra-
mu, ki ga je povezoval Dejan 
Tamše, so nastopili plesalke 
flamenka, ki delujejo na UPI, 
zbor Popseslish, Godba Zabu-
kovica in učenci od 1. do 6. ra-
zreda Waldorfske šole Savinja.

 L. K.

Stara šola se je pomladila

Učence 6. razreda je pri ljubkem plesu, kjer so simbolično spletali kito s trakovi venca, postavljenega na šolskem dvorišču, s 
harmoniko spremljal mag. Boštjan Štrajhar.

Stara šola je dobila novo fasado.
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V žalskem ekomuzeju hme-
ljarstva in pivovarstva je v to-
rek, 30. maja, potekala redna 
letna skupščina Zveze kultur-
nih društev Savinja Žalec. 

Predsednica zveze Breda Ve-
ber je podala poročilo o delu 
zveze, v katero je včlanjenih 18 
kulturnih društev na področju 
ljubiteljske kulturne dejavno-
sti in 9 šolskih društev. Vseh 
aktivnih članov v kulturnih 
društvih je več kot 1000, v šol-
skih pa okoli 1600 učencev. V 
največji meri izvajajo instru-
mentalno in vokalno glasbeno 
dejavnost, sledijo plesne, lite-
rarne in gledališke skupine. V 
letu 2016 so društva organizi-
rala ogromno koncertov in na-
stopov ter pripravila več likov-
nih razstav.

Učenci osnovnih šol so izve-
dli več kot 450 priložnostnih 
nastopov v raznih krajih in na 
šolah in se udeležili več kot 100 
tekmovanj. Na skupščini so de-
legati potrdili načrt dela za te-
koče leto in podelili priznanja. 

Bronasti znak Zveze kultur-
nih društev Savinja Žalec je 
prejel David Sopotnik, srebr-
nega Mažoretna skupina Libo-
je, zlati znak pa sta prejela član 
Godbe Liboje Franc Dimec in 
Amatersko gledališče Vrba iz 
Vrbja. Zbrane so ob tej prilo-

žnosti nagovorili žalski župan 
Janko Kos, direktor Zavoda za 
kulturo, šport in turizem Ža-
lec Matjaž Juteršek ter vodja 
žalske izpostave Javnega skla-
da RS za kulturne dejavnosti 

Neža Zagoričnik. V kulturnem 
programu je nastopil Moški 
pevski zbor Zvon Šempeter 
pod vodstvom Metke Jagodič 
Pogačar.

 T. Tavčar

Vseh aktivnih članov 2600

S skupščine Zveze kulturnih društev Savinja Žalec

Predsednica zveze Breda Veber je Francu Dimcu, članu libojske godbe, podelila 
zlati znak zveze.

Letošnje Petrovčevanje si 
bodo še posebej zapomnili 
tamkajšnji gasilci. PGD Do-
briša vas - Petrovče je namreč 
svojemu namenu predalo 
novo gasilsko vozilo.

Slovesnost so pripravili pod 
velikim šotorom, poleg gasil-
cev sosednjih društev pa so se 
je udeležili tudi številni gostje. 
Po uvodni paradi so zbrcane 
nagovorili predsednik PGD 
Dobriša vas - Petrovče Bernard 
Jelen, ki je poudaril, da so veseli 
in ponosni, da so dočakali dan 
prevzema novega vozila, in se 
zahvalil vsem, ki so kakor koli 
pripomogli k nakupu novega 
vozila. Udeležence prijetnega 
gasilskega dogodka sta pozdra-
vila predsednik KS Petrovče 
Marjan Volpe, podžupan Ob-
čine Žalec Ivan Jelen, v imenu 
Gasilske zveze Slovenije pa jih 
je nagovoril Janko Žunter ter 
poudaril, da so nove pridobitve 
veseli tudi na zvezi, ter jim če-
stital k tako velikemu uspehu.

Vrednost novega vozila je 
260 tisoč evrov, od tega je naj-
več, sedemdeset odstotkov, 
prispevala Občina Žalec, osta-
lo pa gasilci PGD Dobriša vas 
- Petrovče, botri, podjetja in 
drugi. Sledil je prevzem nove-
ga vozila. Ključe je podžupan 
Ivan Jelen predal namestniku 
poveljnika Robertu Magajni, 
ta pa šoferju Mateju Zupancu, 
ki je nato preizkusil novo vozi-

lo. Blagoslov je opravil domači 
župnik Ivan Arzenšek.

V nadaljevanju so podeli-
li številna zahvalna priznanja 
vsem, ki so pripomogli k na-
kupu novega gasilskega vozila, 
prireditev pa je z nastopom 
obogatil pihalni orkester Glas-
bene šole Risto Savin Žalec. 
Sledila je zabava z Dejanom 
Vunjakom in Brendijevimi ba-
rabami. T. Tavčar

Novo gasilsko vozilo

Novo gasilsko vozilo, prejemniki priznanj, botri …             

KS Šempeter praznuje v teh 
junijskih dneh krajevni pra-
znik. Za dan praznovanja so 
si izbrali 29. junij, dan, ko go-
duje njihov farni zavetnik sv. 
Peter, vsako leto pa pripravi-
jo v okviru praznovanja vrsto 
prireditev. 

Na slavnostni seji krajevne 
skupnosti spregovorijo o svo-
jem delu, načrtih in željah ter 
podelijo krajevna priznanja. 
Tokratna slavnostna seja je 
potekala v dvorani KZ Šempe-
ter v petek, 16. junija. Ob tej 
priložnosti so pripravili bogat 
kulturni program, v katerem 
so nastopili pevci MPZ Savinj-
ski zvon, učenci šempetrske 
osnovne šole, vokalno-glasbena 
skupina, ki jo sestavljajo članice 
Petrovih tamburašev, mladi fol-
kloristi OŠ Šempeter in šolski 
band. Udeležence slavnostne 
seje je pozdravila in nagovorila 
predsednica Sveta KS Šempeter 
Zdenka Jan in v svojem nago-
voru izrazila zadovoljstvo nad 
uspešnim delovanjem društev 
in organizacij, nad delom, ki so 

ga opravili v krajevni skupnosti, 
izpostavila pa je tudi dela, ki jih 
načrtujejo, vključno z investi-
cijo v obnovo in posodobitev 
šole, ki so jo že začeli izvajati.

Svoje misli je z občinstvom 
podelil tudi župan Občine Ža-
lec Janko Kos, ki je  Šempetra-
nom čestital za prizadevnost 
in vztrajnost in jih pozval, naj 
kljub težavam ostanejo še na-
prej kleni in prizadevni. V na-
daljevanju sta s predsednico 

Zdenko Jan podelila letošnja 
priznanja KS Šempeter. Grb 
KS Šempeter sta podelila Du-
šanu Jelenu, priznanje KS Šem-
peter sta prejela Zvone Lužar 
in Marija Vrbnjak, priznanje 
mladim za izjemne uspehe so 
Šempetrani tokrat podelili Neži 
Pogačar, ki posega po najvišjih 
glasbenih priznanjih, izredno 
priznanje KS Šempeter pa sta 
prejela košarkarja, brata Beno 
in Samo Udrih.  D. N.     

Šempetrani praznujejo                                                   

Dobitniki letošnjih priznanj s predsednico KS Šempeter Zdenko Jan in z županom 
Jankom Kosom

V Grčah nad Jamo Pekel je 
bilo maja še posebej živahno. 
V letošnjem letu mineva 20 
let od izgradnje kapele in va-
ščani so v ta namen pripravili 
tridnevno praznovanje. 

Kot je povedala Urška Šra-
mel Vončina, je bil prvi dan 
program v prvi vrsti namenjen 
otrokom. Pri kapeli so namreč 
pripravili otroške šmarnice s 
presenečenjem. Obiskali so 
jih tako domačini kot številni 
okoliški otroci. Drugi dan so 
dogajanje posvetili zgodovini 
kapele in njenemu namenu. 
Popoldan so pripravili pro-
cesijo, imenovano Z Lurško 
Marijo po Grčah. V sprehodu 
skozi vas in bližnji gozd so na 
posameznih postajah ob bra-
nju izbranih besedil odkrivali 
zanimivo zgodbo Lurške Ma-
rije in svete Bernardke. Sledil 
je zgodovinsko obarvan kul-
turni večer, na katerem so naj-
prej predstavili izdajo brošure 
z naslovom Kronika kapele 
Lurške Marije v Grčah, ki jo 

je napisala Marija Godec. Gre 
za izbor kroniških zapisov, ki 
so nastajali konec devetdese-
tih let, ko se je gradila kape-
la. Nato so si ogledali arhivski 
posnetek o blagoslovu kape-
le. V nedeljo, 21. maja, pa se 
je več kot 200 ljudi udeležilo 
svete maše, ki so jo darovali 
celjski opat Marjan Jezernik 
ter duhovniki domače žu-
pnije in okoliških župnij, pri 

bogoslužju pa je sodeloval 
Župnijski pevski zbor gornje 
Ponikve.

Čeprav se na prvi pogled zdi, 
da starost kapele v primerjavi 
z drugimi po Sloveniji ni prav 
visoka, se je ob praznovanju 
pokazalo, da vaščanom veliko 
pomeni. Kapela je nastala z 
namenom, da bi se moralo »na 
hribu« nekaj dogajati in 20 let 
kasneje se zdi, da kapela svoje 
poslanstvo odlično opravlja, 
saj se okrog nje res vedno ne-
kaj dogaja. Hkrati so priprave 
na tridnevno slavje vaščane 
povezale in utrdile njihovo za-
upanje v sočloveka. V teh dneh 
se je v Grčah zbralo več kot 400 
obiskovalcev, ki so bili nad ide-
jo in izvedbo praznovanja nav-
dušeni. T. Tavčar

Tridnevno praznovanje v Grčah

Vaščani Grč so proslavili 20-letnico kapele.
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Včeraj je Žalec, ki letos tek-
muje na prestižnem tekmo-
vanju za naziv najlepše ure-
jenih mest in krajev Entente 
Florale Europe 2017, obiskala 
in ocenjevala osemčlanska 
mednarodna komisija na čelu 
s predsednikom, Belgijcem 
Rudijem Geerardynom. Pogoj 
za sodelovanje na tekmovanju 
je bila predhodna dobra uvr-
stitev v slovenskem državnem 
projektu Moja dežela lepa in 
gostoljubna, ki ga vsako leto 
organizira Turistična zveza 
Slovenije, posebna komisija 
pa je za evropsko tekmovanje 
letos med slovenskimi mesti 
predlagala Žalec in Piran. Re-
zultate ocenjevanja bodo raz-
glasili 15. septembra v Podče-
trtku.

Mednarodna komisija, ki jo 
poleg predsedujočega Belgijca 
sestavljajo sodniki iz Avstrije, 
Češke, Nemčije, Madžarske, 
Irske, Italije in Nizozemske, si 
je na šesturnem obhodu Žalca 
ogledala 11 točk po vnaprej do-
ločeni trasi (Dom II. slovenske-
ga tabora, Športni park Žalec in 
OŠ Žalec, pokopališče, IHPS, 
Ekomuzej hmeljarstva in pivo-
varstva Slovenije, Ribnik Vrbje, 
Center za zbiranje odpadkov, 
Dvorec Novo Celje, Mirosan, 
mestno jedro in Fontano piv 
Zeleno zlato), je ocenjevala raz-
lične vidike urejenosti mesta 
in njegov trajnostno naravnani 
razvoj. Na končno oceno bodo 
vplivali kriterij prostorskega 
načrtovanja in razvoja, naravno 
okolje, grajeno okolje, pokra-
jina, zeleni prostori, zasaditve 
trajnih in sezonskih nasadov, 
okoljevarstveno izobraževanje, 
turizem in prosti čas, podpora 
in vključevanje ter komunici-
ranje.

Kot je na nedavni novinarski 
konferenci povedal župan Ob-
čine Žalec Janko Kos, ki vodi 
dvanajstčlanski tim za priprave 
na tekmovanje, bi bil prejem 
tega priznanja velika promoci-
ja za Žalec, kljub temu pa, da 
so kriteriji za pridobitev precej 
ostri, bi si Žalec to zaslužil, po-
tem ko je bilo v zadnjih letih res 
veliko postorjenega in je zato 

prejel že nekaj priznanj, med 
drugim trikrat zapored Plane-
tu prijazna občina, leta 2004 že 
srebrno priznanje na Ententen 
Florale. Podžupanja dr. Hana 
Šuster Erjavec je ob tem doda-
la, da si kljub določeni trasi ko-
misija ni ogledala le določenih 
točk, saj si je vtise nabirala tudi 
z opazovanjem zasebnih povr-
šin, zato je zelo pomembna ure-
jenost celotnega mesta. Poveda-
la je tudi, da so priprave na to 
prestižno tekmovanje potekale 
že od lanskega novembra in da 
deluje pod vodstvom župana 

dvanajstčlanski tim. Prizadeva-
nje za urejeno okolje pa ni po-
membno samo zaradi turistov 
in tistih, ki prihajajo v Žalec, 
ampak najprej zaradi občanov, 
ki se morajo v svojem mestu 
počutiti dobro, je na novinar-
ski konferenci še dodal župan, 
to pa je potrdil tudi direktor 
Razvojne agencije Savinja Sto-
jan Praprotnik, ki je poudaril, 
da je kakovost bivanja občanov 
pri tem najpomembnejša, saj le 
z »zadovoljnimi občani lahko 
zagotovimo kakovost za tujce«.

 L. K.

Žalec v boju za mednarodno priznanje

Odslej s fontane naravnost na plažo

Na omenjeni novinarski 
konferenci 22. junija sta župan 
Janko Kos in podžupanja dr. 
Hana Šuster Erjavec predsta-
vila tudi novosti in rezultate 
na Fontani piv Zeleno zlato. 
V dveh mesecih in pol druge 
sezone so v Žalcu prodali do-
brih 28 tisoč vrčkov, k dobre-
mu obisku pa prispevajo tudi 
nekatere novosti. Dobro so 
ljudje sprejeli 6. točilno pipo, 
izplakovalnik za kozarce, do-
datno kulinarično ponudbo 
na tržnici, ogled mesta z oko-
lico s starodobnim avtobusom 
Oldi Goldi, plažo pri fontani z 
ležalniki, knjižnico ob fontani 
z možnostjo prebiranja knjig 
pa tudi doživetja v okviru Fe-
stivala Zeleno zlato, ki so se 
začela pred časom in se bodo 
zaključila s Savinjskim Okto-
berfestom konec oktobra. To 
so Kuhna pri fontani, koncerti, 

športne prireditve, dogodki, 
povezani s hmeljarstvom in pi-
vovarstvom. S 1. julijem bodo 
na fontaninih pipah zamenjali 
kar štiri vrste piva od šestih. 
Ostajata ambasadorjevo zeleno 
pivo »Štajerc«, na katerega pri-
sega ambasador Tadej Toš, in 
pivo Svarun Pivovarne Lobik.

Namesto svetlega Kukca 
bodo zdaj točili temnega, po-
novno se vrača priljubljeno 
medeno pivo pivnice Krato-
chwill. Za pivoljubce bo za-
nimivo tudi pivo, ki vsebuje 
zgolj eno sorto hmelja Lone 
Wolf (volk samotar) vzhaja-
jočega slovenskega pivovar-
ja Reservoir Dogs. Na šesti 
pipi se bodo menjala piva 
kamniške pivovarne Maister 
Brewery, ki so poimenovana 
po slovenskih veljakih iz zgo-
dovine General Maister, Vega 
in Rusjan.

foto: T. T.

V Domu II. slovenskega 
tabora v Žalcu so 23. junija 
pripravili osrednjo občinsko 
proslavo ob dnevu državnosti. 
Slavnostni govornik je bil žu-
pan Občine Žalec Janko Kos. 

Pol ure pred začetkom 
proslave, ki so jo organizira-
li Občina Žalec, Območno 
združenje veteranov vojne za 
Slovenijo Spodnje Savinjske 
doline in žalski odbor Vete-
ranskega društva Sever, je pred 
kulturnim domom praznik 
oznanjala Godba Liboje, ki 
pa jo je po nekaj minutah dež 
pregnal v notranjost doma. 
Program, ki ga je povezovala 
Lidija Koceli, se je tokrat za-
čel nekoliko drugače, saj so vsi 
prisotni v dvorani skupaj za-
peli slovensko himno. Praznu-
jemo že dobrega četrtstoletja 
in, kot je župan Občine Žalec 
Janko Kos povedal v nagovoru 
zbranim v Domu II. sloven-
skega tabora, je pomembno, 
da stopimo skupaj, kot smo 
znali pred 26 leti. »Slovenija je 
domovina vseh Slovencev in 
ostalih prebivalcev, ki v njej ži-
vimo. Želel bi, da skupaj ustva-
rimo dobre pogoje za uresniči-
tev svojih potencialov in se ne 
bojimo prihodnosti. Posebej 
tisti, ki imamo ekonomsko in 
politično moč, moramo biti 
zgled ostalim. Naš skupni cilj 
mora biti ustvarjanje socialno 
pravične in pravne države, za 
vse nas pa verjamem, da bo 

prišel čas, ko bomo vsi skupaj s 
poštenim delom lahko dostoj-
no živeli in tako tudi bolj cenili 
in spoštovali svojo državo,« je 
dejal župan. Svoj govor pa je 
zaključil z modro mislijo: »Do-
movina je kot mati. Ena sama. 
Četudi se kdaj z njo ne strinja-
mo, jo imamo radi. Bodimo z 
razumom in s srcem za domo-
vino in ponosno praznujmo 
dan državnosti.« 

Kasneje so oder zavzeli Jure 
Ivanušič, Jaka Pucihar, Goran 
Rukavina, Dominik Krajnčan 
in Romana Krajnčan. Tako Jure 
Ivanušič kot Romana Krajn-
čan sta strastna umetnika, ki ju 
povezuje očarljiv nastop, poln 
spontanosti, iskrenosti in zani-
mivega humorja. Njuno sode-
lovanje je prepletanje glasbe in 
gledališča, koncerta in poezije. 
Ob nastopu sta vnesla v dvo-
rano prav posebna čustva in 

poskrbela za nemalo aplavzov. 
Po proslavi so se zbrani družili 
v avli kulturnega doma, vse, ki 
je pot zanesla do Fontane piv 
Zeleno zlato, pa je v poletno 
noč pospremil Pihalni orkester 
Komen.

 Živa Krušič Gorišek,
foto: T. T.

Nosilci moči morajo biti zgled ostalim

Slavnostni govornik Janko Kos

Iskrivi Jure Ivanušič in pevka Romana Krajnčan

Pred poletnim premorom 
se bodo jutri na 19. redni 
seji občinskega sveta sestali 
žalski svetniki. Med drugim 
bodo potrdili letošnje občin-
ske nagrajence.

Na osnovi predlogov, ki so 
prispeli na javni razpis, komi-
sija za mandatna vprašanja, 
volitve, imenovanja ter pri-
znanja predlaga, da prejmejo 
plakete občine Miran Grebo-
všek s Pernovega, Jože Pla-
ninc iz Griž, Akademski pev-
ski zbor Risto Savin iz Žalca, 
Odbojkarski klub Šempeter 
in Mažoretna skupina Libo-
je, grbe občine pa Silvo Čre-
pinšek iz Zgornjih Grušovelj, 
Amatersko gledališče Vrba iz 
Vrbja in javni vzgojno-izobra-
ževalni zavod Glasbena šola 
Risto Savin Žalec.

Imenovali bodo tudi pred-
stavnika ustanovitelja v Svet 
zavoda Vrtci Žalec in odločali 
o soglasju k ponovnemu ime-
novanju mag. Nataše Čater za 
direktorico Žalskih lekarn, saj 
se ji izteka mandat.

Na dnevnem redu bodo 
poleg premoženjsko-pravnih 
zadev tudi predlog odloka o 
občinskem podrobnem pro-
storskem načrtu za območje 
Žalec ŽA-1/12, predlog od-
loka o programu opremljanja 
stavbnih zemljišč in merilih 
za odmero komunalnega pri-
spevka na tem območju ter 

predlog odloka o občinskem 
podrobnem prostorskem na-
črtu o spremembah in do-
polnitvah zazidalnega načrta 
Arnovski gozd, ki bodo inve-
stitorjem omogočili gradnjo 
novih poslovnih objektov in 
potrebne ureditve znotraj teh 
območij.

Prav tako je župan na dnev-
ni red uvrstil predlog spre-
memb odloka o določitvi 
volilnih enot v občini, spre-
membe pa so potrebne zaradi 
uskladitve s statutom občine. 
Ob potrditvi tega predloga se 
bo število članov občinskega 
sveta zmanjšalo z 29 na 27, pri 
čemer je celotna občina ena 
volilna enota. Sprememba se 
bo upoštevala z naslednjimi 
lokalnimi volitvami.

Žalski svetniki bodo na za-
dnji redni seji pred počitni-
cami odločali tudi o predlogu 
sprememb pravilnika o sofi-
nanciranju kulturnih projek-
tov. Sedanji pravilnik namreč 
ne omogoča sofinanciranja 
vseh kulturnih spomenikov, 
ker nimajo vsi lastniki ali 
upravljavci kulturnih spome-
nikov sedeža oziroma stalnega 
prebivališča v žalski občini.

V nadaljevanju seje se bodo 
svetniki seznanili z informa-
cijami o rezultatih poslovanja 
gospodarstva v žalski občini v 
letu 2016 ter s poročili o po-
slovanju Javnega komunalne-

ga podjetja Žalec in Razvojne 
agencije Savinja Žalec, o delo-
vanju Mladinskega sveta Obči-
ne Žalec, o izvajanju zaščite in 
reševanja, o delu prostovoljnih 
gasilskih društev, o delu zvez 
društev in o poslovanju Kari-
ernega kotička Žalec za l. 2016.

Nadzorni odbor bo predsta-
vil končno poročilo o opra-
vljenem pregledu pravilnosti 
in zakonitosti poslovanja z 
javnimi sredstvi.

 K. R.

Žalski svetniki še jutri

Žalski župan Janko Kos je v 
Domu II. slovenskega tabora 
v Žalcu sprejel letošnje odlič-
njake ter dobitnike državnih 
priznanj iz žalske občine. Če-
stital je njim, pa tudi staršem 
in učiteljem, saj brez njihove-
ga truda ne bi bilo tako lepih 
učnih uspehov.

Z odličnim uspehom v vseh 
devetih letih šolanja je šolanje 
zaključilo skupno 42 učencev 
(lani 34), in sicer na I. OŠ Žalec 
16 odličnjakov, OŠ Šempeter 5, 
OŠ Petrovče 10, OŠ Griže 9 in 
na II. OŠ Žalec 2 odličnjaka. 
Odlični učenci so prejeli pri-
znanje Občine Žalec za odličen 
uspeh v osnovni šoli ter knjigo 
z naslovom Babette: dnevniki 

Barbare Širca, 1849, 1850, 1851.
55 učencev je prejelo srebr-

na ali zlata priznanja iz znanja 
na državnih tekmovanjih na 
različnih področjih, in sicer: 
na I. OŠ Žalec 12 učencev, OŠ 
Petrovče 16, OŠ Šempeter 16 in 
na OŠ Griže 11 učencev. Vsi so 
prejeli darilo za dosežene uspe-
he v šolskem letu 2016/2017. 

Mentorji, razredniki zaključ-
nih razredov, pomočnice rav-
nateljic oz. ravnatelja ter ravna-
teljice in ravnatelj pa so ob tej 
priložnosti prejeli pohvale Ob-
čine Žalec za dosežene uspehe 
učenk in učencev v šolskem letu 
2016/2017 (skupaj 53 pohval). 
Učencem Glasbene šole Risto 
Savin Žalec, ki so v šolskem letu 

2016/17 dosegli vidne rezultate 
na tekmovanjih doma in v tuji-
ni, teh je bilo letos več kot sto, 
pa sta ravnatelj mag. Gorazd 

Kozmus in župan Občine Žalec 
Janko Kos priznanja in nagra-
de podelila 5. junija v glasbeni 
šoli. T. Tavčar

Letos več odličnjakov

S podelitve priznanj in nagrad odličnim učencem žalske občine
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V sredo, 21. junija, so se 
braslovški svetniki sestali na 
17. redni seji, na kateri so se 
med drugim seznanili z in-
formacijo o trenutnih investi-
cijah v občini, gasilci iz sve-
tniških vrst pa so opozorili 
na neučinkovito alarmiranje, 
kar se je pokazalo ob zadnji 
hudi prometni nesreči.

Po predstavitvi ravnanja z 
odpadki celjske družbe Simbio 
in po krajši razpravi je občinski 
svet potrdil nekoliko višje cene 
odvoza odpadkov. Po novem 
se bo cena za gospodinjstva, 

ki imajo vse tri zabojnike stan-
dardne velikosti, v poletnih 
mesecih, ko biološke odpadke 
odvažajo vsak teden, s 24,71 
evra zvišala na 26,23 evra. V 
zimskem času pa bo cena zna-
šala 19,60 evra. V nadaljevanju 
so bili svetniki seznanjeni z le-
tnima poročiloma II. OŠ Žalec 
in Medobčinske splošne knji-
žnice Žalec za leto 2016. 

Mag. Edita Dobaj je predsta-
vila odlok o organiziranosti in 
delovanju občinske uprave, ki 
je bil spremenjen oziroma do-
polnjen predvsem z namenom 

uskladitve z veljavno zakono-
dajo, saj je bil dosedanji odlok 
v veljavi že od leta 1999. Zaradi 
podobnih razlogov so posodo-
bili tudi poslovnik občinskega 
sveta.          T. T.

Višje cene odvoza odpadkov …

Dom krajanov Gomilsko 
že nekaj let postopoma obna-
vljajo. 

Potem ko so obnovili streho, 
zamenjali okna, uredili garde-
robe, ogrevanje in obnovili tla 
v telovadnici, je bilo letos na 
vrsti še pročelje. Izbrani izvaja-
lec, Gradbeno podjetje Remont 
Celje, je dela opravil v predvi-
denem roku, vrednost opravlje-
nih del je znašala 36 tisoč evrov, 
sredstva pa je zagotovila Obči-
na Braslovče iz proračuna. T. T.

Obnovili Dom krajanov Gomilsko

Prenovljen kulturni dom na Gomilskem                                    

Zadnje srečanje prebold-
skega župana z novoro-
jenčki in njihovimi starši v 
večnamenski dvorani Vrtca 
Prebold je pokazalo nekoliko 
slabšo nataliteto kot v prete-
klem obdobju. V obdobju od 
1. novembra  lani do 1. maja 
letos se je namreč rodilo le 20 
otrok, in sicer 12 fantkov in 8 
deklic.

Pogled v občinsko statisti-
ko rojstev pove, da se je v letu 
2015 rodilo 55, v letu 2016 pa 
48 otrok.

Za prijeten uvod v srečanje 
so poskrbeli vrtčevski otroci, 
ki so s svojo mentorico pri-
čarali čas, ko se prepuščamo 
soncu in osvežitvam v morju, 
rekah, jezerih ... Starše otrok so 

pozdravili in nagovorili župan 
Vinko Debelak, ravnatelj OŠ 
Prebold Oton Račečič ter nje-
gova namestnica in vodja vrtca 

Milica Podgoršek. Starši so ob 
tej priložnosti prejeli vredno-
stni bon za 150 evrov, otroci pa 
priložnostno darilo. D. N.  

Tokrat le 20 novorojenčkov

Župan Vinko Debelak je staršem ob rojstvu otrok izročil vrednostne bone in darila.

Na 23. redni seji Občinskega 
sveta Občine Prebold so svetni-
ki med drugim obravnavali po-
ročilo Policijske postaje Žalec, 
letna poročila javnih zavodov, 
poročilo o sprejetih ukrepih 
v OŠ Prebold po priporočilih 
Nadzornega odbora Občine 
Prebold, o porabi presežka iz 
preteklih let in predlog razpo-
reditve teh sredstev.

Po hitrem postopku so spre-
jeli tudi pravilnik o sofinancira-
nju počitniških dejavnostih in 
imenovali novega člana Sveta 
vzgojno-izobraževalnega zavoda 
OŠ Prebold. Obravnavali so tudi 
predlog pobude MDI Žalec za 
pridobitev listine Zveze delov-
nih invalidov Slovenije »Občina 
po meri invalidov«. V zadnjem 
delu seje pa so obravnavali in 
tudi potrdili letošnje dobitnike 
občinskih priznanj.

Glavne poudarke poročila PP 
Žalec, ki ga je obravnaval tudi 
Odbor za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, je predsta-
vila predsednica odbora Emilija 
Črnila, vsebino poročila pa po-
močnik komandirja Policijske 
postaje Žalec Kristjan Meznarič. 
Kot je povedal, je Policijska po-
staja Žalec v preboldski občini 
obravnavala 7 % vseh kaznivih 
dejanj na območju Spodnje Sa-
vinjske doline, kar je ugodno, 
glede na to, da v Občini Prebold 
živi približno 12 % vseh prebi-
valcev. Na splošno se število ka-
znivih dejanj v občini zmanjšuje. 
Kristjan Meznarič je tudi pozval 
občane, naj sporočijo policiji su-
mljive aktivnosti v svoji okolici, 
na primer če se neznanci gibljejo 
okoli sosednjih hiš, kjer nikogar 
ni doma. Policija od občanov še 
vedno dobi sorazmerno malo 
obvestil. Policija bo posebno 
pozornost namenila ugotavlja-
nju alkoholiziranosti voznikov 
ob večjih prireditvah in pri go-
stinskih lokalih. Povedal je tudi, 
da se na žalski policijski postaji 
ubadajo s kadrovskimi težavmi, 
saj je žalska postaja le 70-odsto-
tno kadrovsko zasedena. S tem 
v zvezi so svetniki sprejeli sklep, 
da je potrebno ministrstvo za 
notranje zadeve pozvati, naj na 
PP Žalec zagotovi popolno ka-
drovsko zasedbo.

V nadaljevanju je podal letno 
poročilo ravnatelj OŠ Prebold 
Oton Račečič. Povedal je, da je 
bil program v celoti realiziran, 
večjih težav ni bilo, realizirali so 
tudi nadstandardne programe 

in prireditve. Glede ocenjevanja 
pa, da dosegajo otroci povpre-
čje, podobno kot prejšnja leta. 
Uspeh na nacionalnem preizku-
su znanja je bil nižji za 2 %, kar je 
blizu slovenskemu povprečju. V 
šoli so v lanskem poslovnem letu 
ustvarili presežek v višini 45 tisoč 
evrov in 10 tisoč evrov primanj-
kljaja v vrtcu, predvsem zaradi 
nizke cene v prvem polletju. Na 
temo velike porabe plina je rav-
natelj povedal, da so pričakovali, 
da se bo poraba zmanjšala, v vrt-
cu deluje avtomatika na zunanje 
tipalo, v igralnicah je 21 do 22 
stopinj Celzija. Na šoli prav tako 
niso opazili večjega prihranka, 
so pa prostori toplejši. Težave 
jim povzroča glasbena šola, saj 
morajo v času pouka šolo ogre-
vati celo popoldne. Spregovoril 
je tudi o lokalnih dobaviteljih 
hrane, ki jih je vsako leto več, in 
o sončni elektrarni na strehi šole, 
ki je v lasti podjetja Bisol, ki skrbi 
za vzdrževanje strehe.

Ostala poročila o javnih za-
vodih so njihovi predstavniki 
posredovali v pisni obliki, na seji 
pa jih je na kratko strnil Marjan 
Golavšek, predsednik Odbo-
ra za negospodarstvo. Podal je 
tudi poročilo o sprejetih ukre-
pih v OŠ Prebold, ki jih je šoli 
priporočil Nadzorni odbor Ob-
čine Prebold. Ravnatelj Račečič 
je povedal, da so pripravili nov 
pravilnik o računovodstvu, na-
vodila o vrstah, sestavi, gibanju, 
nadzoru in hrambi računovod-
skih listin ter navodila o popisu 
sredstev in obveznosti do virov 
sredstev, interna navodila o od-
govornih osebah za potrjevanje 
računov, dobavnic in naročilnic 
ter da so odpravili vse napake, 
ki jih je ugotovil NO. Predstavil 
je tudi porabo presežka iz leta 
2015 in povedal, da je lani šola 
dobila zelo pozno soglasje k raz-
poreditvi sredstev. Ravnatelj je 
podal tudi predlog razporeditve 
sredstev iz presežka OŠ Prebold 
iz leta 2016 in ob tem povedal, 
da predvidevajo obnovitev par-
keta v vseh učilnicah v pritličju. 
Predlagal je tudi, da bi namesto 
interaktivnih tabel kupili tri inte-
raktivne zaslone, ki so bolj prila-
godljivi in uporabni, a so malce 
dražji.

V nadaljevanju je občinski 
svet obravnaval in po hitrem 
postopku sprejel pravilnik o so-
financiranju počitniških dejav-
nosti. Marjan Golavšek je pred 
sprejetjem pravilnika  povedal, 

da je do zdaj občina razpisova-
la počitniške dejavnosti samo 
na podlagi razpisa, na predlog 
revizije pa so zdaj pripravil tudi 
pravilnik, iz katerega so razvidna 
merila za dodelitev sredstev. 

V nadaljevanju seje so obrav-
navali razrešitev podžupana 
Marjana Golavška z mesta člana 
Sveta vzgojno-izobraževalnega 
zavoda OŠ Prebold. Predsednik 
Komisije za mandatna vpraša-
nja, volitve in imenovanja mag. 
Boris Kupec je pojasnil, da je 
razrešitev potrebna zaradi za-
konodaje s področja konfliktov 
interesov. Kot član izvršne ob-
činske oblasti po zakonu zaradi 
konflikta interesov ne more biti 
član sveta zavoda,  katerega usta-
novitelj je občina. Komisija je 
zato predlagala za novo članico 
Sveta VIZ OŠ Prebold svetnico 
Lilijano Kač, kar so svetniki so-
glasno potrdili.

Prav tako so na pobudo MDI 
Žalec potrdili, da se Občina 
Prebold vključi v dejavnosti za 
dodelitev listine Zveze delovnih 
invalidov Slovenije »Občina po 
meri invalidov«, ki bi jo Občina 
Prebold prejela v letu 2019. V 
zvezi s tem je potrebno naredi-
ti analizo o položaju invalidov, 
akcijski načrt z jasno opredelje-
nimi cilji, nalogami ter roki in 
odgovornimi nosilci. Občinski 
svet mora imenovati tudi svet za 
invalide in ostalo.

Ob zaključku seje so pred 
pobudami in vprašanji ter toč-
ko razno obravnavali predloge 
za priznanja Občine Prebold za 
leto 2017. Predloge je predstavil 
predsednik Komisije za manda-
tna vprašanja, volitve in imeno-
vanja mag. Boris Kupec. Svetniki 
so po kratki razpravi predlagane 
predloge tudi potrdili: zlati grb 
Občine Prebold prejme župnik 
Damjan Ratajc, srebrnega Filip 
Ahac iz Marije Reke, bronastega 
pa Miran Žohar iz Sv. Lovrenca. 
Priznanja Občine  Prebold so 
tokrat prejeli: Matic Pečovnik iz 
Prebolda, Športno društvo Par-
tizan Prebold ob 70-letnici delo-
vanja, Krajevna organizacija RK 
Prebold ob 70-letnici delovanja 
in društvo ljudskih pevcev Pri-
jatelji 6 Še iz Šešč. Posebno pri-
znanje pa bo prejel Davorin Do-
bočnik, direktor podjetja Odelo 
Slovenija, d. o. o. Priznanja so 
nagrajenci že prejeli, in sicer na 
slavnostni seji ob občinskem 
prazniku prejšnji petek, 23. 6. 
2017. D. Naraglav

Poročila javnih zavodov in PP Žalec

Župan Občine Prebold 
Vinko Debelak je tudi letos 
pripravil sprejem za najbolj-
še učence Osnovne šole Pre-
bold, ki so bili vsa leta šolanja 
odlični in uspešni na tekmo-
vanjih v znanju in na raznih 
drugih  področjih.

Župan Vinko Debelak je na 
predlog OŠ Prebold tokrat go-
stil šest učenk. Zbrane je poz-
dravil župan Vinko Debelak in 
ob tem izrazil željo, da bi učen-
ke ostale čim bolj povezane z 
domačim krajem v času šola-
nja na srednji šoli in tudi po-
zneje na fakulteti in da bi s svo-
jim znanjem in z izkušnjami 
pomagale k še prijetnejšemu 

življenju v kraju pod Žvajgo.
Zbranim sta spregovorila 

tudi ravnatelj Oton Račečič in 
dr. Jure Vrhovec, dekleta pa so 

govorila o svoji nadaljnji izo-
braževalni poti. Župan jim je 
podelil tudi spominske listine 
in darila. D. N.  

Sprejem najboljših učencev

Šest najboljših učenk z županom, ravnateljem in vodjem (tajnikom) občinske 
uprave

OBČINA BRASLOVČE
Braslovče 22, 3314 Braslovče, Slovenija Tel.: 03 703 84 00, faks: 03 703 84 10,

e-pošta: obcina@braslovce.si, www.braslovce.si

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Občine Braslovče skladno z Odlokom o priznanjih Občine 
Braslovče (Ur. list RS, št. 47/2014) 

r a z p i s u j e

POGOJE IN ROK DAJANJA POBUD ZA PODELITEV 
PRIZNANJ OBČINE BRASLOVČE V LETU 2017.

Celoten razpis je objavljen na spletni strani Občine Braslovče 
www.braslovce.si.

Slovar za najboljše

Župan Občine Polzela Jože 
Kužnik je pripravil dva spre-
jema, za najboljše učence 
OŠ Polzela, ki so bili  odlič-
ni vseh devet let, nato pa za 
najboljše učence GŠ Risto 
Savin Žalec, s Polzele.
Poleg 14 učenk in učencev so 
se prvega sprejema udeležile 
tudi razredničarki, ravnate-
ljica mag. Bernardka Sopčič 
in njena pomočnica. Po na-
stopu učenk GŠ Risto Savin 
Žalec, flavtistk Lize Tkalčec 
in Ize Štih, ob spremljavi 
Tajde Randl na klaviaturah, 
je župan najboljšim podaril 
slovensko-angleški slovar. 
Župan Kužnik je sprejel tudi 
9 učencev, ki so  na različnih 
tekmovanjih zastopali GŠ 
Risto Savin Žalec ter njihove 
mentorje in korepetirorje, ki 
jih je spremljal tudi ravnatelj 
mag. Gorazd Kozmus.                          

T. T.
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Župan Občine Braslovče 
Branimir Strojanšek je v avli 
Doma kulture Braslovče pri-
pravili sprejem za novorojenč-
ke, rojene v času od 1. novem-
bra 2016 do 30. aprila letos, in 
njihove starše. 

Tokrat je bilo na srečanje 
povabljenih 26 novorojenčkov 
s starši. Župan Branimir Stro-
janšek je v svojem nagovoru 
otrokom zaželel vse dobro na 
njihovi življenjski poti, čim 
več lepih trenutkov pri rasti in 
vzgoji ter zdrav in uspešen ra-
zvoj. Starši so ob tej priložnosti 
prejeli denarno pomoč v zne-
sku 126 evrov, njihovi novoro-
jenčki pa slikanico Prihaja dež 
in igračko. 

V letu 2016 je bilo rojenih in 

obdarjenih 70 otrok, kar je 12 
več kot leto prej in največ od 
nastanka Občine Braslovče.

 T. Tavčar

Lani 70 novih občanov

Novorojenčki s svojimi starši, z županom in s podžupanjo

Občinski svet Občine Vran-
sko se je 13. junija sestal za-
dnjič pred poletnimi počitni-
cami. Na začetku 18. redne 
seje so svetnice in svetniki 
postavili županu in upravi 
več vprašanj, večinoma glede 
urejanja posameznih odsekov 
cest in javnih poti, župan pa 
jih je seznanil tudi z novo pro-
metno ureditvijo v trgu.

V nadaljevanju seje so so-
glasno potrdili zaključni račun 
proračuna občine za leto 2016, 
s katerim so se seznanili že 
aprila. Vseh prihodkov je bilo 
slabih 2,5 milijona evrov, od-
hodkov pa le nekaj evrov več. 
Kljub zaostrenemu finančne-
mu položaju in nizki povpreč-
nini so dobršen del proračuna 
uspeli nameniti investicijam, je 
poudaril župan.

Na dnevnem redu je bilo 
tudi nekaj poslovnih poročil. 
S poslovanjem Javnega komu-

nalnega podjetja Žalec v letu 
2016 je vranske svetnike sezna-
nil direktor Matjaž Zakonjšek. 
Pripomb na oskrbo s pitno 
vodo ter odvajanjem in čišče-
njem komunalnih odpadnih 
voda ni bilo, ob tem pa je žu-
pan izpostavil, da bo potrebno 
v kratkem nadgraditi oziroma 
povečati čistilno napravo na 
Vranskem, ki sicer deluje zelo 
dobro, a že na zgornji meji 
zmogljivosti.

O poslovanju in izvajanju go-
spodarske javne službe rednega 
vzdrževanja občinskih cest, 
urejanja površin in opravljanja 
drugih komunalnih del ter o 
izvajanju dejavnosti sistemske-
ga operaterja distribucijske-
ga omrežja toplote je poročal 
direktor podjetja Energetika 
Projekt Rok Penec. Energetika 
Projekt je koncesionar za obe 
gospodarski javni službi. 

Ravnateljica Osnovne šole 

Vransko - Tabor Majda Pikl 
pa je svetnike seznanila s pre-
dlogom sklepa o spremembi 
določitve cene počitniških re-
zervacij v Vrtcu Vransko in 
s predlogom sistematizacije 
delovnih mest v vrtcu v nasle-
dnjem šolskem letu, ki so ga 
ju so svetniki podali soglasje 
k finančnemu in kadrovskemu 
načrtu OŠ Vransko - Tabor za 
letošnje leto. Predstavila pa 
je tudi skoraj 29 tisoč evrov 
vreden projekt opreme raču-
nalniške učilnice, za katerega 
je zaprosila za sofinanciranje 
Občino Vransko. Na predlog 
župana so svetniki odobrili 
14.500 evrov v ta namen.

Ob koncu seje je občinski 
svet sprejel sklep o ureditvi var-
ne šolske poti oziroma manjka-
jočega pločnika v trgu Vransko. 
Vrednost investicije po pro-
jektantskem predračunu znaša 
dobrih 10 tisoč evrov. K. R.

Dodatno pločnik in računalniki

Žalsko območno združe-
nje RKS, Krajevna organi-
zacija RK Prebold in Trans-
fuzijski center Celje so 15. 
junija v Gasilskem domu 
Prebold pripravili krvoda-
jalsko akcijo, letošnjo peto 
po vrsti. 

Akcije se je udeležilo 78 kr-
vodajalcev, kar je zavidljiva 
številka. Celjski transfuzijski 
center je potreboval predvsem 
kri določenih krvnih skupin, 
zato so se krvodajalci odzva-
li dodatnemu vabilu žalskega 
območnega združenja RK.

Akcije se je udeležil tudi 
Maksimiljan Gržina iz Ta-
bora, ki je kri daroval stotič. 
Naslednja krvodajalska akci-
ja bo 13. julija v Kulturnem 
domu Vransko, kri pa boste 
lahko darovali od 7. do 10. 
ure. T. T.

Gržina stotič daroval kri

Junija naša država praznuje 
pomemben praznik – 25. ju-
nij je dan državnosti. Ta dan 
praznuje svoj praznik tudi 
Občina Prebold. Slavnostno 
sejo so pripravili v petek v 
Športnem parku Latkova vas.

V svojem nagovoru je župan 
Vinko Debelak poudaril po-
men samostojne države, ki se 
ga po dobrih dveh desetletjih 
večinoma premalo zavedamo. 
Oblikovanje lastne države je 
namreč največ, kar lahko po-
sameznik doživi kot pripadnik 
naroda. »Na to moramo biti 
ponosni, nimamo pa pravice 
delati z državo tako, kot de-
lamo danes,« je med drugim 
povedal in dodal, da moramo 
zanamcem zapustiti urejeno 
državo in tudi na mlajše rodo-
ve prenašati duh tovarištva, ki 
je pomagal oblikovati državo. 
Za prispevek pri nastanku dr-
žave se je zahvalil vsem vete-
ranskim organizacijam.

Kot samostojna občina se je 
Prebold prva leta soočal s hu-
dimi težavami zaradi propada 
takratnega gospodarstva, zato 
je župan še posebej izpostavil 
danes uspešne gospodarske 
družbe, ki v občini zagota-
vljajo veliko delovnih mest, 
med njimi sta največji Odelo 
in Bisol. Pomembno je tudi 
malo gospodarstvo, ob tem pa 
življenje v občini bogatijo šte-
vilne organizacije in društva, 
je poudaril. Veliko pozornosti 
namenjajo ohranjanju kultur-
ne in druge dediščine. Občina 
je letos ob 125-letnici rojstva 
pisatelja Janka Kača iz Latkove 
vasi izdala ponatis zadnjega od 
njegovih petih knjižnih del Na 
novinah.

Župan je v nadaljevanju sku-
paj s predsednikom komisije 
za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja mag. Borisom 
Kupcem podelil občinska pri-
znanja in grbe. Priznanje so 
prejeli društvo ljudskih pevcev 
Prijatelji Šest še iz Šešč ob dese-
tletnici samostojnega delova-
nja, KO Rdečega križa Prebold 
ob 70-letnici obstoja, Športno 
društvo Partizan Prebold prav 
tako ob 70-letnici delovanja 
in Matic Pečovnik za večletno 
vodenje Planinskega društva 
Prebold in delo z mladimi. 

Posebno priznanje občine 
za izjemne dosežke pri razvoju 
gospodarstva doma in v med-
narodnem okolju je prejel di-
rektor Odela Slovenije Davorin 
Dobočnik (priznanje je prevzel 
prokurist Gregor Bombek), ki 
v panogi dobaviteljev avtomo-
bilski industriji deluje vse od 
prvih dejavnosti na pogorišču 
tedanje tekstilne tovarne.

Z bronastim grbom za delo 
na področju gasilstva, planin-
stva in prometne varnosti so 
nagradili Mirana Žoharja, za 
večletno uspešno in prizadev-
no vodenje Krajevnega odbo-
ra Marija Reka pa s srebrnim 
grbom Filipa Ahaca. Zlati grb 
je za izjemno večletno duhov-
no oskrbo in drugo delo v žu-
pnijah sv. Pavel in Marija Reka 
prejel župnik in od lani dekan 
Damjan Ratajc, ki je prišel v 
Prebold pred 12 leti. Na svojem 
prvem samostojnem delovnem 
mestu se je najprej zavzel za 
ustanovitev župnijske Karitas. 
Od takrat so bile obnovljene 
vse štiri cerkve v obeh župni-
jah, vrhunec pa je bila gradnja 
Aninega doma z vsemi dejav-

nostmi in vsebinami, ki danes 
potekajo v njem.

»Vse to niti ni moja zasluga, 
ampak je zasluga vseh mojih 
sodelavcev, od Karitasa, žu-
pnijskega in gospodarskega 
sveta do skavtov, mladincev, 
animatorjev in seveda pevcev 
in drugih, zato tega priznanja 
res nisem pričakoval. Je pa res, 
da smo kar nekaj naredili v teh 
letih,« je po prireditvi povedal 
Damjan Ratajc in dodal, da 
priznanje ne pomeni, da odha-
ja iz Prebolda in da želi uresni-
čiti še kar nekaj načrtov, med 
njimi je nakup novih orgel za 
župnijsko cerkev. Želijo si, da 
bi jim to uspelo v petih letih, 
zavedajo pa se realnosti, je še 
povedal preboldski župnik in 
dodal: »Jaz se dobro počutim 
tukaj in upam, da se tudi ljudje 
ob meni počutijo dobro.«

Slovesnost se je začela s pri-
hodom praporščakov, v kul-
turnem programu pa so na-
stopili KUD Svoboda Prebold, 
Osnovna šola Prebold, Pihalni 
orkester Prebold in Moški pev-
ski zbor Prebold. K. R.,

foto: Ivan Lipičnik in K. R.

Odgovorni za državo in občino

Preboldski prejemniki priznanj

Prejemnik zlatega grba Damjan Ratajc

Gasilska zveza Prebold je 
v soboto v Športnem parku 
Latkova vas pripravila pra-
znovanje dneva gasilca. Ob 
tej priložnostni je PGD Gro-
blja uradno predalo namenu 
novo gasilsko vozilo za pre-
voz moštva.

Zbrane gasilke in gasilce je 
najprej nagovoril predsednik 
Gasilske zveze Prebold Branko 
Verk. Kot je povedal, je v zvezo 
vključenih 7 prostovoljnih in 
eno industrijsko prostovoljno 
gasilsko društvo s skupaj 1662 
člani, od tega je 180 operativ-
nih gasilcev, ki se ob vsakem 
trenutku odzovejo na klic na 
pomoč, ob tem pa svoj prosti 
čas namenjajo tudi usposablja-
njem in tekmovanjem. Vsem 
se je zahvalil za požrtvovalno 
delo, prav tako sta se gasilcem 
zahvalila župan Vinko Debelak 
in član poveljstva Gasilske zve-
ze Slovenije Franci Rančigaj. 
Branko Verk in Franci Ranči-
gaj sta v nadaljevanju podelila 

tako imenovana napredovanja 
v čin.

Predsednik PGD Groblja 
Matjaž Debelak je v svojem 
nagovoru poudaril, da jih pra-
znovanje 90-letnice društva s 
prevzemom nove gasilske pri-
kolice pred dvema letoma ni 
uspavalo in da so letos uspeli 
poskrbeti za novo gasilsko vo-
zilo za prevoz moštva, za ka-

terega je denar prispevala tudi 
občina, poleg seveda številnih 
donatorjev. Ključe vozila je 
župan izročil poveljniku dru-
štva Primožu Pančurju, ta pa 
vozniku Niku Viharju. 

Novo pridobitev je blagoslo-
vil domači župnik Damjan Ra-
tajc, zaigral je Pihalni orkester 
Prebold, prireditvi pa je sledila 
gasilska veselica. K. R.

Groblja z novim vozilom

Župan predaja ključe novega vozila poveljniku, ta pa jih je nato izročil vozniku.
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Od 15. do 18. junija je po 
Sloveniji potekala 24. kole-
sarska dirka. V soboto, 17. 
junija, se je tretja – kraljevska 
etapa z vzponom na Roglo za-
čela v Celju, prvi leteči cilj pa 
je bil pri Fontani Zeleno zlato 
v Žalcu, kjer je ta dan potekal 
Festival Zeleno zlato.

Pod sloganom Fight for 
Green, torej boj za zeleno, ne 
rumeno majico, se je ta naj-
večja kolesarska prireditev v 
Sloveniji vključila v promocijo 
Slovenije kot zelene turistične 
destinacije. Za posebno pred-
stavitev med prenosom dirke v 
živo na Eurosportu so se odlo-
čile tudi nekatere občine iz sa-
vinjske statistične regije, med 
njimi Občina Žalec, finančno 
pa je promocijo podprla tudi 
Slovenska turistična organiza-
cija. 

Pred dirko so na novinarski 
konferenci v Celju župan Me-
stne občine Celje Bojan Šrot, 
župan Občine Žalec Janko 
Kos, župan Občine Slovenske 
Konjice Miran Gorinšek in 
župan Občine Zreče mag. Bo-
ris Podvršnik, direktorica STO 
Maja Pak in direktor dirke Po 
Sloveniji Bogdan Fink predsta-
vili priprave na dirko in odlo-
čitev za močno promocijsko 
kampanjo. 

V dogovoru s skupaj 13 par-
tnerji je letos prišlo do podpisa 
pogodbe z najbolj gledanim 
evropskim in svetovnim špor-
tnim kanalom Eurosport glede 
neposrednega prenosa dirke 
Po Sloveniji. Prenos štiridnev-

ne kolesarske dirke preko te 
mreže je bil osrednji komu-
nikacijski kanal projekta, kar 
je za promocijo Slovenije kot 
aktivne oz. športne destinacije 
ključnega pomena, so pouda-
rili na novinarski konferenci. 
Dirko je bilo tako letos prvič 
mogoče spremljati tudi na 
globalni televizijski mreži, kar 
pomeni, da si jo je ogledalo 
več kot 113 milijonov gledal-
cev v Evropi, Aziji, Afriki in 
na Srednjem vzhodu. Zeleno 
podobo Slovenije in nekaterih 
ključnih turističnih znameni-
tosti so tako videli v več kot 99 
državah. Zanimivost kolesar-
ske dirke je bila tudi ta, da so 
se kolesarji borili za zeleno, ne 
kot običajno rumeno majico, 
ki jo nosijo zmagovalci posa-
meznih etap.

Prvi od letečih ciljev tretje 
etape je bil po šestih kilome-

trih dirke pri žalski fontani piv, 
kjer so se zbrali številni gledal-
ci in kolesarski navdušenci. Na 
čelu kolone 143 kolesarjev je 
leteči cilj v Žalcu prvi prevozil 
Italijan Sonny Colbrelli iz eki-

pe Bahrain Merida. Čez nekaj 
minut (povprečna hitrost ko-
lesarjev je bila 42 kilometrov 
na uro) so se kolesarji preko 
Šempetra, Latkove in Dolenje 
vasi, Šešč ter Griž vrnili skozi 

Žalec in nadaljevali zahtevno 
traso proti Slovenski Bistrici in 
cilju na Rogli. Na skupaj skoraj 
168 kilometrov dolgi kraljevski 
etapi je zmagal tudi končni 
zmagovalec dirke Po Sloveniji 

Poljak Rafael Majka iz ekipe 
Bora Hansgrohe. Najboljši Slo-
venec je bil na petem mestu 
mladi Tadej Pogačar iz ekipe 
Rog Ljubljana.

 K. R., foto: D. N.

Kolesarska dirka mimo fontane

Žalsko mestno jedro je utripalo v znamenju vrhunskih kolesarjev

Vrhunske ekipe imajo tudi vrunsko spremstvo.Spodnjesavinjčani so množično in bučno pospremili kolesarski dogodek.

Navijači in kolesarji Spodnje Savinjske doline, ki se redno udeležujejo dirk in 
navijajo za slovenske kolesarje na dirkah po Franciji, Italiji, Flandriji in drugod, je 
povedal Damir Kitek (prvi z desne), se po teh kolasarskih trasah tudi sami vozijo.

V šolskem letu 2016/17 je v 
akciji tradicionalnega zbira-
nja odpadnega papirja sode-
lovalo 28 osnovnih, 10 podru-
žničnih in 4 srednje šole ter 7 
vrtcev. Vsi sodelujoči so zbrali 
650 ton odpadnega papirja, 
kar je 47 ton več kot prejšnje 
šolsko leto. Na prvem mestu 
po količini zbranega papir-
ja med osnovnimi šolami je 
nepremagljiva OŠ Hudinja, 
učenci so zbrali kar 149 ton 
papirja, med podružničnimi 
osnovnimi šolami pa je zma-
gala POŠ Socka z nekaj manj 
kot 10 tonami odpadnega pa-
pirja.

Tudi osnovne šole Spodnje 
Savinjske doline so se letos pri-
družile zbiranju starega papirja. 
Tako je 538 polzelskih šolarjev 
zbralo 10.420 kg papirja, na Po-
družnični osnovni šoli Andraž 
nad Polzelo pa je 42 šolarjev 
zbralo 4.320 kg papirja.

Uspešni pri zbiranju starega 
papirja so bili tudi na matični 
OŠ Braslovče, kjer je 480 šolar-
jev zbralo 9.780 kg papirja. Na 
POŠ Gomilsko je 46 šolarjev 
prineslo kar 6.000 kg papirja, 
kar je na enega šolarja nekaj več 
kot 130 kg, na POŠ Letuš je 31 
šolarjev zbralo 5.820 kg stare-
ga papirja, kar je na šolarja kar 
187,74 kg, in na POŠ Trnava je 

40 šolarjev zbralo 3.620 kg.
Na zaključni prireditvi, ki jo 

je družba Simbio organizirala 
na Mestni tržnici Celje, je di-
rektor mag. Marko Zidanšek 
trem najboljšim šolam izročil 
darilne bone. »Glavni cilj so-
delovanja s šolami in z vrtci na 
področju zbiranja odpadnega 
papirja je osveščanje mladih, da 
je papir dragocena surovina, ki 
jo je možno večkrat reciklirati, 
in da z ločenim zbiranjem pri-
pomorejo k ohranjanju narav-
nih virov, kot so drevesa. S to 
akcijo spodbujamo mlade, da 
so aktivni in angažirani in kot 
taki v svojem okolju delujejo 
kot ambasadorji dobrih praks. 
Zato v Simbiu kot izvajalcu jav-

ne službe ravnanja z odpadki 
odkupujemo papir od tistih šol 
in vrtcev, ki so vključene v ak-
cijo,« je povedal direktor podje-
tja Simbio iz Celja in poudaril, 
da odpadni papir, ne glede na 
to, ali gre za časopisni papir ali 
manj kakovosten karton, odku-
pujejo po enotni ceni, ki znaša 
70 evrov (tudi ko so tržne cene 
nižje, saj gre pri zbiranju šolske-
ga/vrtčevskega odpadnega pa-
pirja prvenstveno za osveščanje 
mladih). Veseli ga, da kot druž-
beno odgovorno podjetje tako 
tudi pomagajo šolam do finanč-
nih sredstev za šolske sklade in 
druge oblike pomoči, ki jim jih 
nudijo vzgojno-izobraževalne 
ustanove. T. Tavčar

Zbrali 650 ton odpadnega papirja

Učenci POŠ Letuš, direktor podjetja Simbio mag. Marko Zidanšek in vodja šole 
Marija Grobelnik

Prebold se lahko pohvali z 
domom upokojencev, ki po 
začetnih hudih poslovnih te-
žavah investitorja in prvega 
lastnika zadnja leta kot eno-
ta Doma upokojencev Franc 
Salamon Trbovlje deluje 
zelo dobro. Dom ima 153 
stanovalcev, ki so večinoma 
tako kot sorodniki zado-
voljni z bivanjem, tudi med 
70 zaposlenimi ni zaznati 
nezadovoljstva. Negotovost 
pa vzbuja dejstvo, da lastnik 
preboldski dom prodaja.

Lastnik objekta je po steča-
ju družbe KDU domovi upo-
kojencev postal Raiffeisen Le-
asing, ki je že konec leta 2015 
objavil ponudbo za prodajo 
objekta, ki ga ima v najemu 
Dom upokojencev Franc Sa-
lamon Trbovlje. Po besedah 
direktorice doma Dani Hren 
vodstvo doma o poteku po-
stopka prodaje ni seznanjeno, 
je pa stanovalce in njihove 
sorodnike obvestilo o tem, 
da bo dom verjetno dobil no-
vega lastnika. Ob tem jim ni 
moglo  zagotoviti, da bo tudi 
po prodaji dom deloval v ena-
kih pogojih. Stanovalci so kot 
morebitne kupce opazili celo 
Ukrajince, kar je povzročilo 
nemir tudi med zaposlenimi. 
Ob tem so se soočili še z vdo-

rom v računalniški sistem, ki 
pa jim po besedah direktorice 
ni povzročil škode. 

Dom upokojencev Franc 
Salamon Trbovlje je takra-
tni Dom starejših občanov 
Prebold, ki je bil zgrajen leta 
2010, kot svojo enoto uradno 
prevzel 14. februarja 2014, s 
čimer se je preboldski dom 
vključil v javno mrežo soci-
alnih zavodov. Takrat je bilo 
v domu 63 stanovalcev in 30 
delovnih mest, že po letu dni 
je bilo stanovalcev 115, objekt 
pa lahko sprejme 155 stano-
valcev. Ima tudi dva oddel-
ka za dementne osebe. Poleg 
bivalnih prostorov ima dom 
tudi ambulanto, prostor za 
fizioterapijo, uredili so celo 
sobo za sproščanje. V teh le-
tih je trboveljski dom v obno-
vo in dvig kakovosti bivanja 
v preboldskem domu vložil 
veliko lastnih sredstev, je po-
udarila Dani Hren, zadnja 
leta se je lepo vključil tudi v 
okolje. 

Na svoji spletni strani Ra-
iffeisen Leasing prodajo pre-
boldskega doma starejših 
oglašuje kot ponudbo kako-
vostnega institucionalnega 
varstva oziroma socialne in 
zdravstvene storitve, trajne in 
začasne namestitve. Kot je za-

pisano, je sklenjena dolgoroč-
na najemna pogodba z javnim 
socialnovarstvenim zavodom 
za opravljanje institucional-
ne dejavnosti, za kar je le-ta 
pridobil ustrezno koncesijo. 
Cena za 7685 kvadratnih me-
trov velik objekt ni objavljena 
oziroma bo dogovorjena med 
prodajalcem in kupcem.

Strokovna sodelavka za 
upravljanje z nepremičninami 
pri Raiffeisen Leasingu Sanja 
Korošec je o poteku proda-
je za Utrip zapisala: »Dom 
upokojencev v Preboldu je v 
zadnjih letih s svojo nadstan-
dardno ponudbo kakovosti 
bivanja oskrbovancev na trgu 
pridobil izjemno dobro ime 
in s tem dosega tudi visoko 
zasedenost svojih kapacitet, 
kar je rezultat uspešnega vo-
denja doma s strani javnega 
zavoda DUFS Trbovlje. Skla-
dno z našo poslovno politiko 
smo preboldski dom ponudili 
zainteresiranim investitorjem 
na domačem in tujem trgu kot 
naložbo. Zaključka prodajne-
ga postopka v tem trenutku ni 
moč napovedati, morebitna 
sprememba lastništva pa ne 
bo imela nobenega vpliva na 
obstoječo najemno pogodbo z 
DUFS Trbovlje.«

 K. R.

Negotovost zaradi prodaje doma
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Tretjo junijsko soboto je 
Festival Zeleno zlato doživel 
enega izmed vrhuncev leto-
šnjega poletja. Ob fontani 
piv so se obiskovalci zabavali 
pozno v noč, za zabavo pa so 
poskrbeli Rock Partyzani.

V soboto, 17. junija, se je do-
gajanje začelo že dopoldne z 
mednarodno kolesarsko dirko 
po Sloveniji, saj je bil v Žalcu 
leteči cilj kolesarjev. Vrhunec 
pa je dogajanje doseglo zvečer, 
ko so oder na Savinjski cesti 
zavzeli Rock Partyzani. Ti so 
razgreli ozračje za mlade in 
mlade po duši, ki so ob fontani 
piv lahko uživali tudi ob dobri 
pijači in jedači. Prav tako je ta 
večer staro mestno jedro Žalca 
ostalo zaprto za promet.

Oder ob Fontani piv Zeleno 
zlato je popestrila že tradicio-
nalna Kuhna ob fontani, tudi 
obratovalni čas fontane so po-
daljšali vse do ene ure zjutraj. 
Prava večerna zabava s koncer-
tom se je začela malce po deve-
ti uri, ko so začeli zažigati Rock 
Partyzani. Kot je pred začet-
kom koncerta povedal žalski 
župan Janko Kos, pa je to eden 
prvih vrhuncev letošnjega po-
letja v Žalcu: »Žalska noč se je 
preoblikovala v žalsko poletje, 
v Festival Zeleno zlato. Ogro-
mno dogajanja bo vse poletje. 
Konec poletja pa bo z velikim 
žurom 31. oktobra, ko bomo 

organizirali Savinjski Okto-
berfest. Takrat se bo zaključilo 
tudi obratovanje fontane in bo 
konec festivalskega poletja v 
Žalcu.«

Žalske ulice so se tresle po-
zno v noč, mladi so bili zado-
voljni nad dejstvom, da Žalec 
poleti živi. »Pričakovali bi mor-
da malenkost več, a kolikor gle-
dam napovednik dogodkov, bo 
Žalec kar zaživel. Je pa res, da 
se je preteklo leto zares ogro-
mno dogajalo, saj se je odprla 
fontana piv in je bilo tu veliko 
dogajanja in ogromno turistov. 
Domačini smo se morda malce 
razvadili, ampak mislim, da je 
vseeno lepo videti koncerte in 
vse obstransko dogajanje,« je 
povedal Miha Vodlan, njegova 
prijateljica pa meni, da bi bilo 
več ljudi, predvsem mladih, če 
bi tudi letos organizirali Žalsko 
noč na način, kot je bila pred 
leti. A oba sta v en glas zatrdila, 
da je izbor lokacije koncerta v 
središču mesta ob Fontani piv 
Zeleno zlato odlična poteza.

»Zelo fino je letos v Žalcu, 
je pa res, da se je poletno do-
gajanje šele začelo in do zdaj 
smo zelo zadovoljni. Veseli 
me dejstvo, da se Žalec razvi-
ja v tej smeri, da ni pozabljeno 
na mlade in tiste srednjih let, 
pravzaprav se za vsakega najde 
nekaj zanimivega. Moramo biti 
pripravljeni na spremembe. In 

tudi to, da je oder postavljen ob 
fontani, se mi zdi super ideja,« 
je povedala ena izmed obisko-
valk, ki je z družbo vidno uži-
vala v festivalskem dogajanju. 

Tega toplega sobotnega veče-
ra v Žalcu ni manjkalo zibanja 
bokov in glasnega prepevanja 
znanih napevov. »Počutim se 
zelo poletno, kot da smo na do-
pustu. Mestno jedro se zapre, 
žurka je prava. Kot da se spre-
hajaš ob obali. Res se počutim, 
kot da sem na morju. Izbor 
glasbenikov je odličen, glasba, 
ki jo poznamo vsi, na katero 
lahko žuramo. Edino, kar manj-
ka, so akcijske cene na fontani 
piv. Čim več takšnih vikendov 

si želimo. Živim v Žalcu, do 
sem sem se sprehodil in zelo 
sem zadovoljen s ponudbo. Na 
razpolago imamo dobro pijačo, 
dobro hrano, uživamo,« nam je 
v smehu povedal David Horvat.

»Super, obujamo spomine na 
lepe čase. Lepo bi bilo, da bi se 
v Žalcu vsak vikend dogajalo 
kaj podobnega. Skupina danes 
je odlična, lepo je slišati slo-
vensko glasbo in malce zaple-
sati,« pa nam je zaupala Bran-
ka Žavski. Rock Partyzani so s 
širokim naborom pesmi, slišali 
smo lahko hite osemdesetih in 
devetdesetih, ki so jih poznali 
prav vsi, zadeli v polno. Zabava 
je tako trajala do naslednjega 

dne, domačini pa se veselijo 
prihodnjih vikendov in pole-
tnega dogajanja v Žalcu.

 Živa Krušič Gorišek,
foto: Ž. K. G. in D. N.

Festival Zeleno zlato v Žalcu vse poletje

Miha VodlanDavid Horvat (desno)

Vesela družba je nazdravila s pivom.Pestro dogajanje pod šotorom na žalski tržnici

Domači gostinci so poskrbeli za ponudbo hrane in pijače.Rock Partyzani so navdušili obiskovalce festivala.

V soboto, 20. maja, so čla-
ni PGD Zabukovica opravili 
meddruštveno vajo, v kateri 
sta sodelovali tudi sosednji 
društvi PGD Kasaze - Liboje 
in PGD Griže. Vaja je pote-
kala v okviru praznovanja 50. 
obletnice Planinskega dru-
štva Zabukovica.

Taktična vaja je potekala na 
Bukovici, kjer je teren zahtev-
nejši, zato so morali zagotoviti 
napajanje preko črpalk, ki so 
črpale vodo vse do vrha hriba, 
do koče, kjer je potekala vaja. 
Črpalni sistem, ki je bil vzpo-
stavljen na razdalji okrog 500 
m, je omogočal kakovostno in 
brezhibno delo gasilcev, to pa 
so omogočala tudi namembna 

vozila.  
Operativna ekipa 50 gasil-

cev je do koče dostopala s te-
renskim vozilom GVGP-1, ki 
je namenjeno intervenciji v 
gozdnih požarih. Istočasno je 
na polovici zahtevnega terena 
sodelovala tudi avtocisterna, 
specializirana za gozdne po-
žare.

Kot je povedal Tadej Zu-
panc z Gasilske zveze Žalec, 
so udeleženci vaje ugotovili, da 
imajo dovolj zmogljivo gasil-
sko opremo in gasilska vozila, 
s katerimi lahko zagotavljajo 
nemoteno delovanje ter hitro 
odzivnost v kratkem času celo 
na takšni višinski razliki.

 L. K., foto: GZ Žalec

Gasilci dobro opremljeni

Na Vranskem je v nedeljo, 
18. junija, potekalo tekmo-
vanje v gasilski orientaciji za 
mlade gasilce Gasilske zveze 
Žalec. Tekmovanja se je udele-
žilo 76 ekip pionirjev, mladin-
cev in pripravnikov.

Tekmovanje je potekalo v 
obliki orientacijskega pohoda 
v dolžini 2, 3 oz. 5 kilometrov 
glede na posamezno starostno 
kategorijo. Med potjo so morali 
tekmovalci poiskati kontrolne 
točke, na katerih so reševali-
različne gasilske naloge (veza-
li vozle, spajali cevi na trojak, 
hitro zvijali cevi, prepoznavali 
topografske znake, zbijali tarče, 
pravilno postavili orodje …).

Pri pionirkah je bila naj-
boljša ekipa Kapla - Pondor, 

na drugo mesto se je uvrstila 
ekipa Velike Pirešice, na tretje 
pa Levec. Pri pionirjih je zma-
gala ekipa domačinov iz PGD 
Vransko, drugi so bili pionirji 
iz Ločice ob  Savinji, tretji pa 
Kapla - Pondor 1. Pri mladin-
kah sta 1. in 2. mesto zasedli 
domači ekipi z Vranskega, 
tretja pa je bila ekipa iz Levca. 
Med fanti je zmago slavila eki-
pa Trnava 1, drugi so bili mla-
dinci iz Ločice ob  Savinji, tretji 
pa mladi gasilci iz Levca.

V kategoriji gasilke priprav-
nice je zmagala ekipa Kapla 
- Pondor, druge so bile tek-
movalke iz Arje vasi in tre-
tje članice šempetrske ekipe. 
Med  gasilci pripravniki je bila 
najuspešnejša ekipa PGD Ka-
pla - Pondor, ki je bila boljša 
od ekipe PGD Šempeter; v tej 
kategoriji sta namreč nastopili 
samo dve ekipi.

Vse tri prvouvrščene ekipe v 
posamezni kategoriji so se uvr-
stile na regijsko tekmovanje.

 D. N.

Gasilska orientacija

Gasilska vaja na Bukovici

V NARAVI KOT DOMA
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JACK WOLFSKIN 
moška majica 
Pride function  

17 47  €
REDNA CENA: 24,95 €

-30%

JACK WOLFSKIN 
ženska obleka 

Isla del Sol  

35 97  €
REDNA CENA: 59,95 €

JACK WOLFSKIN 
nahrbtnik 

Mountaineer 48

131 97  €
REDNA CENA: 219,95 €

-40%-40%
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Praznik Občine Prebold 
sovpada z dnevom državnosti 
in v času praznovanja so v ob-
čini, na čelu katere je od leta 
1998 župan Vinko Debelak, 
pripravili veliko najrazličnej-
ših prireditev. Ob prazniku 
občine smo se o  dosežkih, 
projektih in dogajanju v mi-
nulem obdobju v pogovarjali 
z njenim županom.

Vseskozi ste vpeti v delova-
nje lokalne skupnosti kot njen 
župan. Ali se kot samostojna 
občina ta razvija hitreje, kot bi 
se sicer?             

»Način financiranja občin 
je tak, da nam poleg primerne 
porabe ostanejo tudi tako ime-
novani lastni prihodki (komu-
nalni prispevki, omrežnine, na-
domestila za stavbna zemljišča) 
in lasten dostop do evropskih 
sredstev, kjer se lahko poka-
že večja ali manjša spretnost 
vodstva posamezne občine in 
območnih razvojnih partner-
stev, da omogočimo občini z 
dodatno pridobljenimi sredstvi 
hitrejši razvoj kot v večji sku-
pnosti, kjer  bi se naše potrebe 
slabše slišale. Še bolj kot finance 
pa so bili v dosedanjem razvoju 
občine pomembni pravočasni 
ukrepi pri urejanju prostora 
in prostorske dokumentacije, 
s čimer smo omogočili nemo-
ten razvoj novih gospodarskih 
panog po propadu tekstilnih 
tovarn. Vsekakor pa na orga-
nizacijskem nivoju državi med 
nivojem občin in države manj-
kajo pokrajine.«

Kaj je najbolj zaznamovalo 
čas od prejšnjega do letošnje-
ga praznika v občini?

»Po desetih letih nam je 
uspelo začeti z gradnjo vodo-
voda na hribovitem prostoru 
med Matkami, Marijo Reko in 
Sv. Lovrencem ter s pomočjo 
Direkcije RS za infrastrukturo 
realizirati gradnjo krožišča v 
Latkovi vasi. Še pomembnejše 
za naše lokalno okolje in tudi 
širše pa ocenjujem uspehe pod-
jetij Odelo in Bisol ter investi-
cije podjetja Odelo, ki je tudi 
največji  zaposlovalec v Spodnji 

Savinjski dolini in tudi med naj-
uspešnejšimi podjetji v državi.« 

Kako to, da se je občina 
v predzadnjem letu vašega 
mandata lotila izdelave vizije 
in strategije razvoja?

»Nikoli ni prepozno po po-
trebi preoblikovati strategije in 
postaviti tudi nove cilje oziro-
ma vizijo. Ob izteku mandata 
pa je primerno pridobiti tudi 
ocene dela in stanja v občini, ki 
jih oblikujejo občani.« 

Gotovo ste že seznanjeni s 
prvimi ugotovitvami, ki so jih 
izdelovalci vizije in strategije 
razvoja zbrali med občani ter 
predstavniki ustanov in dru-
štev. Večina jih je menda kot 
slabost občine izpostavila ne-
povezanost občanov?

»Raje bi se najprej pohvalil 
in poudaril visoko skupno oce-
no in izjemno visoko mnenje 
občanov, da živijo v varnem in 
urejenem okolju. Res pa je, da 
občani opažajo tudi, kot pravi-
te, slabšo povezanost občanov 
med precejšnjim številom v 
zadnjih petih letih priseljenih 
občanov in staroselci. Odprava 
tega bo eden od ciljev občinske 
politike v prihodnje.«   

Kakšne so prednosti občine, 
ki bi jih bilo mogoče nadgra-
diti v hitrejši razvoj? Je to zla-
sti na področju turizma?

»Čeprav turizem zdaj ni ena 
od razvitejših gospodarskih pa-
nog v občini, pa občani vidijo 
tu največje možnosti hitrejšega 
razvoja. Verjetno razmišljajo 
tako tudi zato, ker turizem pri-
naša lepšo urejenost, boljšo po-
nudbo na vseh področjih in vse 
to lahko koristijo tudi in najprej 
domačini.«

Velika težava za razvoj 
preboldske občine je denaci-
onalizacija oziroma vračilo 
obsežnih zemljišč dedičem 
družine Pavlin, lastnikom 
preboldske graščine. Ali sodi 
tudi območje pod Žvajgo in 
ribnika zdaj v njihovo last? 
Kako je z graščino?

»Vse, kar ste omenil, je že od 
leta 2007 dalje v lasti in posesti 
upravičencev iz denacionali-

zacije. Že samo bežen pogled 
na zapuščene in propadajoče 
nepremičnine pove, da novi la-
stniki pridobljeno zanemarja-
jo, kaže pa tudi na to, da občina 
z njimi še ni našla možnosti za 
sodelovanje.«

Se v občinski upravi res po-
govarjate o tem, da bi občina 
odkupila Zanierjevo hišo, jo 
obnovila in v njej uredila ob-
činske prostore?

»V občini se zavedamo pro-
blema z denacionalizacijo vr-
njenih objektov lastnikom, ki 
nimajo sredstev za njihovo ob-
novo in vzdrževanje, in vidimo 
kot eno od možnosti za ure-
ditev propadajočih in praznih 
objektov v odkupu in prenovi 
s proračunskimi sredstvi in 
predvsem njihovi revitalizaciji 
s ponudbo profitnih stanovanj, 
ki jih v občini primanjkuje. 
Enako velja tudi za številne 
druge objekte in ne samo za 
denacionalizirane.«

Ena od težav Prebolda je 
državna cesta skozi središče. 
Med obiskom vladnih pred-
stavnikov v Spodnji Savinjski 
dolini je bilo slišati, da držav-
ne službe preverjajo možnost 
nove povezave z Zasavjem. Ali 
veste kaj o tem?

»Z zasavskimi občinami so-
delujemo pri njihovih prizade-
vanjih v povezavi na slovensko 
avtocestno omrežje skozi pre-
dor zahodno od Kaplje vasi. 
Če bo in kdaj to realizirano, pa 
bomo videli. Vsekakor bi bila 
to za sam Prebold in celotno 
dolino kot tudi za Zasavje zelo 
dobra  rešitev.«

Na Groblji je zdaj novo, dol-
go pričakovano krožišče. Kdaj 
bosta krožišči zgrajeni v Lat-
kovi vasi pri Gasilskem domu 
Groblja in v Dolenji vasi?

»Direkcija RS za infrastruk-
turo nam je pripravila spora-
zum o skupnem financiranju 
gradnje krožišča v Dolenji vasi, 
občina pa je že pridobila pro-
jektno dokumentacijo. Drugih 
krožišč ne načrtujemo in tudi 
ni posebne varnostne potrebe 
po njih.«

Veliko je govora o poplavni 
varnosti in tudi o suhih zadr-
ževalnikih ob Bolski in v Lat-
kovi vasi. Je kaj novega v zvezi 
s tem?

»Očitno se je država vsaj v 
bližnji prihodnosti odpovedala 
celovitemu urejanju poplavne 
varnosti v povodju Savinje in, 
podobno kot je storil  Žalec, 
smo tudi mi v okviru spre-
memb izvedbenega dela občin-
skega prostorskega načrta v fazi 
izdelave hidravlično hidrološke 
študije, ki nam naj zagotovi 
možnosti izvedbe vsaj lokalnih 
rešitev s ciljem izboljšati po-
plavno varnost ob Bolski in Sa-
vinji, dokler se ne bo vodarska 
stroka ponovno postavila na 
svoje noge.«

Kako ocenjujete gospodar-
stvo v občini?

»Veliko in v mednarodno 
poslovanje vpeto gospodarstvo 
je odlično in le želimo si lahko, 
da bi bilo še dolgo tako. Malo 
gospodarstvo in obrtniki pa se 
borijo. Eni zelo uspešno, drugi 
manj. Na splošno pa smo lahko 
zelo zadovoljni. Samo spomni-
mo se, kako je bilo po propa-
du tekstilne tovarne, ko je bila 
brezposelnost med najvišjimi v 
regiji.«

Po prvih letih težav zdaj 
preboldski dom upokojen-
cev kot enota  trboveljskega 
doma posluje zelo dobro, toda 
Raiffeisen Lesing kot lastnik 
prodaja dom, kar naj sicer 
ne bi vplivalo na dolgoročno 
pogodbo o najemu doma. Ali 
občina na kakršen koli način 
sodeluje v postopku prodaje 
oziroma je seznanjena z zain-
teresiranimi kupci? 

»Dom ima lastnika in do-
brega izvajalca in občina se v te 
odnose ne vtika. Žal pa cenov-
no politiko diktira državljanom 
odtujeno ministrstvo.« 

V občini se veča število 
prebivalcev, vrtec in šola sta 
polna, šola naj bi imela skoraj 
premalo prostora …

»Skupaj s šolo preverjamo 
prostorske možnosti in de-
mografske potrebe. Vsekakor 

pa želimo in bomo storili vse 
potrebno, da bodo imeli naši 
otroci in zaposleni v vzgoji in 
izobraževanju enako dobre pro-
storske pogoje kot drugod.«

Ima občina dovolj stano-
vanj? Načrtujete morda gra-
dnjo kakšnega večstanovanj-
skega objekta?

»V občini manjka tako pro-
fitnih kot tudi neprofitnih sta-
novanj. Vendar zaradi velikega 
števila praznih objektov načr-
tujemo njihovo prednostno re-
vitalizacijo, ne načrtujemo pa 
novih gradenj.« 

Kakšna je danes socialna 
slika občine? Koliko je še so-
cialnih stisk in koliko ste kot 
občina seznanjeni z njimi?

»S pomočjo centra za soci-
alno delo, sodelavcev Rdeče-
ga križa in Karitasa ter šole in 
vrtca ocenjujem, da imamo do-
ber pregled nad socialnim sta-
njem občanov in da z enim od 
številnih ukrepov pravočasno 
uspemo pomagati najbolj ogro-
ženim. Med oblike pomoči sodi 
tudi počitniško delo dijakov in 
študentov in če bi položaj oce-
njevali samo po upadanju iz-
kazane potrebe po tovrstnem 
delu, se stanje izboljšuje.« 

Občani imajo možnost tudi 
brezplačnega pravnega sve-
tovanja, ki ga pravnica Tina 
Bizjak opravlja prostovoljno 
in ni v organizaciji občinske 
uprave. Ste seznanjeni s tem, 
kakšen je odziv občanov in 
kakšno pomoč najpogosteje 
potrebujejo?

»Izvajalci te pomoči menijo, 
da bi vmešavanje občine v te 
podatke lahko omajalo zaupa-
nje iskalcev pomoči.«

Kako ocenjujete društveno 
in družabno življenje v občini?

»Društveno življenje je še 
bogato, a se kažejo težave po 
pridobivanju mladih članov v 
društva, kar pa se odraža tudi 
v premajhni pestrosti ponudbe. 
Menim pa, da občani premalo 
izkoriščajo društveno ponudbo, 
jo premalo poznajo in se v dru-
štva tudi zaradi tega ne vključu-
jejo bolj številčno.«

Kaj pa sodelovanje s sose-
dnjimi občinami oziroma v 
Območnem razvojnem par-
tnerstvu Spodnje Savinjske 
doline?

»Sodelovanje je dobro in 
kljub zelo slabo finančno pod-
prti razvojni politiki države 
uspemo s skupnimi močmi pri-
dobiti še nekaj finančnih sred-
stev in svoja proračunska sred-
stva vložiti v primerne projekte. 
Upam, da bomo dosegli premik 
na nekaterih projektih poveča-
nja poplavne varnosti.« 

Kaj si Občina Prebold lahko 
(še) obeta iz Regionalnega ra-
zvojnega programa savinjske 
regije 2014–2020?

»Po zadnjem vladnem obisku 
mislim, da po treh povsem su-
šnih letih te finančne perspek-
tive ostaja res samo še upanje, 
da kaj zgolj po naključju pade s 
te sicer zelo prazne mize. V ra-
zvojnem partnerstvu so projek-
ti pripravljeni in čakamo.«

Čemu boste dali poudarek v 
letu do naslednjega občinske-
ga  praznika oziroma do kon-
ca mandata?

»Dokončanju ureditve la-
stništva cest in zaključku pre-
nove načrtovanih odsekov v 
Mariji Reki ter med Matkami 
in Sv. Lovrencem. Zaključiti 
nameravamo tudi dopolnitve 
izvedbenega dela občinskega 
prostorskega načrta in sprejeti 
vizijo in strategijo razvoja ob-
čine za naslednje desetletno 
obdobje.«

  D. Naraglav 

Vinko Debelak: Nikoli ni prepozno postaviti nove cilje

Župan Vinko Debelak

V času, ko Občina Prebold 
praznuje svoj občinski pra-
znik, se zaključuje tudi pestro 
investicijsko obdobje, ki pri-
naša pomembne pridobitve 
in tudi spremenjeno podobo 
občine.

Prijetno je pogledati cestni od-
sek Na zelenici, ki vodi do doma 
starejših, kjer so obnovili vodo-
vod in uredili pločnik. Investicija 
je stala 123 tisoč evrov, izvajalec 
del pa je bilo podjetje Tegar. Sle-
dnje je izvajalo tudi dela na za-
vijalnem pasu v poslovno cono 
v Latkovi vasi, kar je občinski 
proračun obremenilo za 80 tisoč 
evrov. Kot nam je povedal podž-
upan Franc Škrabe, ki vodi ome-
njene projekte, je občina investi-
rala tudi v ureditev prehoda za 
pešce čez regionalno cesto Lat-

kova vas–Šentrupert v vrednosti 
40 tisoč evrov, dela pa je izvajalo 
podjetje VOC Celje, ki je na tem 
območju zgradilo tudi dolgo pri-
čakovano krožišče, ki zagotavlja 
varnejši uvoz na cesto Latkova 

vas–Prebold–Trbovlje. Z inve-
sticijo v cestno infrastrukturo 
je povezana tudi novogradnja 
ceste v stanovanjski soseski v Sv. 
Lovrencu v vrednosti 30 tisoč 
evrov, dela pa je opravilo podje-

tje Gramet promet. Poleg cestne 
infrastrukture velja izpostaviti še 
obnovo kanalizacije v Soseski v 
vrednosti 46 tisoč evrov, izvaja-
lec del je bilo podjetje Brahigra-
dnja Celje.

V Preboldu so posodobili tudi 
urbano opremo z zasaditvijo v 
vrednosti dobrih 6 tisoč evrov, v 
preboldskem gaju pri bazenu pa 
so k igralom in napravam zuna-
njega fitnesa dodali nove napra-

ve v vrednosti 12 tisoč evrov. V 
teku je tudi gradnja vodovoda 
Pod vinogradi–Golava, vrednost 
pogodbenih del, ki jih je prevze-
lo podjetje AGM Nemec Laško, 
pa je 170 tisoč evrov. D. N.      

Praznovanje z novimi pridobitvami

Novo krožišče v Latkovi vasi Ureditev zunanjega fitnesa v preboldskem gaju
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Glasbena šola Risto Savin 
Žalec, ki je še vedno edina 
javno veljavna glasbena usta-
nova na področju Spodnje 
Savinjske doline, zaključuje 
še eno nadvse uspešno šol-
sko leto in se pripravlja na 
novo, jubilejno šolsko leto 
2017/2018, ko bo praznovala 
šestdesetletnico svojega delo-
vanja. V iztekajočem se šol-
skem letu je s svojimi učenci 
in mentorji na 17 mednaro-
dnih tekmovanjih dosegla 
29 zlatih, 20 srebrnih in 9 
bronastih priznanj, 14 prvih, 
14 drugih in 9 tretjih nagrad 
ter 7 prvih mest. Sodelovala 
je na okrog 400 prireditvah 
v Spodnji Savinjski dolini in 
pripravila 10 do 12 večjih la-
stnih predstav oz. koncertov 
s ponovitvami, med njimi 
balet Sneguljčica, muzikal 
Adamsovi, koncert simfoni-
kov s solisti, koncert godalne-
ga in simfoničnega orkestra, 
koncert harmonikarskega in 
kitarskega orkestra, koncert 
pihalnega orkestra v partner-
stvu s Pihalnim orkestrom 
Prebold, dobrodelni in božič-
ni koncert idr. Gostila je dr-
žavno srečanje kitarskih or-
kestrov Slovenije, ki je vsako 
drugo leto, dva tradicionalna 
strokovna seminarja, kitar-
skega in pianističnega. Ob 
tem je tudi letos pripravila 
12 rednih glasbenih produk-
cij. Potem so tu še razredni 
in oddelčni nastopi, meseč-
nice, razni recitali. Skratka 
precej dela in bogata bera za 
521 učencev in 34 zaposlenih 
v matični šoli in v 4 oddelkih 
po dolini, je povedal ravnatelj 
šole mag. Gorazd Kozmus.

Kar težko je vse dosežke in 
dogajanja šolskega leta na krat-
ko strniti, kajti dogaja se tako 
rekoč vsak dan in vse šolsko 
leto. S kratko sklepno priredi-
tvijo pred šolo so se na zadnji 
šolski dan zahvalili vsem men-
torjem in razdelili priznanja 
in nagrade najboljšim učen-
cem. Podelili so tudi zlato noto 
(Levu Podbregarju), najvišje 
priznanje, ki ga lahko prejme 
izključno učenec zaključnih le-
tnikov z izjemnimi dosežki na 
vseh področjih, ter dva učenca 
vpisali v zlato knjigo (Jurija 
Plaskana in Ano Logar). Štiri 
učence pa so nagradili za po-
sebne dosežke.

»Na izjemne tekmovalne 
dosežke učencev in mentorjev 
smo res zelo ponosni, a ni vse 
v tekmovanjih. Nekateri učen-
ci poleg glasbene vključenosti 
sodelujejo na številnih priredi-
tvah in v posamezne projekte 
vložijo veliko več kot glasbeno 
znanje in igranje glasbila. Si-
cer pa učenci radi tekmujejo, 
celo sami dajejo pobude za to, 
a niso vsi za tekmovanja. Zato 
jim pri nas nudimo druge obli-
ke sodelovanja, recimo igranje 
v orkestrih, ki imajo intenziv-
nejše oblike nastopov, pa tudi 
drugje. Dejavnosti pri nas ne 
zmanjka,« je povedal mag. 
Kozmus.

Zelo pomembna pri tem je 

angažiranost učiteljev in mag. 
Gorazd Kozmus ne skriva, da 
je zelo ponosen na svoj kolek-
tiv, na mentorje, ki soustvarja-
jo bogastvo glasbene šole ne le 
z delom pri posameznih pred-
metih, pač pa tudi zunaj tega. 
»Vsak učitelj ima svoje učence, 
deluje v okviru komorne igre, 
ima dodatno delo z učenci, 
se povezuje z ostalimi učitelji 
in ustvarja različne komorne 
skupine in tudi sam sodeluje 
na različnih nastopih. Nekateri 
vodijo orkestre …«

V zadnjem času izstopajo 
večje predstave, projekti, ki so 
zelo kompleksno zastavljeni. 
»Pohvaliti moram mentorice, 
denimo pri muzikalu Biljano 
Ann Novak ali Ines Mandelj 
pri baletu, ki pripravita scena-
rij, zasnovo, kostumografijo, 
koreografijo, pravzaprav vse, 
kar potrebujeta za izvedbo 
predstave. Prideta k meni in 
predstavita zamisel in kaj po-
trebujeta. Jaz potem zagotovim 
finančno in tehnično podporo 
oz. pomagam, kakorkoli je že 
potrebno. Te prireditve so že 
kar velik finančni zalogaj.« 

Predstave in koncerti so 
bili dolgo časa za obiskoval-
ce brezplačni. »Do zdaj so bili 
naši dogodki brezplačni, letos 
pa smo prvič uvedli vstopnino, 
izključno zato, ker sicer starši 
pri nas dobijo vse brezplačno, 
stroškov pa je že s samo pred-
stavo veliko, že s kostumi. V 
preteklem obdobju smo ime-
li tudi širše velike investicije. 
Uredili smo baletno dvorano, 
posodobili informacijsko mre-
žo, kajti vsi učitelji imajo raču-
nalnike in morajo imeti dostop 
do e-dnevnikov in jih voditi. 
Dobili smo tudi nov oddelek 
v Preboldu (v prostore je in-
vestirala Občina Prebold), ki 
smo ga sami opremili z glasbili. 
Takšni finančni zalogaji so res 
veliki, zato smo morali uvesti 
vstopnino.«

Odzovejo se na vsa pova-
bila po dolini, na vse pobude 
za nastope. »Pravzaprav na 
povabilo po dolini nikoli ne 
rečemo ne, povsod z veseljem 
sodelujemo z našimi učenci. 
To je namreč naše območje, 
tu delujemo, to je navsezadnje 
tudi naša promocija. Učitelji 
so to sprejeli z razumevanjem 
in pri tem sodelujejo. Sam pri 
tem skrbim za to, da ne vlečem 
za rokav vedno iste učitelje, 
ampak pri tem upoštevam ne-
kakšen krožni sistem. Vodim 
natančne evidence, na katerih 
dogodkih se je že kdo pred-
stavil, da potem naslednje leto 
pošljemo druge. Seveda imajo 
tudi želje in poskušamo ustre-
či, kolikor se da.«

Veliko teh zadev je že tra-
dicionalnih, je pa tudi nekaj 
novosti. »Letos smo uvedli ba-
let za odrasle, kjer je do konca 
vztrajalo okrog 5 odraslih, od 
vpisanih 8.« 

A poleg velikega števila 
prireditev je vendarle najpo-
membnejša visoka kakovost 
vsega, kar počnejo. »Postavili 
smo res visoke standarde. Naša 

baletna predstava Sneguljčica 
je bila v tem smislu res kako-
vosten presežek, ki se ga ne 
bi sramovali niti v Ljubljani. 
Velika presežka sta bila tudi 
koncert simfoničnega orkestra 
s solisti in seveda ponovno naš 
muzikal Adamsovi, ki je bil res 
odlično narejen. Malo za šalo, 
presežek je bil že s tem, ker sta 
bili na odru dve krsti. Moram 
priznati, da so mi šli zaradi 
tega na začetku kar lasje po-
konci, ampak vsebina je vsebi-
na in Adamsovi so bili res na 
nivoju … Presežka sta tudi naš 
dobrodelni in božični koncert. 
To so naše težko pričakovane 
prireditve, ki imajo vsako leto 
sicer drugo vsebino. Ponosni 
smo tudi na sodelovanje naše-
ga pihalnega orkestra s Pihal-
nim orkestrom Prebold. Naj-
večji dosežek pa je, da gostimo 
srečanje kitarskih orkestrov 
Slovenije, ki ga posname tudi 
RTV.«

In kakšni so načrti za pri-
hodnjo sezono? »Vpis je skla-
den s koledarjem ministrstva. 
Konec maja smo opravili spre-
jemne preizkuse, vpise pa smo 
imeli v prvih desetih dneh ju-
nija. Prostih mest za drugo leto 
ni več, lahko se kakšno pojavi 
samo, če kdo odpove. H glasbi-
lom je drugo leto vpisanih 421 
otrok (največ h klavirju, 118), 
od tega v prvi letnik programa 
glasba (glasbila) 77 učencev. 
V predšolsko glasbeno vzgojo 
in glasbeno pripravnico se je 
še mogoče vpisati, ker je sku-
pinski. Prav tako še nimamo 
zaključenega vpisa v plesni 
program, kjer ocenjujemo, da 
bo vpis ponovno povečan na 
okrog 120 učencev. Letos za-
ključuje 6. letnik prva genera-
cija baletk in vse izmed njih si 
želijo nadaljevati v 7. letniku in 
seveda jim bomo tudi to omo-
gočili. Morate vedeti, da ima-
mo tudi veliko učencev glasbil, 
ki ne želijo zaključiti izobraže-
vanja niti po 8. letniku, in tudi 
njim nudimo nadstandardni 9. 
razred, vendar le v primeru, da 
s tem ne vzamemo mesta učen-
cu prvega letnika. Poleg tega je 
še odprt vpis v nadstandardne 
programe, v pevski zbor, ko-
morno igro, orkester. Nekateri 
obiskujejo le te, a tudi tukaj ve-
lja, da imajo prednost že vpisa-
ni učenci (v redne programe). 
Na čakalni listi po sprejemnih 
preizkusih je še veliko potenci-
alnih učencev, vendar so učite-
lji polno zasedeni, zaposlova-

nja pa ni … Povpraševanja je 
veliko tudi zaradi tega, kar sem 
omenil prej, zaradi promocije s 
sodelovanjem na prireditvah. 
Mi ne želimo plačila za svoj na-
stop na prireditvah, želimo pa, 
da nas omenijo, saj je to naša 
referenca, naš ugled. Rezultat 
tega je povečan vpis.«

V naslednjem šolskem letu 
bo glasbena šola praznovala 
60-letnico. Ob tem načrtujejo 
prireditve skozi vse leto. Osre-
dnja prireditev bo decembra, 
ko bodo pripravili koncert z 
nekdanjimi učenci in ga bo vo-

dil ravno tako nekdanji učenec 
Boštjan Romih. »Naj povem, 
da nam je sodelovanje potr-
dilo že 70 nekdanjih učencev, 
med njimi bodo nekateri zna-
ni obrazi, obeta se res izjemen 
dogodek,« je povedal Gorazd 
Kozmus in pokazal že zdaj pre-
cej popisan koledar dogajanja 
za šolsko leto 2017/2018. Izda-
li bodo tudi knjigo o 60-letni 
zgodovini šole, ki jo je uredil 
mag. Gorazd Kozmus. Ob 
začetku novega šolskega leta 
bodo predstavili novo celo-
stno grafično podobo in novo 

maskoto Savinka. Praznovanje 
bodo začeli 28. septembra s 
koncertom narodno-zabav-
nega ansambla pri fontani. S 
Savinovo Čajno punčko bodo 
obogatili osrednjo žalsko ob-
činsko proslavo in pripravili 
številne druge prireditve in 
koncerte. Obeta se torej šolsko 
leto, v katerem bodo pošteno 
obeležili jubilej in proslavili 
spomin na šolsko leto 1957/58, 
ko je glasbena šola prvič odpr-
la svoja vrata.

L. K.,
foto: T. T. in arhiv GŠ

Glasbena šola Risto Savin na pragu jubileja

Najvišja priznanja GŠ in priznanja s tekmovanj za šolsko leto 2016/2017

Zlata nota, najvišje priznanje: LEV PODBREGAR je zaključil 8. letnik tolkal v razredu Antona 
Alatiča, sodeloval je na treh mednarodnih tekmovanjih tolkala solo in osvojil 1. mesto in 1. na-
grado (Udine), zlato priznanje in 2. mesto (Svirel) ter srebrno priznanje (mednarodno internetno 
tekmovanje). Sodeloval je tudi na treh mednarodnih tekmovanjih v komorni igri: zlato priznanje 
in 1. nagrado (Omiš), srebrno priznanje (Svirel) in 4. mesto ter posebno nagrado (Gorica).
Sodeloval je v številnih projektih glasbene šole in je bil član tolkalne komorne zasedbe, jazz ban-
da in član pihalnega orkestra, orkestra Solfeggia/Nog in komorne zasedbe Musica Alegria. Prav 
tako je bil solist pihalnega, kitarskega, simfoničnega orkestra ter solist komorne zasedbe Musica 
Alegria.

Vpis v Zlato knjigo: JURIJ PLASKAN (9. letnik tolkal in 5. letnik klavirja, univerzalni učenec, 
ki je pomagal in sodeloval na številnih prireditvah in v orkestrih) in Ana Logar (6. letnik baleta, 
učenka solopetja, letos 1. nagrada na mednarodnem pevskem tekmovanju v Osijeku, sodelovanje 
v baletnih predstavah in muzikalih ter v drugih glasbenih zasedbah; ponaša se tudi z dosežki, 
ki presegajo glasbeno področje (izdelala je plakate za baletne predstave, prevedla številne pesmi 
in dve celotni besedili za muzikala, pomagala pri izdelavi scen za predstave, okrasila učilnice z 
lastnimi slikami …).

Priznanja za posebne dosežke v šol. letu 2016/2017 (ki presegajo tekmovalne dosežke in so po-
sebni po svoji vsebini in nadpovprečni prizadevnosti učencev): URH ŠTRAKL, LANA POŽUN, 
JANA UŠEN IN LANA KRAJNC.

Najboljši učenci GŠ Žalec 2016/17 na tekmovanjih:

LANA OBLAK (mentorica Maruša Mirnik), kitara, zlato priznanje (98,33 točke), 1. nagrada in 
1. mesto v kitari solo na Dnevih kitare Krško, srebrno priznanje na 9. mednarodnem glasbenem 
tekmovanju in festivalu za soliste in komorne skupine Svirel;

JANEZ VOŠNER (mentorica Irena Kralj), klavir, 1. nagrada (96 točk), 1. mesto in posebna na-
grada na 3. mednarodnem tekmovanju mladih glasbenikov Sonus (Križevci, Hrvaška) in zlata 
plaketa na 3. mednarodnem klavirskem tekmovanju Aci Bertoncelj 2016;

IZA ŠTIH, flavta, 1. nagrada (100 točk) in 1. mesto na mednarodnem tekmovanju pihal in trobil 
Varaždin (mentorica Agata Gojkošek, korepetitorka Zala Irgolič), zlato priznanje (99 točk) in 
2. mesto na 9. mednarodnem glasbenem tekmovanju in festivalu za soliste in komorne skupine 
Svirél (mentorici Agata Gojkošek in Nina Baša);

AJDA KRIŽNIK (mentorica Karmen Zazijal), klavir, zlata nagrada in 1. mesto na 7. mednaro-
dnem koroškem klavirskem tekmovanju in zlata plaketa na 3. mednarodnem klavirskem tekmo-
vanju Aci Bertoncelj 2016;

KVARTET KITAR (komorna skupina): Eva Pišek, Jaka Križnik, Jaka Turk, Julijan Zakonjšek 
(mentorica Urša Tekavc), zlato priznanje (96 točk), 1. nagrada in 1. mesto na Dnevih kitare Krško, 
1. nagrada (94,85 točke) na XVIII. Guitar Art Festival (Beograd, Srbija) in 2. mesto na mednaro-
dnem tekmovanju klasične kitare Zagreb Guitar;

KOMORNA SKUPINA S STRUNSKIMI INSTRUMENTI: Julij Miklav (tolkala), Tina Brglez 
(kitara), Brin Vovk Petrovski (kitara), mentor Anton Alatič, zlato priznanje in 1. mesto na 9. med-
narodnem glasbenem tekmovanju in festivalu za soliste in komorne skupine Svirél;

KOMORNA SKUPINA S PIHALI: Liza Tkalčec (flavta), Neža Kodrun (flavta), Neža Cizej (kla-
vir), mentorici Agata Gojkošek in Tjaša Gorišek Regoršek, zlato priznanje (99 točk) in 1. mesto na 
9. mednarodnem glasbenem tekmovanju in festivalu za soliste in komorne skupine Svirél.

Zlato noto je Lev Podbregar prejel iz 
rok mag. Gorazda Kozmusa.

Najboljši učenci po podelitvi minuli petek z ravnateljem
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Podjetje Mikropis Holding 
iz Žalca je 22. junija v ZDA 
podpisalo pogodbo o dolgo-
ročnem strateškem partner-
stvu s priznano kliniko Mayo 
iz ZDA, s katero bo poslej raz-
vijalo rešitev 24alife. Pogod-
ba prinaša uporabo logotipa 
klinike Mayo in zagotavljanje 
najvišjih standardov ter ka-
kovosti vsebin, povezanih z 
zdravjem, dobrim počutjem 
in srečo. To je pomemben 
korak k dodatni širitvi rešitve 
za zdravo življenje 24alife na 
globalnem trgu.

Mikropis sicer v sodelova-
nju z mednarodnimi partner-
ji iz znanosti že sedem let raz-
vija 24alife, rešitev za zdravo 
življenje, ki se uspešno širi 
med uporabniki po svetu. Pri 
tem že vrsto let sodeluje tudi 
s kliniko Mayo iz ZDA, eno 
najuglednejših zdravstvenih 
institucij na svetu. S podpi-
som pogodbe o dolgoročnem 
partnerstvu bodo uporabni-
ki dobili dostop do bogatih 
strokovnih vsebin, raziskav 
in drugega znanja, ki ga sko-
zi svojo dolgoletno tradicijo 
razvijajo strokovnjaki klinike 
Mayo. Mikropis bo še naprej 
zagotavljal informacijsko 
podporo vsebini, ki preko pa-
metnih naprav omogoča skrb 
za posameznika na vsakem 
koraku. 

Ob tej priložnosti je Janez 
Uplaznik, direktor Mikropis 
Holdinga in idejni oče reši-
tve 24alife, izpostavil: »Gre 
za obojestransko koristno 
partnerstvo. Skupni cilj obeh 
organizacij je delovati na po-
dročju preventivnega zdravja 
in ozaveščati ter voditi ljudi 
do bolj zdravega in srečnega 

življenja. Pri tem smo pre-
poznali kar nekaj sinergij, za 
katere verjamem, da bodo 

prispevale h krepitvi priso-
tnosti na trgih, ki so nam 
najbolj zanimivi: Evropa, Bli-

žnji vzhod, Indija, Kitajska in 
ZDA.«

 T. T.

Dolgoročno z ameriško kliniko

Turistično društvo Gušt 
Tabor je prvo junijsko nede-
ljo na jasi Lisjakov log, kjer 
so letos postavili lesen objekt 
v obliki velikega kozolca, or-
ganiziralo tretjo prireditev, 
imenovano Guštovanje.  

Tudi tokrat so pripravili pe-
ster program, ki je bil pravi 
»gušt« za vse generacije. Rde-
ča nit dogajanja je »Guštov 
sejem«, na katerem se obi-
skovalcem predstavijo posa-
mezni ponudniki. Za prijetno 
dogajanje pa so poskrbeli tudi 

drugi. Obiskovalci so lahko 
uživali v reviji harmonikarjev 
in kmečkih igrah v organizaci-
ji Društva podeželske mladine 
Tabor. Predstavil se je Steyer 
klub ljubiteljev starih traktor-
jev Spodnje Savinjske doline, 
ki so se v koloni pripeljali na 
prireditveni prostor in vzbudi-
li posebno zanimanje. Obisko-
valci so se lahko peljali s kočijo 
in uživali ob živi glasbi, poskr-
bljeno pa je bilo tudi za hrano 
in pijačo.

 D. Naraglav  

Tretje taborsko Guštovanje

Prireditev so popestrili ljubitelji starih traktorjev iz Steyer kluba Spodnje Savinjske 
doline. 

Ekipa Gušta z lastnikom novega objekta Matjažem Lesjakom med sestavljanjem 
stolpa iz drv na kmečkih igrah

Igra v podajanju malih balončkov, napolnjenih z vodo, je zahtevala veliko 
spretnosti.

NAPOVEDNIK

OBČINA PREBOLD

Od ponedeljka, 26., do petka,
30. junija, od 9. do 11. ure
plavalni tabor (5–10 let);
Bazen Prebold;
ŠD Partizan Prebold.

Petek, 30. junij, od 16.30 do 18.30 
in
sobota, 1. julij, od 9. do 11. ure
ustvarjalna delavnica 
Sobivanje in ustvarjanje v naravi;
Gaj Prebold;
KUD Svoboda Prebold.

Sobota, 1. julij, od 8. do 12. ure
kmečka tržnica:
9.00–12.00 izmenjava semen in 
sadik,
10.00–11.00 predavanje 
Sonaravna pridelava hrane,
premakultura in zeleno kmetovanje,
11.00–12.00 predavanje 
Kako so naši predniki skrbeli za 
hrano,
ogled kmetijskega orodja;
Muzej Prebold skozi čas;
TD, ZND, Občina Prebold,
Ajda, Štafeta semen, Ekoci.

Sobota, 1. julij, od 9.30 dalje
turnir mešanih trojk v odbojki
na mivki;
igrišča pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Sobota, 1. julij, od 11. do 13. ure
Zmorem preplavati 100 m;
Bazen Prebold; 
ŠD Partizan Prebold in ZKŠT Žalec.

Sobota, 1. julij, 
teniški turnir za otroke;
igrišča pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Sobota, 1. julij, ob 19.30
koncert znanih napevov v okviru
pevskega tekmovanja Coetus 
Contorum;
Kulturni dom Prebold;
KD Antona Schwaba.

Nedelja, 2. julij, od 15. do 18. ure
pohod na Hom – sledi naših 
prednikov;
Muzej Prebold skozi čas;
Ekoci, ZND in Občina Prebold.

Nedelja, 2. julij, od 18. ure dalje
18.00–19.00 predavanje 
Kako smo kuhali včasih,
ogled kuhinje naših prednikov;
19.00 –20.00 predavanje 
Post in celostna prehrana človeka, 
zdravje je naše normalno stanje;
Muzej Prebold skozi čas;
ZND, Občina Prebold in Ekoci.

Od ponedeljka, 3., do petka, 
7. julija, od 9. do 12. ure
plavalni tabor (6–14 let);
Bazen Prebold;
ŠD Partizan Prebold.

Četrtek, 6. julij,
filmski večer;
Muzej Prebold skozi čas;
ZND Prebold.

Sobota, 8. julij,
pohod do Kisovarja;
zbor pri DU Prebold.

Sobota, 8. julij, ob 15. uri
River Race Šešče 2017,
spust po Savinji z doma
narejenimi plovili;
pri Šeškem mostu;
KUD Šmrkl Šešče.

Sobota, 8., in nedelja, 9. julij,
prečenje Pohorja po SSP;
zbor pri OŠ;
PD Prebold.

Sobota, 15. julij, od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija;
TD in Občina Prebold.

Sobota, 22. julij,
pohod na Stegovnik;
zbori pri OŠ;
PD Prebold.

Sobota, 22. julij,
hitrostno gasilsko
tekmovanje za memorial
Boruta Lebra in Noč na vasi;
Športni center Matke;
PGD Matke.
Nedelja, 23. julij, ob 9. uri
lovsko strelsko tekmovanje na 
Golavi;
LD Prebold.

Sobota, 29. julij,
hitrostno gasilsko tekmovanje
in veselica;
PGD Šešče.

Sobota, 5. avgust,
nogometni turni;
igrišče pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Sobota, 5. avgust, od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija;
TD in Občina Prebold.

Nedelja, 6. avgust, ob 15. uri
Tekma koscev in grabljic
ter štangarjev;
Sv. Lovrenc;
PGD Sv. Lovrenc.

Od ponedeljka, 7., do 
četrtka, 10. avgusta,
športna tekmovanja DU;
DU Prebold.

Četrtek, 10. avgust,
filmski večer;
Muzej Prebold skozi čas;
ZND Prebold.

Sobota, 12. avgust, ob 16. uri
19. memorial Draga Gajška;
PGD Latkova vas.

Sobota, 12. avgust,
razstava klekljane čipke;
Hotel Prebold;
KPD Šešče.

Torek, 15. avgust,
turnir v odbojki;
igrišče v Mariji Reki;
ŠD Marija Reka.

Torek, 15. avgust,
kolesarjenje v Logarsko dolino;
zbor pri igrišču v Latkovi vasi;
ŠD Latkova vas.

Torek, 15. avgust, ob 7.45
romanje v Marijo Reko.

Sobota, 19. avgust, od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija;
TD in Občina Prebold.

Od pon., 21., do pet., 25. avgusta,
počitniški likovni tečaj,
atelje IRO IRO;
Občina Prebold.

Od pon., 21., do čet., 24. avgusta,
od pon., 28., do čet., 31. avgusta,
teniška počitniška šola;
teniška igrišča pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Od 21. do 25. avgusta, ob 9. uri
poletni košarkarski kamp Prebold 
2017;
športna dvorana OŠ;
KK Prebold 2014.

Sobota, 26. avgust
Šport pod Žvajgo;
igrišča pri bazenu;
ŠD Pertizan Prebold.

Sobota, 26. avgust, ob 20. uri
Žur pod Žvajgo;
Gaj Prebold;
TD Prebold.

Sobota, 26. avgust
gasilsko tekmovanje;
Športni park Latkova vas;
PGD Groblja.

V LUČI NOVIH IZZIVOV
Na lokaciji v Preboldu zaposlimo:

1. DELAVCE V PROIZVODNJI
 
2. DELAVCE V LOGISTIKI

3.  STROKOVNE IN TEHNIČNE 
    KADRE S PODROČJA: 
    • Orodjarstva
    • Brizganja plastike
    • Kakovosti
    •  Tehnologije montaže in  

brizganja plastike
    • Vzdrževanja
    • Elektronike

4.  ŠTUDENTE ZA POČITNIŠKO DELO 
    V PROIZVODNJI IN LOGISTIKI

Prijave in informacije:
E-mail: zaposlitev@odelo.si
Telefon:  
(03) 70 34 647
(03) 70 34 510
031 765 810
041 400 615

www.odelo.si

Če želite ustvarjati svetlo 
prihodnost na poti polni 
izzivov, se pridružite naši 
kreativni ekipi v dinamičnem in 
mednarodnem okolju, polnem 
priložnosti.

Foto: BMW Group
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Območno razvojno par-
tnerstvo Spodnje Savinjske 
doline je nagradilo najboljše 
inovatorje leta 2016. Inova-
torji, župani in predstavni-
ki spodnjesavinjskih občin 
ter ocenjevalne komisije so 
se tokrat zbrali v računalni-
ški učilnici osnovne šole na 
Vranskem, kjer so razglasili 
inovatorje preteklega leta.

Med gosti je bila prvič tudi 
predstavnica države oziroma 
državnega zbora – poslanka 
in predsednica odbora držav-
nega zbora za izobraževanje, 
znanost, šport in mladino 
Mirjam Bon Klanjšček, ki je 
nagovorila zbrane. Prav tako 
so zbranim nekaj besed na-
menili v imenu občine gosti-
teljice župan Občine Vransko 
Franc Sušnik, ravnateljica šole 
Majda Pikl, predsednik Ob-
močnega sveta Območnega 
razvojnega partnerstva Spo-
dnje Savinjske doline Janko 
Kos in predsednik komisije za 
izbor inovacij Danilo Basle.

Pred podelitvijo nagrad so 
prisluhnili mladim kitaristom 
iz žalske glasbene šole, pred-
stavila pa se je tudi skupina 
fantov in deklet od 5. do 9. 
razreda OŠ Vransko - Tabor, 
z imenom roboVrani, ki izde-
luje inovativne lego robotke. 
Navdušili so s svojo inovaci-
jo – pametnim stebričkom, ki 
opozarja voznike na bližajočo 
se divjad ali domače živali. 

Njihov mentor je Miha Mi-
klavc.

Zelo zanimive in večinoma 
že implementirane pa so bile 
tudi inovacije, prijavljene na 
tokratni razpis Inovator leta 
Spodnje Savinjske doline. Po 
dveh letih so izbor spet pri-
pravile oziroma sofinancirale 
vse spodnjesavinjske občine, 
vsa leta pa v izboru sodelu-
jeta Zbornica zasebnega go-
spodarstva Žalec in Razvojna 
agencija Savinja Žalec, ki nudi 
administrativno podporo.  Na 
razpis za najboljše inovacije 
leta 2016 je prispelo 12 prijav 
14-ih inovatorjev, kar je kar 
sto odstotkov več kot lani, ko 
je bilo 6 prijavljenih predlo-
gov inovacij. Kot je povedal 
Danilo Basle, so tokrat prvič 
prejeli tudi inovacijo s podro-

čja upravljanja kadrov. Oce-
njevanje inovacij je tako vsako 
leto zahtevnejše.

Letos so nagradili štiri ino-
vacije, čeprav pravilnik pred-
videva pet nagrad. Kot je 
povedal Danilo Basle, so bile 
razlike v ocenah inovacij od 
četrtega mesta navzdol tako 
majhne, da pete nagrade niso 
podelili. 

Za dvoosni robotski zglob 
Pan-tilt Tracer sta Domen 
Plaskan in Primož Sempri-
možnik iz podjetja Dat-con 
prejela četrto nagrado. Tre-
tjo nagrado za izboljšanje 
gorilnika na pelete Teraflam 
G4 je prejel Jožef Kočevar iz 
podjetja Teraflam, za elek-
trično hidravlično krmiljenje 
zgrabljalnika star 1000/30T 
pa Maksimiljan Šmid, Matej 

Zorko, Verner Perin in Tomaž 
Zupanc iz podjetja SIP. 

Tudi prvo nagrado sta pre-
jela Domen Plaskan in Primož 
Semprimožnik, in sicer za 
dvoosni rotacijski zglob Pan-
-tilt Crawler. Cilj inovacije je 
bil izdelati čim manjšo in čim 
lažjo enoto ob večji moči in 
hitrosti v primerjavi s konku-
renčnimi produkti. Tak zglob 
se uporablja pri opazovanju za 
manipulacijo različnih elek-
trooptičnih enot visokih zmo-
gljivosti in natančnosti pomi-
kov in dinamike. Hkrati je pri 
teh enotah zaželeno, da ima 
takšen zglob tudi zelo gladko 
gibanje pri izredno nizkih hi-

trostih, kar pride do izraza pri 
optičnih napravah z zelo viso-
ko povečavo. Pan-tilt Crawler 
enota prednjači pred konku-
renco s svojim kompaktnim 
dizajnom, vodotesnim ohiš-
jem in za večino enot s tež-
ko dosegljivimi performansi. 
Zaradi globalne narave tržišča 
Pan-tilt enote inovacij ne šči-
tijo patenti. Ker se znanje skri-
va v načinu krmiljenja enote 
in obdelave podatkov priklju-
čenih senzorjev, je podjetje 
svoje moči usmerilo v zaščito 
strojne programske opreme. 
Programska oprema, imeno-
vana Spartan, je plod lastnega 
razvoja in omogoča, da je mo-

goče enoto Crawler uporabiti 
za najzahtevnejše aplikacije, 
kot sta sledenje brezpilotnih 
letal in opazovanje tarč na ve-
likih razdaljah, so zapisali v 
predstavitvi inovacije.

 K. R., foto: T. T.

Nagrajene spodnjesavinjske inovacije

Nagrajeni inovatorji za leto 2016 s poslanko Mirjam Bon Klanjšček (v sredini), predsednikom območnega sveta Jankom 
Kosom (skrajno levo) ter predsednikom komisije Danilom Basletom in direktorjem Razvojne agencije Savinja Stojanom 
Praprotnikom (na desni). Prvonagrajena inovatorja sta Domen Plaskan (četrti z desne) in Primož Semprimožnik (tretji z 
desne).

Mladi inovatorji z OŠ Vransko - Tabor
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OBČINA ŽALEC

Lokalna akcijska skupina Spodnje Savinjske doline bo 1. 7. 2017 objavila 1. javni poziv za izbor 
operacij za izvajanje Strategije lokalnega razvoja LAS SSD v programskem obdobju 2014–2020 iz 
sklada ESRR.
Rok za oddajo vlog je 13. 10. 2017 oziroma v primeru osebne dostave v pisarno vodilnega partnerja RA 
Savinja Žalec do 13. 10. 2017 do 12. ure.

Termini in lokacije delavnic za predstavitev javnega poziva bodo objavljeni na spletni strani http://
www.las-ssd.si/, kjer bodo objavljene tudi razpisna dokumentacija in dodatne informacije.

JAVNI RAZPISI V TEKU

Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo
Javni razpis za spodbujanje uvajanja okoljskih znakov za turistične nastanitve (Ur. l. RS, 18/17). 
Rok: do porabe sredstev oziroma do 31. 12. 2018. Informacije: irena.milinkovic@gov.si.

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano
Javni razpis za podukrep 16.4. – Podpora za horizontalno in vertikalno sodelovanje med 
udeleženci v dobavni verigi za vzpostavitev in razvoj kratkih dobavnih verig in lokalnih trgov ter 
za promocijske dejavnosti na lokalni ravni, ki so povezane z razvojem kratkih dobavnih verig in 
lokalnih trgov (Ur. l. RS, 27/17). Rok: 29. 9. 2017. Informacije: 01/580 77 92.

Javni razpis za ukrep Tehnična pomoč čebelarjem v letu 2017 (Ur. l. RS, 29/17). Rok: do porabe 
sredstev oziroma do 31. 7. 2017. Informacije: 01/580 77 92.

Zavod RS za zaposlovanje
Javno povabilo delodajalcem za izvedbo projekta v okviru programa »Spodbude za trajno 
zaposlovanje mladih«. Rok: najdlje do 31. 7. 2019. Informacije: 080 20 55, kontaktni.center@ess.gov.si.

Zaposli.me 2016/2017. Rok: do 31. 7. 2017 oziroma do porabe sredstev. Informacije: 080 20 55, 
kontaktni.center@ess.gov.si.

RAZVOJNA AGENCIJA SAVINJA, vstopna točka VEM

V okviru izvajanja celovitih podpornih storitev za podjetnike vam RA Savinja, vstopna točka VEM, 
nudi mnoge brezplačne storitve. Več na http:// www.ra-savinja.si/.

Dodatne informacije na Razvojni agenciji Savinja, Ulica heroja Staneta 3, 3310 Žalec,
tel.: 03/713 68 60, faks: 03/713 68 70, e-pošta: ra.savinja@ra-savinja.si ali na spletni strani
http://www.ra-savinja.si.

FESTIVAL
ZELENO
ZLATO

>> TIC Žalec / Šlandrov trg 25, Žalec / t: +386 3 710 04 34 / e: zkst.tic@siol.net

www.turizem-zalec.si

JULIJ 2017
 Sobota, 1. 7.  

8.00 – 12.00 Podeželska tržnica
(Tržnica pri fontani)
21.00 – 23.00 Lepotno tekmovanje - 15. 
izbor za Smaragdno kraljico 
(Šlandrov trg)

 Nedelja, 2. 7.
20.00 – 22.00
Glasbeni nastop APZ Risto Savin 
(Tržnica pri fontani)

 Četrtek, 6. 7.
19.00 Odprtje razstave likovnih del 
Tatjane Hren
(Savinov likovni salon)

 Petek, 7. 7. 
21.00 – 23.00 Glasbeni nastop skupine 
Fossly band 
(Šlandrov trg)

 Sobota, 8. 7.  
8.00 – 12.00 Podeželska tržnica 
(Tržnica pri fontani)

 Nedelja, 9. 7.
20.00 – 22.00
Glasbeni nastop skupine Duo double two 
- Georg Krajnc 
in Zoran Golavšek 
(Tržnica pri fontani)

 Torek, 11. 7.
21.00 – 23.00 Savinov dan
Večer slovenskih in argentinskih 
pesmi z Juanom Vasletom
(Atrij Savinove hiše)

 Petek, 14. 7.
21.00- 23.00 
Glasbeni nastop skupine Chaboo 
(Šlandrov trg)

 Sobota, 15. 7. 
8.00-12.00 Podeželska tržnica
(Tržnica pri fontani)

 Nedelja, 16. 7.
12.00 – 22.00 Kuhna pri fontani
12.00 – 16.00 Glasbeni nastop Primoža 
Zvira
16.00 – 20.00 Glasbeni nastop 
ansambla Gozdnik
(Tržnica pri fontani)

 Ponedeljek, 17. 7. 
20.00 Koncert ameriškega študentskega 
orkestra
(Šlandrov trg) 

 Petek, 21. 7. 
21.00 Dalmatinski večer, nastop vokalne 
skupine IL DIVJI  
(Šlandrov trg)
 

 Sobota, 22. 7.
8.00-12.00 Podeželska tržnica 
(Tržnica pri fontani)

 Nedelja, 23. 7.  
20.00 - 22.00 Glasbeni nastop skupine 
Mladika 
(Tržnica pri fontani)

 Petek, 28. 7. 
21.00 Stresi oder - Natečaj za mlade 
glasbene skupine
(Šlandrov trg )

Sobota, 29. 7.
8.00 – 12.00 Podeželska tržnica
20.00 – 1.00 Glasbeni nastop - Alya in 
Mladi upi
(Tržnica pri fontani)

AVGUST 2017
 Četrtek, 3. 8.

19.00 Odprtje razstave likovnih del 
Vasje Grabnerja
(Savinov likovni salon)

 Petek, 4. 8. 
Svetovni dan piva
20.00 – 22.00 Glasbeni nastop skupine 
Blue velvet 
(Tržnica pri fontani)

 Sobota, 5. 8. 
8.00-12.00 Podeželska tržnica 
(Tržnica pri fontani)

 Nedelja, 6. 8. 
20.00 – 22.00 Glasbeni nastop skupine 
Duo double two – Georg Krajnc in 
Zoran Golavšek  
(Tržnica pri fontani)

 Petek, 11. 8. 
21.00 Glasbeni nastop skupine 
Ponyexpress 
(Šlandrov trg)

 Sobota, 12. 8. 
8.00-12.00 Podeželska tržnica 
(Tržnica pri fontani)

 Nedelja, 13. 8.
20.00 – 22.00 Glasbeni nastop skupine 
Biseri 
(Tržnica pri fontani)

 Sobota, 19. 8. 
8.00 – 12.00 Podeželska tržnica
(Tržnica pri fontani)
20.00-21.00 Prikaz ročnega obiranja 
hmelja in pozdrav hmeljarskega 
starešine in princese Slovenije 
(Fontana)

 Nedelja, 20. 8.
12.00 – 22.00 Kuhna pri fontani
12.00 – 16.00 Glasbeni nastop Primoža 
Zvira
16.00-20.00 glasbeni 
nastop skupine Lunca 
20.00- 22.00 Glasbeni nastop skupine 
Artistik
(Tržnica pri fontani)

 Petek, 25. 8. 
FAG - Večer akustične
glasbe 
(Atrij Savinove hiše)

 Sobota, 26. 8. 
8.00 – 12.00 Podeželska tržnica 
9.00 – 14.00 Pohod po hmeljski poti,
start – Ekomuzej, cilj - Tržnica pri 
fontani
(Tržnica pri fontani) 

 Nedelja, 27. 8.  
19.00 -20.00 Prikaz ročnega obiranja 
hmelja in pozdrav hmeljarskega 
starešine in princese Slovenije 
(Fontana)

www.zkst-zalec.si/utrip

 03/712 12 80
  zkst.utrip@siol.net
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KS Šempeter praznuje v teh 
junijskih dneh svoj krajevni 
praznik. V okviru praznova-
nja so pripravili vrsto prire-
ditev. Že četrto leto so se na 
pobudo Turističnega društva 
Šempeter odpravili na pohod 
od Petra do Pekla.

Na Petrovem trgu je zbra-
ne nagovoril vodja pohoda, 
predsednik PD Šempeter Silvo 
Črepinšek, nato pa so se po-
hodniki odpravili na pot. Obi-
skali so kmetijo predsednice 
Krajevne skupnosti Šempeter 
Zdenke Jan, kjer so pohodnike 
pričakali pevci MoPZ Savinjski 
zvon, ki so veselo prepevali ob 
njihovem prihodu. Kdor je že-
lel, si je lahko izmeril tudi krv-
ni tlak in sladkor v krvi, za kar 
je poskrbela KO RK Šempeter, 
otroke pa so zabavali šempetr-
ski taborniki. Pohodniki so se 
nato podali do Elesa, kjer so 
jim šempetrski gasilci prika-
zali delovanje ročnega gasil-
nega aparata v gospodinjstvu. 
Še pred tem so se ponovno 
okrepčali, za kar je s svojimi 
dobrotami poskrbelo Društvo 
podeželskih žena Občine Ža-
lec. Na predzadnji točki poti 
so si pohodniki ogledali pred-
stavitev plezalne opreme in 
plezanja v izvedbi Planinske-
ga društva K2. Najbolj pestro 

pa je bilo seveda na cilju pred 
jamo. OŠ Šempeter je namreč 
poskrbela za otroške športne 
igre, upokojenci za upokojen-
ske športne dejavnost, KUD 
Grifon Šempeter je prikazalo 
vzlet Grifona, Etnološko dru-
štvo Hmeljarska vas je pripra-

vilo čajanko s Pevkami treh 
vasi, čebelarji ČD Šempeter so 
imeli dan odprtih vrat in ude-
ležencem pohoda predstavili 
čebelarska opravila, pridelke in 
čebele. K prijetnemu vzdušju 
pa je svoje dodalo tudi čudovi-
to vreme. D. Naraglav 

Četrtič od Petra do Pekla

Predsednik PD Šempeter Silvo Črepinšek je pozdravil in nagovoril pohodnike.

Udeležence je pot vodila mimo pokopališča in med hmeljišči do domačije Janovih 
v Sp. Grušovljah.

Zgodovinsko-narodopisno 
društvo Prebold je v soboto, 
10. junija, pripravilo prav 
poseben dogodek, ki so ga 
poimenovali Srednjeveško 
plesno-kulinarično popol-
dne. Prireditev je potekala 
na dvorišču muzejske zbirke 
Prebold skozi čas, nastala pa 
je v sodelovanju s Kulturno-
-umetniškim društvom Gali-
arda iz Celja, ki se ukvarja z 
obujanjem starodavnih ple-
sov.

Srednjeveško popoldne se 
je začelo s sprevodom plesal-
cev Galiarde preko starega 
mostu čez Bolsko. Ob igranju 
bobna so se plesalci sprehodi-
li do gasilskega in zadružnega 
doma ter nazaj na prireditveni 
prostor, kjer so bile postavlje-
ne srednjeveške stojnice s sre-
dnjeveško ponudbo.

Obiskovalci so z zanimanjem 
spremljali plesni program celj-
skega društva Galiarda, ki si je 
to ime nadelo po plesnem ko-
raku iz dvornega plesa italijan-
skega dvora v Lombardiji, kjer 
se je ta ples uveljavil že v letu 
1480. V 16. stoletju je bil na 
vrhu popularnosti. Plesali so 

ga na vseh evropskih dvorih in 
je bil zelo priljubljen ples tudi 
angleške kraljice Elizabete Ve-
like. Takrat je veljal za najtežji 
in virtuozen ples, ki je zahteval 
od plesalca veliko mero impro-
vizacije, zato so se z njim baha-
li največji mojstri plesa. Plesal-
ci so zaplesali dvanajst plesov, 
program je povezovala njiho-
va članica društva Maja, člani 
Zgodovinsko-narodopisnega 
društva Prebold pa so ob tej 
priložnosti poskrbeli za poku-
šnjo srednjeveške kulinarike. 
Udeleženci so lahko poskusili 
srednjeveško pijačo kvasovec, 
domači rženi in pirin kruh, 
grajski lonec, ki spominja na 

ričet, in medenjake.
Poskrbeli so tudi za spre-

mljevalni program. Otroci 
so lahko jezdili ponija, se za-
peljali s posebnim kolesom, 
lahko so se udeležili likovne 
delavnice, ki jo je vodila pri-
znana slikarka japonskega 
rodu Keiko Miyazaki. K pe-
stremu in zanimivemu doga-
janju so svoje dodali ponudni-
ki na stojnicah, obiskovalci 
so lahko preizkusili srečo na 
srečelovu, ki ga je pripravilo 
ZND Prebold, in se v plesni 
delavnici skupaj s plesalci Ga-
liarde preizkusili v srednjeve-
ških plesnih korakih. 

 D. Naraglav   

Srednjeveško popoldne v Preboldu

Dvorišče muzejske zbirke v znamenju srednjega veka

KUD Galiarda na starem mostu preko Bolske

Med prireditvami v okviru 
Petrovčevanja je bil tudi po-
hod po poteh Krajevne sku-
pnosti Petrovče. Pohodniki 
so prehodili pot od Petrovč, 
skozi Arjo vas in Ruše na Za-
loško Gorico in med travniki 
nazaj v Petrovče. 

Prvi počitek in sprejem so 
jim pripravili člani TD v ru-
škem gozdu, daljši  počitek 
pa so si privoščili pod Obre-
zovim kozolcem na Zaloški 
Gorici. Krajevna organizacija 
RK je pripravila kratko preda-
vanje in razgovor o depresiji, 
predsednica Ksenja Volpe je 
udeležencem izmerila krvni 
tlak, članice turističnega dru-
štva pa so poskrbele za okrep-

čilo. Skoraj sedemdeset poho-
dnikov je uživalo v prelepem 
razgledu z najvišje točke KS 
Petrovče, nato pa so se zado-

voljni zadnji trenutek pred 
nevihto vrnili v Petrovče pod 
šotor in se pridružili prazno-
vanju krajanov. T. T.

Pohod po poteh krajevne skupnosti

S pohoda po poteh KS Petrovče

V organizaciji ZKŠT Žalec in 
v sodelovanju z občinami Spo-
dnje Savinjske doline je v nede-
ljo potekalo 16. kolesarjenje po 
Spodnji Savinjski dolini. Pot v 
dolžini 56 km, na katero so se 
kolesarji podali izpred Ekomu-
zeja hmeljarstva in pivovarstva 
Slovenije, končali pa pri fonta-
ni piv v Žalcu, je prekolesarilo 
138 kolesarjev.

Za progo so potrebovali sla-
be tri ure, tik pred ciljem pa 
jih je dohitela močna ploha. 
Na poti so za kolesarje v vseh 
spodnjesavinjskih občinah na 
postankih poskrbeli za okrep-
čila, na cilju v Žalcu, kjer so iz-

žrebali tudi deset udeležencev, 
ki so prejeli Kogejev vrček za 

pivo, pa so jim postregli tudi s 
toplo malico. T. Tavčar

Kolesarje dohitela ploha

Številnemu občinstvo se je v 
dvorani Doma II. slovenskega 
tabora v Žalcu v soboto, 3. juni-
ja, na letnem koncertu z naslo-
vom Od klasike do rocka pred-
stavil zbor Popseslish skupaj z 
gostujočo zasedbo Josip Brass.

Zbor Popseslish deluje v okvi-
ru KUD Žalec že polnih 19 let, 

od vsega začetka pa ga vodi Ma-
tjaž Kač. Letošnjo sezono so poi-
menovali »Od klasike do rocka« 
in v tem smislu pripravili tudi 
vsebino letnega koncerta.

Josip Brass je zasebna skupina 
profesionalnih glasbenikov, ki so 
se združili v želji po preigravanju 
kakovostne glasbe svetovnih in 

domačih izvajalcev v nekoliko 
drugačni, skoraj bikbendovski 
preobleki. Njihov repertoar tako 
obsega  velika tuja imena, od Pe-
tra Gabriela, Franka Sinatre, The 
Beatlesov pa do modernejših 
Stinga, Bruna Marsa, Pharella 
Williamsa … T. Tavčar

Od klasike do rocka

S koncerta zbora Popseslish, ki ga 19 let vodi Matjaž Kač.

S kolesarjenja po Spodnji Savinjski dolini                          
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Pod tem naslovom so v 
Žalcu odprli razstavo slikar-
skih in kiparskih stvaritev 
ter poezije Andreja Mratin-
koviča iz Celja, ki je v Žalcu 
že večkrat razstavljal. Tudi 
v Roblekovi dvorani na sku-
pinski razstavi »Otroc so 
lačn, tk' je«, kjer je potekal 
tudi tokratni prijeten kultur-
ni dogodek.

Andrej Mratinkovič ustvar-
ja v različnih likovnih medijih 
in poeziji. Enakovrednost se 
kaže v izmenjevanju nasta-
janja pesmi in likovnih del. 
Včasih pripada prioriteta pe-
smi, drugič sliki, mali plastiki 
ali grafiki. Dela, ki so na ogled 
v Roblekovi dvorani, niso do-
besedne ilustracije, čeprav 
lahko med njimi in pesmimi 
najdemo motivne in simbolne 
povezave. 

Avtor razstave, ki se je na 
tem večeru predstavil s svojo 
poezijo, se je rodil leta 1984 v 
Celju. Leta 2011 je diplomiral 
na Oddelku za likovno ume-

tnost na Univerzi v Maribo-
ru. Prelomna točka v njego-
vem razvoju je bilo »odkritje« 
umetniških del akademskega 
kiparja Mirsada Begića, ki ga 
je kasneje izbral za osrednjo 
temo svojega diplomskega 
dela. Po diplomi je kot  profe-
sor likovne umetnosti eno leto 
poučeval na I. gimnaziji v Ce-
lju, leto kasneje je v Pokrajin-
skem muzeju Celje opravljal 
delo arheološkega risarja in 
tehničnega oblikovalca. S po-
ezijo se je začel ukvarjati šele 
proti koncu študija. Leta 2010 

je izšel v samozaložbi njegov 
pesniški prvenec Morda mid-
va. V zadnjem času se je veliko 
posvečal grafičnemu obliko-
vanju in združevanju klasične 
in digitalne umetnosti. Živi 
in ustvarja v domačem Celju, 
z veseljem pa rad pride tudi v 
Žalec.

Tokratno odprtje razstave 
sta pripravila Turistično dru-
štvo Žalec in KUD Kreativna 
zadruga. Razstava bo odprta 
do 1. julija, ogledate pa si jo 
lahko med 17. in 20. uro.

 D. N.

Ikarjevi nevidni svetovi

Na volilnem kongresu pod-
mladka SMC, ki je 9. junija 
potekal na sedežu stranke 
SMC v Ljubljani, so za nove-
ga predsednika izvolili triin-
dvajsetletnega Žalčana Nej-
ca Šporina. Na kongresu so 
spremenili tudi ime, in sicer 
so se iz SMC mladi preimeno-
vali v Krog mladih SMC.

Nejc Šporin je ustanovni član 
stranke SMC, najmlajši občinski 
svetnik v Občini Žalec in pod-
predsednik lokalnega odbora 
Spodnje Savinjske doline. V 
predstavitvi kandidature je kot 
prednostne naloge svojega delo-

vanja navedel: pridobitev statu-
sa nacionalne mladinske orga-
nizacije, polnopravno članstvo v 
LYMEC-u in Mladinskem svetu 
Slovenije, krepitev lokalne mre-
že podmladka ter oblikovanje 
javnih politik za boljšo priho-
dnost mladih. Po njegovih bese-
dah se bodo ukvarjali predvsem 
s problematikami, povezanimi z 
izobraževalnim sistemom, sta-
novanjskim vprašanjem, iska-
njem prve zaposlitve in partici-
pacijo mladih v demokratičnih 
procesih.

Poleg predsednika so na 
kongresu za podpredsednico 

Kroga mladih izvolili pravnico 
Katjo Andrinek, za podpred-
sednika pa študenta medicine 
Marka Orešnika. Mlade sta na 
kongresu nagovorila predse-
dnik SMC dr. Miro Cerar in 
generalni sekretar stranke Jože 
Artnak.

Premier Cerar je v svojem 
nagovoru podmladek SMC na 
kongresu pozval k dejavnosti 
in prispevku k dvigu politične 
kulture. Po njegovem mnenju 
so mladi ključni za liberalno 
misel, prinašajo kreativnost in 
inovativnost.

 L. K., foto: SMC

Podmladku SMC predseduje Žalčan

Podmladek SMC v družbi dr. Mira Cerarja

Območna organizacija SD 
Žalec in Klub socialnih de-
mokratov, ki deluje v okvi-
ru Občinskega sveta Občine 
Žalec, je prejšnji mesec orga-
niziral 14. pohod, posvečen 
dnevu Evrope, ki je eden od 
simbolov Evropske unije.

Pohodniki, med katerimi je 

bil tudi žalski župan Janko Kos 
z ženo in s hčerko Nino, ki je 
predsednica Mladega foruma 
SD, so se zbrali pred OŠ  Griže. 
Pot jih je vodila v smeri proti 
Šeščam oziroma skozi zaselek 
Bezovnik, kjer so imeli prvo 
postojanko, nato pa so se od-
pravili do domačije Kotar, kjer 

je bil cilj pohoda z družabnim 
srečanjem.

Na cilju so se pohodnikom 
pridružili tudi ostali člani in 
somišljeniki stranke, ki se po-
hoda niso mogli udeležiti, in 
skupaj so preživeli lepo  nedelj-
sko dopoldne.

 D. N. 

Štirinajsti pohod ob dnevu Evrope

Med pohodom proti Homu

DOPUSTI
Letošnjega dopusta se pa še jaz veselim. Pa ne zaradi sebe, pač pa zaradi vseh tistih, ki kar naprej 
jamrajo in se kar nekaj hvalijo, kako uspešni naj bi bili, pa, kljub temu da nekaj iščejo, pravzaprav 
ne iščejo, ne najdejo nobene prave rešitve. Mogoče se jim bo pa na zasluženem dopustu odprlo 
nebo in bodo le našli salomonske rešitve. Milojki se bo mogoče ob občudovanju vzhajajočega 
sonca porodila genialna zamisel za ozdravitev tako kronično bolnega zdravstva. Strah me je 
edino, da bi vzhod prespala in gledala, kako sonce zahaja in tone v neskončne globočine širnega 
morja. Miro bi se lahko ob sanjarjenju pod temnim zvezdnim svodom ob občudovanju velikega 
voza vozil če ne po dveh, pa vsaj po enem tiru. Za sproščujoč počitek Počivalška bo verjetno po-
skrbel njegov »nadsposobni« svetovalec z izjemno zanimivimi metodami in pripomočki. Kangler 
bi lahko na dopust vzel kakšnega sodnika in tožilca in na konkretnem primeru dokazal, da se 
da na dopustu ne samo privarčevati, pač pa tudi zaslužiti s pujčeki in lubenicami. Zamislite si, 
kakšen idealen dopust bi lahko imel Borut, če bi vsa kandidacijska predsedniška druščina skupaj 
krenila novim izzivom naproti. To bi bila žurka: petje, humor, skratka cirkus s pravimi klovni.
Kar pa si jaz najbolj želim, je to, da se spočijejo eminentni bančniki in vsa klika okoli njih, ki jih je 
zadnje čase zajela prava epidemija pozabljanja.
Se mi pa smili naša div(j)a Helenca. Po sila obetavnem in evforičnem začetku tako želenega za-
kona in po glamurozni poroki, ko je kot bela gos lebdela nad vsemi navadnimi nevestami, pa 
zdaj kot črna vrana koplje po nekem pogorišču, ker je bilo vse, na kar je računala, zaman. In si-
rota je celo zadnja in šele na koncu izvedela, da ljubljeni izvoljenec sploh ni bil diplomat, ampak 
čisto navaden trgovčič. Če bi bila jaz na njenem mestu, bi mu za slovo nalašč zapela: »Ko sem k 
tebi jaz prišla, le skromna hiška je bila, a zdaj razkošna zidana tam stoji, a ti več nisi tisti mačo, ki 
imel pravo je krtačo, zato zdaj ljubil me bo kakšen Španec, Slovenec ali pa Bosanec ...«
Res me pa zanima, ali bo naš košarkarski as Igor preživel dopust na Dobu ali na kakšnem dru-
gem otoku.
Kar sem danes napisala, je bolj v stilu rumenega tiska, pa saj v teh vročih dneh ni, da bi se človek 
lotil česa resnega. To pride na vrsto tam nekje v jesenskem času, ko se bo ozračje ohladilo. Am-
pak letošnja jesen bo pa vseeno vroča.

Pa lep pozdrav
Ola Mar

 Ola  
vas farba
 Ola  
vas farba

Med nagovorom predsednice TD Žalec ob odprtju razstave Andreja Mratinkoviča
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Rdeči križ Slovenije – OZ 
Šmarje pri Jelšah, Občina 
Kozje in celjska izpostava UR-
SZR so prvo junijsko soboto 
v Kozjem organizirali 23. re-
gijsko preverjanje usposoblje-
nosti ekip prve pomoči RK in 
civilne zaščite. Pomerilo se je 
17 ekip iz celjske in zasavske 
regije. Prvo mesto je zasedla 
ekipa OZRK Šentjur Gasilska 
zveza Občine Šentjur 1, drugo 
mesto ekipa OZRK Velenje in 
tretje ekipa RKS – OZ Žalec 
Občina Prebold. 

Tokrat so ekipe preverile 
svoje znanje ob štirih dogod-
kih, in sicer ob potresu, po-
plavi, delovni nesreči v gozdu 
in nesreči na javni prireditvi. 
Predstavile so se tudi službe, ki 

sodelujejo pri posredovanju ob 
naravnih nesrečah oziroma pri 
nalogah zaščite in reševanja – 
kinologi z reševalnimi psi, ga-

silci, potapljači, jamarji, poli-
cija, nujna medicinska pomoč, 
vojaška zdravstvena enota in 
Rdeči križ Krapina. D. N.

Savinjčani tretji v preverjanju prve pomoči

Tretjeuvrščeno ekipo prve pomoči RKS – OZ Žalec Občina Prebold so sestavljali 
Mojca Jezernik, Manica Ocvirk, Marjeta Volmut, Anja Donko, Luka Poklečki, 
Lidija Herodež, Petra Obrez in poveljnik OŠ CZ Prebold Zdenko Terpin.

V petek, 16. junija, je v Špor-
tnem parku Žalec potekala že 
18. prireditev Tek in hoja za 
življenje, ki jo je organiziralo 
Društvo za promocijo in vzgo-
jo za zdravje Slovenije iz  Žal-
ca. Častna pokrovitelja sta bila 
tudi tokrat evropski poslanec 
Lojze Peterle in župan Občine 
Žalec Janko Kos, ki sta skupaj 
z udeleženci odtekla krog oko-
li stadiona.

Prireditev se je začela z do-
poldanskimi športnimi de-
javnostmi I. OŠ Žalec, žalskih 
vrtcev, vadbo nogometašev, 
rokometašev in drugih športni-
kov. Popoldanski del pa je bil v 
znamenju slovesnosti s kultur-
nim programom.

Na uvodni slovesnosti je 
zbrane pozdravila predsednica 
Društva za promocijo in vzgo-
jo za zdravje Slovenije Vikto-
rija Rehar in ob tem izrazila 
veselje, da je tudi ob osemnaj-
stem rojstnem dnevu te prire-
ditve z njimi Lojze Peterle, ki 

je sam preživel izkušnjo z ra-
kom. O pomenu prireditve sta 
zbranim spregovorila častna 
pokrovitelja in se zahvalila  ne-
umorni organizatorki za njeno 
vztrajnost in skrb za promoci-
jo in vzgojo za zdravje. S prije-
tnim in zanimivim nastopom 
so slovesnost obogatili otroci 
vrtca iz Novega Celja, ki so se 
izkazali kot izjemni tolkalisti, 
v nadaljevanju pa so nastopile 
mažoretke KD Liboje. Sledili 
so nastopi učencev Glasbene 

šole Risto Savin Žalec, OŠ Gri-
že, OŠ Petrovče, OŠ Šempeter, 
dijakov Srednje zdravstvene 
šole Celje, ob zaključku pri-
reditve pa so prižgali sveče za 
tiste, ki so izgubili boj s to bo-
leznijo. 

Ob tej priložnosti so pripra-
vili številne druge dejavnosti, 
in sicer demonstracijo uporabe  
defibrilatorja, meritve krvne-
ga tlaka, ITM in obsega pasu, 
svetovanje o zdravem načinu  
življenja … D. Naraglav 

Tek in hoja dosegla polnoletnost

Tek okrog stadiona na čelu z Lojzetom Peterletom, županom Jankom Kosom, 
podžupanoma Ivanom Jelenom in Robertom Čehovinom ter ravnateljico I. OŠ 
Žalec Tatjano Žgank Meža

V dvorani Društva upoko-
jencev Griže - Zabukovica je 
prejšnji mesec potekala 17. 
redna letna skupščina Zveze 
DU Občine Žalec, ki je bila 
tokrat tudi volilna. Za pred-
sednika so ponovno izvolili 
mag. Ivana Glušiča, ki je vo-
denje zveze sprejel pred štiri-
mi leti.

Nalogo predsednika je sicer 
sprejel le za eno leto, saj so 
sprejeli dogovor, da bo vode-
nje zveze vsako leto vodil eden 
od predsednikov krajevnih 
društev upokojencev. Na na-
slednji skupščini pa so po letu 
uspešnega dela sklenili, naj do-
konča štiriletni mandat, kar so 
delegati tudi soglasno potrdili. 
Enako soglasni so bili tudi na 
letošnji skupščini in mu zau-
pali vodenje zveze še naslednja 
štiri leta.

V zvezi so v teh letih kljub 
pomanjkanju sredstev opravili 

vse zastavljene naloge in sku-
paj z vsemi društvi ustvarili 
sliko uspešne organizacije. Še 
posebej uspešni so na številnih 
športnih tekmovanjih, v pro-
stovoljnih akcijah in pri drugih 
dejavnostih v svojem kraju in 
okolju. 

Kot je povedal novi pred-
sednik komisije za šport pri 
ZDU Občine Žalec Cveto Mi-
ljevič, je prehodni pokal zveze 
osvojilo DU Kasaze - Liboje, ki 
je doseglo prvo mesto pri mo-
ških in drugo mesto pri žen-
skah. Za njimi je največ točk 
osvojilo DU Šempeter, ki je do-
seglo prvo mesto pri ženskah 
in drugo mesto pri moških. 
Tretje mesto po številu osvoje-
nih točk je pri moških osvojilo 
DU Žalec, pri ženskah pa DU 
Ponikva. Skupno se je lani tek-
movanj udeleževalo 200 žensk 
in 220 moških, letos pa je ta 
številka še večja.

Tokratno skupščino je po-
pestril Mešani pevski zbor 
DU Griže, ki ga vodi zboro-
vodkinja Zdenka Markovič, 
žalski podžupan Ivan Jelen, 
ki je tudi sam zelo prizadeven 
v DU Ponikva, pa je pohvalil 
delo zveze. 

Ob zaključku skupščine so 
podelili priznanja in plakete 
Zveze DU Občine Žalec. Na 
podlagi predlogov posameznih 
društev in sklepov komisije za 
priznanja ZDU OŽ so prizna-
nja prejeli Angela Cilenšek, 
Franc Pinter, Ludvik Ramšak 
(vsi DU Griže - Zabukovica), 
Ivan Nareks (DU Galicija - 
Velika Pirešica), Alojzija Jelen 
(DU Ponikva), Marija Šuler 
(DU Šempeter) in moška ekipa 
v metanju pikada DU Žalec v 
sestavi Alojz Novšak, Jože Pa-
vlič, Ivan Kričej, Vlado Orlovič 
in Ernest Lužar.

 D. Naraglav

Ponovno za predsednika

V sredo, 14. junija, so v Pre-
boldu v organizaciji tamkaj-
šnjega doma starejših, enote 
Doma upokojencev Franc 
Salamon Trbovlje, potekale 
letošnje športno-družabne 
igre stanovalcev domov celj-
ske regije.  

Tokratne so bile že desete po 
vrsti, udeležilo pa se jih je 15 
domov od skupno 17, kolikor 
jih je v celjski regiji. Ekipe so se 
pomerile v miselni igri – pre-
poznavanju slovenskih zname-
nitosti, ciljanju na tarčo, štafeti 
in metanju podkvic.

Pred začetkom tekmovanja 
sta udeležence nagovorila di-
rektorica DU Franc Salamon 
Trbovlje Danica Hren in žu-
pan Občine Prebold Vinko 
Debelak, glavna organizatorja 
pa sta bila Meta Rojšek (delov-
na  terapevtka) in Luka Zupan 

(kineziolog) iz preboldskega 
doma.

Največ uspeha so imeli tek-
movalci iz Lambrehtovega  
doma v Slovenskih Konjicah, 
ki so osvojili 1. mesto in preho-
dni pokal. Na drugo mesto se 

je uvrstila domača ekipa iz pre-
boldskega doma, na tretje pa 
ekipa Doma dr. Jožeta Potrča 
Poljčane. Razglasitvi rezultatov 
in podelitvi priznanj ter poka-
lov je sledilo prijetno druženje.

 D. Naraglav

Igre stanovalcev domov za starejše

S tekmovanja stanovalcev domov za starejše

V Hiši Sadeži družbe Ža-
lec so se konec maja za nekaj 
uric preselili v Indijo. Obiskal 
jih je namreč Egon Kuder - 
Čandra Pati, popotnik, ki je 
naravnost zaljubljen v Indi-
jo. Ob zvokih indijske glasbe 
je razdelil naloge in skupaj 
z obiskovalci stopil za šte-
dilnik. Vsem zbranim je po-
kazal, da pripraviti indijsko 
hrano sploh ni tako težko, kot 
bi si morda mislili.

Pripravili so indijsko para-

dižnikovo juho in sabdji, glav-
no zelenjavno jed iz paprike, 
paradižnika, korenja, cvetače, 
krompirja, graha in indijskih 
začimb, ki jo je Egon postregel 
skupaj z basmatim rižem. Na 
koncu pa so si privoščili kar 
dve sladici. Višnu murti, sladi-
co iz prečiščenega masla – ghi, 
z navadno in kokosovo moko 
ter mletim sladkorjem. Sladico 
je postregel skupaj z rahlo pe-
kočo sladico čatni, s čilijem in 
bananami. T. T.

Pripravljali indijsko hrano

Egon Kuder je navdušil z indijsko 
hrano.

Vsako leto v začetku junija 
pripravijo v naši dolini tradi-
cionalno najmanj dve razsta-
vi ročnih del, in sicer eno v 
Galiciji, kjer v okviru DU Ve-
lika Pirešica - Galicija deluje 
sekcija Klepetalnica ročnih 
del, drugo pa v Šeščah, kjer v 

okviru KPD Šešče deluje sek-
cija ročnih del Čipke.

V Galiciji pripravijo raz-
stavo v okviru tradicionalnih 
Galiških dni, v   Šeščah pa ob 
svojem krajevnem prazniku, 
ki ga praznujejo v spomin na 
ponovno gradnjo in odprtje 

mostu čez Savinjo. Prejšnji 
most je namreč uničila popla-
va in krajani niso bili nepo-
sredno povezani z dolino na 
drugi strani.

Na razstavi so bili prava paša 
za oči kvačkani, vezeni, pleteni 
in klekljani izdelki. D. N.

Razstava ročnih del v Galiciji in Šeščah

Na UPI – ljudski univerzi 
Žalec so v dneh od 30. maja do 
5. junija 2017 ponovno orga-
nizirali Teden izobraževanja 
za trajnostni razvoj, ki ga sofi-
nancira ministrstvo za izobra-
ževanje, znanost in šport. 

V Žalcu so pripravili delav-
nice in predavanja na temo vir-
tualne vode, izdelave vrečk za 
sadje/zelenjavo iz starih zaves 
in priprave domačega praška 
ter na ta način skušali ljudem 
približati vrednote, vedenje in 
življenjske navade, ki so po-
trebne za zagotovitev trajnostne 
prihodnosti ter razvoj odgo-
vornega odnosa do samih sebe, 
drugih in okolja.

Skupaj z Razvojno agenci-
jo Savinja so v petek, 2. junija, 
pripravili prav poseben dogo-
dek, namenjen predstavnikom 

lokalnih skupnosti Spodnje 
Savinjske doline. Srečanje, ki 
je potekalo v braslovški občini, 
je bilo posvečeno ugotavljanju 
in izmenjavi dobrih praks, izo-
braževalnih oblik in projektov s 
področja trajnostnega razvoja, 
hkrati pa tudi snovanju načrtov 
na tem področju. Udeleženci 

srečanja so ugotovili, da v dolini 
obstaja že veliko dobrih progra-
mov oziroma dejavnosti in da 
je v povezovanju ter sodelova-
nju moč, ki jo je potrebno čim 
prej izkoristiti, še posebej glede 
finančnih sredstev, ki jih lahko 
pri tem skupaj črpajo.

 T. Tavčar

Teden izobraževanja za trajnostni razvoj

Udeleženci srečanja na gradu Žovnek
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Na letošnji slavnostni seji 
ZZB za vrednote NOB Slo-
venije ob dnevu upora proti 
okupatorju so v viteški dvora-
ni Muzeja novejše zgodovine v 
Ljubljani podelili najvišja pri-
znanja svojim organizacijam 
in posameznikom, med njimi 
tudi KO ZB za ohranjanje vre-
dnot NOB Prebold.

Priznanje je prejelo 15 kra-
jevnih organizacij, in sicer za 
uspešno promocijo vrednot, 
dogodkov in osebnosti naro-
dnoosvobodilnega boja; za 
ugledno uresničevanje vloge 
ZB v svojem okolju in zdru-
ženju; za ohranjanje velikosti 
organizacije s sprejemom no-
vih, zlasti mladih članov in za 
skrb za vzdrževanje spomeni-
kov in spominskih  obeležij na 
svojem območju. Poleg tega so 
podelili tudi devet zlatih plaket 
posameznikom in dve najvišji 

priznanji – listino ZZB. To sta 
prejela zdravnica Zora Konjaje-
va ter partizan in nosilec parti-
zanske spomenice Franc Sever 
- Franta.

Preboldska organizacija, ki 
deluje pod vodstvom Bože 
Verdev, si je to priznanje res 
zaslužila, saj je pomemben de-

javnik v lokalni skupnosti in v 
ZB za vrednote NOB Žalec. V 
preboldski organizaciji za ohra-
njanje vrednot NOB so pono-
sni na priznanje, hkrati pa jih 
obvezuje, kot pravi Verdevova, 
da bodo tako ali pa še uspešneje 
delovali tudi v prihodnje.

 D. N.

Priznanje preboldski organizaciji

Člani odbora KO ZB za ohranjanje vrednot NOB Prebold s prejeto zlato plaketo in 
listino o prejemu

V Kaplji vasi so prvo junij-
sko soboto ponovno oživele 
stare motorne in ročne gasil-
ske brizgalne. Med slednjimi 
tudi najstarejši z  Vranskega in 
iz Gornjega Grada, ki sta bili 
izdelani leta 1886. Več kot 110 
let stari pa sta tudi brizgalni 
PGD Braslovče in PGD Letuš.

Ligaškega tekmovanja starih 
brizgaln so se iz naše doline po-
leg gasilcev iz Kaplje vasi ude-
ležili tudi gasilci z Vranskega, iz 
Tabora, Braslovč, Letuša in Go-
tovelj pa tudi gasilci iz Topolši-
ce, Šoštanja, Paške vasi in PGD 
Markovci iz Prekmurja. 

S staro motorno brizgalno 
si je v moški kategoriji, kjer je 
v konkurenci tekmovalo šest 
ekip, zmago priborilo domače 
društvo, drugo mesto je zasedla 
ekipa PGD Paška vas le z dobro 
točko manj, tretje pa PGD Ka-
pla - Pondor. S staro motorno 

brizgalno je bila v ženski kate-
goriji najboljša ekipa PGD Ka-
pla - Pondor.  

V kategoriji ročnih brizgaln, 
kjer so tekmovale samo moške 
ekipe, je  zmago slavila Požarna 
bramba Vransko, drugo mesto 
so osvojili Braslovčani, tretje pa 
PGD Letuš.

Tekma v Kaplji vasi je bila 
prva v letošnji ligi, 24. junija je 
bilo tekmovanje v Gotovljah, 
julija in avgusta bodo tekme v 
Topolšici, Paški vasi, na Vran-
skem, v Braslovčah in 19. av-
gusta v Šoštanju, kjer bodo 
razglasili skupnega zmagovalca 
posameznih kategorij. D. N.

Stare brizgalne spet delovale

Ekipa Braslovč na tekmovanju starih brizgaln

V Športnem parku ŠD Ma-
rija Reka je tudi letos v okviru 
občinskega praznika potekalo 
športno srečanje treh ekip. To-
krat so se med sabo pomerile 
ekipa ŠD Marija Reka, ekipa 
svetnikov in delavcev občin-
ske uprave Občine Prebold ter 
ekipa enega od društev, ki pra-
znuje okrogli jubilej.

Letos je namesto ŠD Parti-
zan, ki je praznoval 70-letnico, 
nastopilo duhovniško športno 
društvo Pax. Ekipe so se pome-
rile v treh disciplinah. Glavna 
disciplina je vedno nogomet, 
kjer so bili najuspešnejši do-
mačini, drugi so bili duhovniki 
in tretji svetniki. V  družabni 
disciplini (prevozu senenih bal 
preko raznih ovir) je zmagala 
ekipa svetnikov, drugi so bili 
domačini in tretji duhovniki. V 
disciplini odstranjevanja cim iz 
krompirja so zmagali svetniki, 

drugi so bili domačini in tretji 
duhovniki, ki so tako dosegli 
skupno štiri točke in tretje me-
sto. Ostali ekipi sta tekmovanje 
zaključili z enakim številom 
točk (7), a ker so imeli svetniki 
dve zmagi, domačini pa eno, je 
šel pokal za prvo mesto v roke 
svetnikov.

Tekmovanje je tudi tokrat 
komentiral Viki Stergar, za pri-
jetno druženje pa so poleg do-
brot organizatorjev skrbeli člani 
Reškega tria. Drugi dan je ŠD 
Marija Reka organiziralo tudi 
kolesarsko tekmovanje od Kra-
njčevega mlina do planinskega 
doma pod Reško planino. D. N.

Na troboju zmagali svetniki

Del svetniške ekipe s pokalom za 1. mesto in pokalom, ki ga je prejelo društvo ŠD 
Partizan za spomin na 70-letnico.

V okviru Petrovčevanja je 
bila za binkošti, 4. junija, v Pe-
trovčah lepa nedelja ali farni 
praznik. Začeli so s procesijo, 
v kateri so sodelovali mažo-
retke iz Liboj, hmeljarske sta-
rešine in princesa, Folklorna 
skupina Kobula iz Petrovč, 
gasilci, prvoobhajanci in bir-
manci ter drugi.

Slovesno sveto mašo je daro-
val profesor slovenščine na sre-
dnji kmetijski šoli v Mariboru 
Srečko Reher, somaševali pa so 
domači župnik mag. pater Ivan 
Arzenšek in duhovniki pomoč-
niki Tone Šeruga, Jože Berginc 
in Jože Brilej. Člani Župnijske-
ga pastoralnega sveta Petrovče 
so pripravili pogostitev za vse 
navzoče.

Popoldan je bil v znamenju 

športnega druženja. Nogo-
metnega turnirja na igrišču v 
Dobriši vasi so se udeležili slo-
venski duhovniki, hrvaški do-
minikanski bogoslovci, ekipa 
Naj športnik Občine Žalec in 

veterani iz Petrovč. Ob spro-
ščenem tekmovanju je zmagala 
ekipa Naj športnik Občine Ža-
lec. Druženje ob lepi nedelji so 
zaključili s piknikom. 

 T. Tavčar

Na farni praznik igrali tudi nogomet

V okviru Petrovčevanja so pripravili tudi nogometni turnir.

Žalski odbor Policijskega 
veteranskega društva Sever 
Celje je ob  ribniku Preserje 
organiziral 7. tekmovanje in 
srečanje v spomin na svojega 
nekdanjega sodelavca Marka 
Magriča, ki je umrl pred 12 
leti.

Marko je bil eden prvih re-
zervnih miličnikov PM Žalec, 
aktivno je sodeloval v osamo-
svojitveni vojni in si pridobil 
status vojnega veterana. Bil je 
med najaktivnejšimi člani Po-
licijskega veteranskega društva 
SEVER za celjsko območje. 
Zaradi njegovih pozitivnih 
osebnostnih lastnosti tako re-
zervnega miličnika kot kasne-
je izredno prizadevnega člana 
društva so se pred sedmimi leti 
odločili v njegov spomin orga-
nizirati tradicionalno spomin-
sko tekmovanje in srečanje.

Že dopoldan so se ob ribniku 
Preserje tekmovalci pomerili v 
ribolovu,  v družabnem delu pa 
tudi v metanju pikada. Tekmo-

vanja, predvsem pa  popoldan-
skega srečanja so se udeležili 
odbori društva Sever iz Mozir-
ja, Celja in Laškega, predstav-
niki ZVVS Spodnje Savinjske 
doline, občin, ŠD Modri medo 
in tudi žena pokojnega Marka, 
Meta Magrič.    

Na spominski tekmi v ribo-
lovu s plovcem je zmago slavil 
predsednik   žalskega veteran-
skega društva Sever Rado Ga-

šparič, na drugo mesto se je 
uvrstil Mirko Kolenc iz celjske-
ga odbora društva Sever, tretje 
mesto pa je osvojil Ivo Kričej 
iz žalskega odbora. V pikadu 
je zmagal par Pavlič in Jelen iz 
ekipe Sever I. Žalec, druga sta 
bila Rumf in Zupanc iz ekipe 
ŠD Modri medo, tretja pa Kri-
čej in Podkrajšek iz ekipe Sever 
II. Žalec.

 D. N.

Sedmi Magričev memorial

Zmagovalna trojica v ribolovu in najmlajši udeleženec tekmovanja, ki so mu 
podelili poseben pokal.
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Tretji junijski vikend je bilo 
v Mariji Reki vse v znamenju 
21. prireditve Pod Reško pla-
nino veselo živimo. Za sobo-
tno dogajanje, troboj in kole-
sarski vzpon, je poskrbelo ŠD 
Marija Reka. Nedeljsko pri-
reditev pri Domu pod Reško 
planino, imenovano Festival 
Marije  Reke in Marijereča-
nov, pa je pripravilo Kulturno 
društvo Marija Reka.

Festival so pripravili z name-
nom in željo po druženju vašča-
nov Marije  Reke in promociji 
zgoščenke, ki so jo pod idejnim 
in strokovnim vodstvom Cite 
Galič posneli tamkajšnji ljudski 

pevci Reški slavčki. Prireditev 
so začeli s pesmijo, nadaljevali 
pa s pozdravom in tekmova-
njem v košnji trave na strmem 
pobočju in spravilu z nošnjo v 
košu. Pri tem so bili najuspe-
šnejši domačini z Bernardom 
Tratnikom na čelu, drugo me-
sto je osvojila ekipa PD Pre-
bold, tretje pa ekipa Lovske 
družine Prebold.   

Na naslednjem tekmovanju 
so se med seboj pomerile žen-
ske ekipe, ki so tekmovale v 
rezanju zeljne glave za solato, 
ribanju testa in sajenju cvetlič-
nega nasada. Najboljše je delo 
opravila ekipa Velike Reke, dru-

go mesto si je priborila mešana 
ekipa, ki je zastopala barve PD 
Prebold, tretja pa je bila ekipa 
Male Reke. Moške ekipe so se 
nato pomerile še v zlaganju in 
cepljenju drv. Tudi v tej igri so 
zmago slavili člani ŠD Marija 
Reka, na drugo mesto so se uvr-
stili planinci in na tretje lovci. 
Takšen je bil tudi končni vrstni 
red v seštevku obeh moških 
tekmovanj. 

Tekmovanju je sledilo prije-
tno druženje ob pestri ponudbi 
oskrbnikov planinskega doma, 
21. prireditev Pod Reško plani-
no veselo živimo pa so proslavili 
tudi s petjem in plesom. D. N.

Pod Reško planino spet zabavno

Ženske ekipe med rezanjem zeljne glave, ribanjem kaše in sajenjem v korita

Zmagovalna ekipa v košnji in skupni razvrstitvi  na čelu s koscem Bernardom Tratnikom

Zveza tabornikov Sloveni-
je in društvo tabornikov Rod 
bistre Savinje Šempeter sta v 
soboto, 17. junija, organizira-
la državni taborniški mnogo-
boj v taborniških in športnih 
veščinah. 

Taborniškega dogodka se je 
udeležilo več kot 550 taborni-
kov in ostalih sodelujočih iz 
vse Slovenije. V ta namen so 
postavili tabor s šotori, v ka-
terem so taborniki lahko tudi 
prespali. Tekmovanje se je zače-
lo z zborom vseh udeležencev 
na športnem igrišču in s krajšo 
slovesnostjo z dvigom zastave, s 
kratkim kulturnim programom 
v izvedbi šolskega ansambla, 
pozdravom organizatorjev, ki 
so podali tekmovalcem tudi 
vse potrebne informacije za ne-
moteno in varno tekmovanje, 
in pozdravom ter  nagovorom 
predsednice Sveta KS Šempeter 
Zdenke Jan.

Tekmovanje je potekalo v 
osmih tekmovalnih skupinah. 
Prve štiri so tvorili Medvedki 
in Čebelice v starosti od 7 do 10 
let, dve Gozdovniki in Gozdov-

nice v starosti 11 in 12 let ter od 
13 do 15 let, eno Popotnice in 
Popotniki v starosti od 16 do 
20 let in skupina raziskovalke 
in raziskovalci, Grče, v starosti 
21 let in več. Tekmovanja so se 
udeležili tudi najmlajši tabor-
niki, imenovani Murni, ki so 
se med sabo pomerili v iskanju 
zaklada, ustvarjanju, premago-
vanju ovir, izdelovanju prvega 
vozla in šaljivem tekmovanju. 
Taborniki so se pomerili tudi v 
orientacijskem pohodu, starejši 

tudi v lokostrelstvu in raznih 
drugih disciplinah.

Za mlajše so pripravili dopol-
danske dejavnosti pri Jami Pe-
kel, starejši pa so se odpravili na 
orientacijski pohod.

Organizatorjem je šlo tokrat 
na roko tudi lepo vreme. Če-
prav je bil taborniški mnogoboj 
tekmovalnega značaja, pa je 
potrebno predvsem poudariti 
medsebojno druženje, ki prine-
se nova poznanstva, izkušnje in 
krepi taborniški duh. D. N.

Državni taborniški mnogoboj

Med dvigom taborniške zastave na športnem igrišču, kjer se je zbralo več kot 550 
udeležencev.

V dvorani Doma kulture 
Braslovče je v četrtek, 22. ju-
nija, potekala prireditev, s 
katero so v Občini Braslovče 
obeležili dan državnosti in 
zaključek šolskega leta. Žu-
pan Občine Braslovče Brani-
mir Strojanšek je ob tej prilo-
žnosti na prireditev povabil 
53 devetošolcev, ki so zaklju-
čili šolanje na domači osnov-
ni šoli.

V osrednjem govoru, ki je 
bil posvečen dnevu državno-
sti, je župan Branimir Stro-
janšek med drugim poudaril: 
»Kar smo dobrega storili, mora 
biti pohvaljeno in mora gla-
sno odmevati, kar pa je slabo, 
moramo čim prej odpraviti. 
Ponosni moramo biti na svoj 
jezik, na kulturo in državo … 
Posebej pa se moramo zavedati 
še nečesa: medsebojna stopnja 
kulturnega obnašanja mora 
ponovno postati osnova ra-

zvoja in medsebojnega sožitja. 
Ali še znamo lepo pogledati in 
celo pozdraviti mimoidočega? 
Ali še znamo koga pohvaliti za 
dobro opravljeno delo? Ali res 
znamo samo kritizirati druge, 
sami sebe pa poveličevati? Zač-
nimo pri sebi in ne iščimo iz-

govorov najprej pri drugih. Če 
želimo nekaj narediti, bomo 
našli način, da to tudi stori-
mo, če ne želimo, bomo našli 
izgovore. Bodimo optimisti in 
v vsaki težavi poiščimo prilo-
žnost. Naj bo naše delo ogleda-
lo naših sposobnosti.« 

Ob koncu prireditve sta sku-
paj z ravnateljico mag. Mari-
jo Arh dekletom in fantom 
namenila nekaj spodbudnih 
besed in jim zaželela uspešno 
delo tudi v prihodnje. Župan 
je vsem devetošolcem izročil 
darilo, s knjižno nagrado pa 
nagradil 11 učenk in učencev, 
ki so se v vseh devetih letih šo-
lanja še prav posebej izkazali z 
učnim uspehom. 

Pester program, v katerem 
so se zvrstile številne glasbene 
in plesne točke, so pripravili 
učenci OŠ Braslovče v sode-
lovanju z Moškim pevskim 
zborom Karel Virant pod vod-
stvom Anje Jezernik, skupino 
Pesemca, članicami Plesnega 
gledališča Braslovče pod vod-
stvom Ane Vovk Pezdir ter čla-
nicami KD Mavrica pod vod-
stvom Zine Vovk. T. Tavčar

Z najboljšimi ob prazniku

V Braslovčah so podelili priznanja najboljšim učenkam in učencem.

V soboto, 10. junija, je v 
Športnem parku Latkova vas 
in na zunanjih površinah 
podjetja Schiedel potekalo 
2. pokalno tekmovanje mla-
dine savinjsko-šaleške regije, 
hkrati pa so pripravili tudi 
tekmovanje mladine Gasil-
ske zveze Prebold.

Na tekmovanju so se pome-
rili pionirke in pionirji od 7. 
do 11. leta starosti ter mladin-
ke in mladinci od 12. do 16. 
leta. Pionirji so se pomerili 
v treh tekmovalnih discipli-
nah, in sicer v vaji z vedrovko, 
štafeti s prenosom vode in v 
vaji razvrščanja. Mladinci so 

tekmovali v mokri vaji s hi-
drantom in reševanju testa. 
Skupno je na tekmovanju na-
stopilo več kot 600 mladih ga-
silcev. Vodja tekmovanja je bil 
poveljnik GZ Prebold Darko 
Kranjec, predsednik  tekmo-
valnega odbora pa poveljnik 
SŠ-regije Franc Rančigaj.

V kategoriji pionirjev je naj-
več točk osvojila ekipa PGD 
Šoštanj – mesto, tretja je bila 
ekipa PGD Drešinja vas 1. V 
kategoriji pionirk je zmago 
slavila ekipa PGD Šentilj. Med 
mladinci je bila najboljša eki-
pa PGD Vinska Gora, drugo 
mesto je zasedla ekipa PGD 

Drešinja vas. Pri mladinkah 
je zmagala ekipa PGD Škale, 
drugo mesto je osvojila ekipa 
PGD Braslovče.  

V tekmovanju GZ Prebold 
je v kategoriji pionirjev zma-
gala ekipa PGD Matke, druga 
je bila ekipa PGD Sv. Lovrenc, 
tretja pa ekipa PGD Šešče. Pri 
pionirkah, kjer sta tekmovali 
le dve ekipi, pa je bila boljša 
ekipa PGD Kaplja vas, ki je 
premagala ekipo PGD Gro-
blje. Pri mladincih je zmagala 
ekipa PGD Prebold-Dolenja 
vas-Marija Reka, drugo me-
sto je osvojila ekipa PGD Sv. 
Lovrenc, tretje pa ekipa PGD 

Latkova vas. Pri mladinkah pa 
je pokal osvojila ekipa PGD 

Prebold-Dolenja vas-Marija 
Reka. D. Naraglav    

Drugo pokalno tekmovanje

Pionirska ekipa PGD Matke, ki je zmagala tudi na tekmovanju GZ Prebold.
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OBČINA ŽALEC

Sobota, 1. julij, ob 6. uri
pohod na Roglo in Lovrenška 
jezera;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Vsako soboto v mesecu od 8. do 
12. ure
Podeželska tržnica;
JKP Žalec.

Sobota, 1. julij, od 8. do 12. ure
Kmečka tržnica pod stoletnimi 
lipami;
TOD Lipa Gotovlje.

Sobota, 1. julij, ob 21. uri
izbor za Smaragdno kraljico; 
Šlandrov trg.

Nedelja, 2. julij, ob 20. uri
koncert slovenskih popevk;
APZ Risto Savin;
tržnica pri fontani.

Ponedeljek, 3. julija, ob 18. uri
Dan rudarjev;
Letno gledališče Limberk Griže.

Torek, 4. julij, ob 10.30
delavnica Japonska kaligrafija;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 6. julij, ob 9. uri
vaje za hrbtenico in jogijske 
asane;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 6. julij, ob 19. uri
razstava likovnih del Tatjane 
Hren;
Savinov likovni salon Žalec;
razstava bo na ogled do 31. julija.

Petek, 7. julij, ob 9. uri
nordijska hoja;
Ribnik Vrbje;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 7. julij, ob 21. uri
koncert skupine Fossily band;
Šlandrov trg.

Sobota, 8. julij, ob 7. uri
pohod Dovška Baba;
odhod izpred pisarne;
PD Žalec.

Sobota, 8. julij, ob 21. uri
2. večer v spomin Sergeju 
Vučerju;
atrij Savinove hiše.

Nedelja, 9. julij, ob 7. uri,
pohod na Olševo (avstrijska 
stran);
odhod s Petrovega trga;
PD Šempeter.

Nedelja, 9. julij, ob  9. uri
strelsko tekmovanje LD Gozdnik; 
za pokal KS Griže;
LD Gozdnik.

Nedelja, 9. julij, ob 20. uri
koncert skupine Duo double 
two –
Georg Krajnc in Zoran Golavšek;
tržnica pri fontani.

Od ponedeljka do petka v juliju
med 7.30 in 16.30
(10.–14. 7., 17.–21. 7. in 24.–28. 
7.)
otroški počitniški tabor;
obvezne predprijave;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Torek, 11. julij, od 9. ure dalje
Savinov dan:
9.00–18.00 prost ogled Savinove 
spominske sobe,
salona Jelice Žuža in Galerije 
savinjskih 
likovnih umetnikov v Savinovi 
hiši,
21.00 večerni koncert: 
Argentinski tango in
slovenske pesmi (Juan Vasle, 
basbariton, Ivan Vomberger, 
klavir) v atriju.

Petek, 14. julij, ob 21. uri
koncert skupine Chaboo;
Šlandrov trg pri kavarni Mestni 
vrt.

Sobota, 15. julij, ob 5. uri
pohod na Visoki Kanin (vrhovi 
prijateljstva);
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 15. julij, ob 5. uri 
Kalška gora;
zborno mesto pri Kili;
PD Liboje.

Nedelja, 16. julij,
12.00–22.00 Kuhna pri fontani,
12.00–16.00 glasbeni nastop 
Primoža Zvira,
16.00–22.00 koncert ansambla 
Gozdnik;
tržnica pri fontani.

Ponedeljek, 17. julij, ob 20. uri
koncert ameriškega študentskega 
orkestra Gold Tour;
Šlandrov trg.

Četrtek, 20. julij, ob 7. uri
pohod na Cipernik;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Petek, 21. julij, ob 21. uri
dalmatinski večer:
koncert skupine Il Divji;
Šlandrov trg.

Sobota, 22., in nedelja, 23. julij,
pohod na Sedmera jezera;
odhod s Petrovega trga;
PD Šempeter.

Sobota, 22. julij, ob 5. uri
pohod vrhovi prijateljstva – 
Avstrija;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 22. julij, od 13. ure dalje
vaške igre za pokal KS Griže
z domačo glasbo;
parkirišče pri Baru pri Ani.

Nedelja, 23. julij, ob 20. uri
koncert skupine Mladika;
tržnica pri fontani.

Od ponedeljka, 24., do petka, 
28. julija, med 7.30 in 15.30
KUL počitnice;
celodnevno počitniško varstvo 
otrok;
obvezne predprijave, TIC Žalec.

Petek, 28. julij, ob 21. uri
Stresi oder: natečaj za mlade
glasbene skupine;
Šlandrov trg;
ŠK Žalec in ZKŠT Žalec.

Sobota, 29. julij, ob 5. uri
pohod na Bavški Grintovec;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 29. julij, med 20. in 01. 
uro
koncert Alya, Mladi upi;
tržnica pri fontani.

Sobota, 29. julij, ob 16. uri
(do nedelje 30. julija)
pohod Logarska–Češka koča–
Dolgi hrbet;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Četrtek, 3. avgust, ob 19. uri
razstava likovnih del Vasje 
Grabnerja;
Savinov likovni salon Žalec;
razstava bo na ogled do 31. 
avgusta.

Petek, 4. avgust, ob 20. uri
Svetovni dan piva in
koncert skupine Blue velvet;
tržnica pri fontani.

Sobota, 5. avgust, ob 5. uri,
pohod na Bavški Grintavec;
odhod s Petrovega trga;
PD Šempeter.

Sobota, 5. avgust, ob 5. uri
pohod na Rombon (vrhovi 
prijateljstva);
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica. 

Sobota, 5. avgust, ob 5. uri
pohod na Prisojnik in
Slemenovo špico;
zborno mesto pri Kili;
PD Liboje.

Sobota, 5. avgust, od 8. do 12. 
ure
Kmečka tržnica pod stoletnimi 
lipami;
TOD Lipa Gotovlje.

Nedelja, 6. avgust, ob 5. uri
pohod krožna pot po Golteh;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Nedelja, 6. avgust, ob 20. uri
koncert skupine Duo double 
two –
Georg Krajnc in Zoran Golavšek;
tržnica pri fontani.

Od ponedeljka, 7., do petka, 11. 
avgusta, med 7.30 in 15.30
KUL počitnice;
celodnevno počitniško varstvo 
otrok;
obvezne predprijave, TIC Žalec.

Od petka, 11. avgusta, od 16. ure 
dalje (tudi v soboto, 12. 7., in 
nedeljo, 13. 7.)
teniški turnir za pokal KS Griže;
prijave do 16. ure;
Tenis igrišče Dolinar.

Petek, 11. avgust, ob 21. uri
koncert skupine Pony Express;
Šlandrov trg, pri kavarni Mestni 
vrt.

Sobota, 12. avgust, ob 5. uri
pohod v okviru vrhov 
prijateljstva;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 12. avgust, ob 15. uri
41. hitrostno gasilsko tekmovanje 
za prehodni pokal PGD 
Zabukovca in gasilsko
tekmovanje ''Löschangriff '' za 
pokal KS Griže,
od 20. ure dalje veselica z 
ansamblom Šepet;
dvorišče gasilskega doma PGD 
Zabukovica.

Nedelja, 13. avgust, ob 20. uri
koncert skupine Biseri;
tržnica pri fontani.

Četrtek, 17. avgust, ob 7. uri
pohod na Pohorje;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Petek, 18. avgust, ob 20. uri
4. koncert skupine M.J.A.V. z 
gosti; šotor pri Župnijskem domu 
Liboje. 

Petek, 18. avgust, ob 9. uri
meddruštveno tekmovanje DU 
Občine Žalec za pokal KS Griže 
in predstavitev Čebelarskega 
društva Griže;
Letno gledališče Limberk.

Petek, 18. avgust, ob 19. uri
odprtje likovne razstav ob 
50-letnici
planinske postojanke Dragov 
dom na Homu;
Dom kulture Svoboda Griže.

Sobota, 19. avgust, ob 7. uri,
pohod na Križevnik;
odhod s Petrovega trg;
PD Šempeter.

Sobota, 19. avgust, ob 9. uri
pohod ob spomenikih NOB KS 
Griže; start pred spomenikom v 
Migojnicah.

Sobota, 19. avgust, ob 10. uri
šahovski turnir;
Letno gledališče Limberk
(v primeru slabega vremena
gostilna Pri vaški lipi).

Sobota, 19. avgust, ob 16. uri
Rokometni turnir generacij;
igrišče pri OŠ Griže;
zaključek v Letnem gledališču 
Limberk.

Sobota, 19. avgust, ob 19. uri
razstava likovnih del slikarske 
kolonije V dolini zelenega zlata;
avla Doma II. slovenskega tabora.

Sobota, 19. avgust, ob 20. uri
prikaz ročnega obiranja hmelja in 
pozdrav hmeljarskega starešine in 
princese Slovenije;
pri Fontani piv Zeleno zlato.

Nedelja, 20. avgust, ob 6. uri
tridnevni pohod na Triglav za 
seniorje;
odhod izpred pisarne;
PD Žalec.

Nedelja, 20. avgust,
12.00–22.00 Kuhna pri fontani,
12.00–16.00 glasbeni nastop 
Primoža Zvira,
16.00–20.00 koncert skupine 
Lunca,
20.00–22.00 koncert skupine 
Aristik;
tržnica pri fontani.

Od ponedeljka, 21., do petka, 
25. avgusta,
Zajadrajmo v poletje, plavalni 
izleti v znana slovenska kopališča 
za osnovnošolske otroke 
(plavalce); 
obvezne predprijave; TIC Žalec.

Od ponedeljka, 21., do petka, 
25. avgusta,
med 9. in 13. uro
umetniške delavnice v Dvorcu 
Novo Celje;
obvezne prijave: zkst.program@
siol.net.

Sreda, 23. avgust, ob 19. uri
osrednja proslava ob prazniku KS 
Griže;
Letno gledališče Limberk
(ob slabem vremenu Dom kulture 
Svoboda Griže).

Četrtek, 24. avgust, ob 19.30
14. zahvalni dobrodelni koncert 
in 25-letnica ansambla Igor in 
zlati zvoki;
šotor pri Župnijskem domu 
Liboje.

Petek, 25. avgust, ob 19.30
3. srečanje ljubiteljev 
starogradskih in 
dalmatinskih pesmi;
šotor pri Župnijskem domu 
Liboje.

Petek, 25. avgust, ob 21. uri
FAG – večer akustične glasbe;
atrij Savinove hiše.

Sobota, 26. avgust, ob 4. uri 
Bavški Grintavec;
zborno mesto pri Kili;
PD Liboje.

Sobota, 26. avgust, ob 5. uri
pohod na Cmir (po Tominškovi);
odhod izpred pisarne;
PD Žalec.

Sobota, 26. avgust, ob 6. uri
pohod Planina Jezerca–Krvavec;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 26. avgust, ob 9. uri
Pohod po hmeljski poti;
start izpred ekomuzeja, 
cilj na tržnici pri fontani.

Sobota, 26. avgust, med 9. in 
18. uro
odprtje razstave ročnih del;
dvorana DU Griže;
razstava bo odprta tudi 29. 8. med 
8. in 18. uro.

Sobota, 26. avgust, ob 15. uri
dan odprtih vrat z delavnicami 
PGD Griže;
dvorišče in gasilski dom.

Nedelja, 27. avgust, ob 8. uri
pohod po obronkih KS Ponikva;
start izpred Gasilskega doma 
Ponikva;
PD Žalec.

Nedelja, 27. avgust, ob 20. uri
prikaz ročnega obiranja hmelja in 
pozdrav hmeljarskega starešine in 
princese Slovenije
pri Fontani piv Zeleno zlato.

OBČINA BRASLOVČE

Nedelja, 2. julij,
pohod na Hleviško planino;
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Sreda, 5. julij,
Savinjska planinska pot – 
Šmohor;
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Nedelja, 16. julij,
pohod na Špik;
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Nedelja, 30. julij,
pohod na Voje in Uskovnico;
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Sreda, 2. avgust,
Savinjska planinska pot 
Sv. Jošt–Lipa–Smolnik; 
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Od petka, 4., do nedelje, 6. 
avgusta,
pohod na Triglav;
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Nedelja, 6. avgust, ob 7. uri
ribiško tekmovanje 
za »pokal hmeljske kobule«;
Braslovško jezero;
RD Šempeter in TD Braslovče.  

Petek, 11. avgust, ob 16. uri
in soboto, 12. avgusta, ob 10. uri
turnir dvojic v odbojki na mivki 
za »pokal hmeljske kobule«;
igrišče DTV Partizan;
ŠD in TD Braslovče.

Petek, 11. avgust, ob 20. uri
Rock hmeljarjev z lokalnimi rock 
skupinami;
prireditveni prostor;
Mladi za Braslovče in TD 
Braslovče.

Sobota, 12. avgust, ob 10. uri
1. mladi šahovski turnir 
»Hmeljko«
na kozolcu prireditvenega 
prostora;
Šahovski klub in TD Braslovče.

Nedelja, 13. avgust, ob 10.00
4. šahovski turnir za »pokal 
hmeljske kobule«
na brunarici;
prijave do 5. 8.; 
Šahovski klub in TD Braslovče.

Nedelja, 13. avgust, ob 11. uri
slavnostna seja Društva 
hmeljarskih 
starešin in princes Slovenije;
Dom kulture Braslovče;
TD Braslovče.

Nedelja, 13. avgust, ob 14. uri
Trška vas domače in umetnostne 
obrti ter kulinaričnih dobrot; 
prireditveni prostor;
TD Braslovče.

Nedelja, 13. avgust, ob 15. uri
osrednja prireditev ob 55. Dnevu 
hmeljarjev s slavnostno povorko 
do prireditvenega prostora 
in zabavo z ansambloma Krajcarji 
in Donačka;
TD Braslovče.

Nedelja, 13. avgust, ob 17. uri
prikaz vaje šolanja psov;
poligon PGD Braslovče;
Kinološko društvo Pluton.

Sobota, 19. avgust,
pohod na Orožnovo kočo in Črno 
prst; odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

V soboto, 26., in nedeljo, 27. 
avgusta,
pohod po Dolomitih (Tofana di 
Mezzo);
odhod izpred OŠ;
PD Dobrovlje Braslovče.

Napovednik za prireditve Občine 
Prebold je na 10. strani.
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Na I. OŠ Žalec so pripravili 
dvodnevno zborovsko-glas-
beno poslastico.

V četrtek, 25. maja, so pre-
pevali pevci centralne šole pod 
taktirko zborovodkinje Zden-
ke Markovič, in sicer otroška 
pevska zbora Pedenjped in 
Kobulka ter mladinski pevski 
zbor. Zborom sta se pridružila 
bivša učenca Lovro Korošec in 
Ana Pečovnik, posebna gostja 
večera pa je bila Tanja Žagar, 
ki je z učenci po dvorani deli-
la poljube in že tako prijetno 
vzdušje v dvorani pripeljala 
do vrelišča. Pevci z gosti so z 

zanimivo glasbeno-zborovsko 
poslastico slovenske popevke 
občinstvu pripravili prijeten 
večer med iskrenimi ljudmi in 
prepevali s prijatelji. Da so bili 
poslušalci nad petjem očarani, 
je potrdil tudi bučen aplavz 
ob koncu, ki ni in ni ponehal. 
Kot že tradicionalno se je ob 
koncu koncerta zborovodkinja 
Zdenka Markovič s priložno-
stnim darilom poslovila od 
pevk in pevcev devetošolcev. 
Letošnji koncert je bil poseben 
tudi zato, ker s tem koncertom 
zborovodkinja Zdenka Marko-
vič zaključuje svojo službeno 

pot na I. OŠ Žalec. A glede na 
njeno srčno predanost zboro-
vskemu petju, dolgoletnemu 
delu z mladimi in energijo, s 
katero vedno znova prepriča 
na odru, bo zagotovo še naprej 
dirigirala.

V petek, 26. maja, pa so 
učenci obeh podružničnih šol 
(POŠ Gotovlje in POŠ Poni-
kva) z zborovodkinjama Anjo 
Krajnc Zakonjšek in Andre-
jo Pušnik zapeli za lepši svet. 
Vsem v dvorani so pričarali 
nasmeh na obraz in prižgali 
iskrice v očeh in jim zagotovo 
polepšali večer. T. Tavčar

Koncerta pevskih zborov I. OŠ Žalec

S prvega koncerta I. OŠ Žalec                                                           

V Savinovem likovnem sa-
lonu v Žalcu bo do 3. julija 
(med tednom od 9. do 18. ure 
in ob sobotah ter nedeljah od 
9. do 12. ure) odprta razstava 
slikarja Staneta Petroviča - 
Čonča iz Drešinje vasi.

Ob odprtju razstave so pred 
Savinovim salonom zaigrali 
Štajerski rogisti, številne pri-
jatelje in ljubitelje avtorjevega 
ustvarjanja je v imenu ZKŠT 
Žalec nagovorila Lidija Koce-
li, o avtorju in razstavi pa je 
spregovorila likovna kritičarka 
Anamarija Stibilj Šajn.

Stanetu Petroviču - Čonču 
je življenje slikarstvo in slikar-
stvo življenje. Polnomočno ga 
živi že štiri desetletja in ga širi 
na različna likovna področja. 
Tokratna razstava, ki zajema 
dela iz obdobja zadnjih dveh 
let in temelji na ustvarjalni ko-
munikaciji s krajino in figuro, 
dokazuje konsistentnost njego-
vega ustvarjalnega angažmaja 
in izpričuje prepoznaven oseb-
ni slog. Avtor se ni izneveril 
svoji poetiki, še več, donegoval 
jo je z njemu lastno likovno 

občutljivostjo in ji hkrati do-
pustil, da je v vsaki situaciji na 
drugačen način razprla svoja 
ustvarjalna krila med videnim 
in doživetim, med realnim in 
likovno ovrednotenim. Svo-
boda ustvarjalnega trenutka, 
kateremu sledi, namreč ne za-
maje izhodišč njegovega slikar-
skega mišljenja in kreativnega 
uresničevanja. Ta temeljijo na 
odličnem obvladovanju risbe, s 
katero tekoče, a osebno izžive-
to riše konturno sled figuralnih 
likov, tokrat predvsem njegovih 

izbrank, predstavljenih v obliki 
ženskega akta. Tudi barve ka-
žejo na slikarjevo občutljivost 
in spevnost. Vsemu temu pa se 
mestoma še vedno pridružuje 
afiniteta do kolažnih aplikacij, 
ki posedujejo likovno in sporo-
čilno vrednost ter njegova dela 
vodijo v bližino informelovske 
slikarske strukture. 

V kulturnem programu sta 
nastopila učenka Glasbene šole 
Risto Savin Žalec Ana Logar in 
član KUD Zarja Trnovlje Sreč-
ko Centrih. T. Tavčar

Ustvarja že štiri desetletja

Stane Petrovič - Čonč ob ženskem aktu                     

Župnija sv. Marjete Polze-
la je drugo junijsko nedeljo v 
župnijski cerkvi na Polzeli pri-
pravila 15. srečanje otroških 
pevskih zborov in glasbenih 
skupin iz petih župnij žalske 
dekanije. 

Na srečanju so se številnim 
poslušalcem predstavili cerkve-
ni otroški zbori ob spremljavi 
številnih instrumentalistov. 
Cekinčki s Polzele so peli pod 
vodstvom zborovodkinje Mate-
je Stražar, Zvončki iz Šempetra 
pod vodstvom Andreje Randl,  
Liokorn  Žalec pod vodstvom 
zborovodje Tomaža Kozovin-
ca, Jurčki iz Gotovelj pod vod-
stvom zborovodkinje Barbare 
Bosnar in zbor sv. Jakoba iz Ga-
licije pod vodstvom Jana Gro-

belnika, ki vodi tudi mladinsko 
pevsko skupino iz Galicije.

Ob koncu so vsi zbori pod 
vodstvom zborovodkinje Ma-
teje Stražar zapeli tudi skupaj. 
Mladim pevcem, zborovod-
jem in številnim poslušalcem, 

ki so napolnili polzelsko žu-
pnijsko cerkev, se je ob koncu 
zahvalil domači župnik Jože 
Kovačec, koncert pa so pove-
zovale Katarina, Lucija in Mo-
nika Rakun.

 T. Tavčar

Srečanje otroških zborov

Na Polzeli so prepevali otroški pevski zbori in glasbene skupine.

V avli Doma II. slovenske-
ga tabora v Žalcu je izzvenel 
zadnji od šestih koncertov 
za citrarski abonma, ki ga je 
tudi letos pripravil ZKŠT Ža-
lec. Tokrat se je številnim po-
slušalcem predstavil Vokalni 
kvintet Ajda s citrarko Tino 
Kseneman.

Vokalni kvintet Ajda s Pre-
valj na Koroškem je bil ustano-
vljen leta 1988. Vsa leta ohra-
nja moško kvintetovsko petje 
s citrarsko spremljavo. Dolga 
leta jih je spremljala Cita Galič, 
nekaj časa tudi Tomaž Plahu-
tnik, zdaj pa jih že osemnajst 
let spremlja Tina Kseneman. 
Umetniško vodstvo je trenu-
tno v rokah Marjana Berložni-

ka. Vokalni kvintet Ajda ima 
za seboj veliko nastopov. Pevci 
soo redni gostje revije Od Pli-

berka do Traberka, udeležujejo 
se raznih festivalov in pevskih 
srečanj. So pobudniki in so-
organizatorji srečanja malih 
vokalnih skupin. Tovrstne do-
godke zadnja štiri leta organi-
zirajo skupaj z Javnim skladom 
RS za kulturne dejavnosti in 
gostilno Brančurnik. Petkrat 
so gostovali na Slovaškem, saj 
so pobrateni s tamkajšnjim 
pevskim zborom, s katerim so 
imeli kar nekaj koncertov pri 
njih na Slovaškem in v Sloveni-
ji. Letno pripravijo dva samo-
stojna koncerta, udeležujejo 
se dobrodelnih koncertov, po-
pestrijo odprtja raznih razstav 
ter mnoge druge kulturne pri-
reditve. So ambasadorji dobre 
volje, oživljajo slovensko ljud-
sko izročilo in s srčno odpeto 
pesmijo ter citrami marsikomu 
polepšajo dan.

 T. Tavčar

Ajda s citrarko Tino Kseneman

Vokalni kvintet Ajda s citrarko Tino Kseneman v Žalcu              

Mešani pevski zbor MDI 
Žalec je v dvorani Glasbe-
ne šole Risto Savin Žalec 
pripravil koncert. Zboro-
vodkinja je Vesna Turičnik 
Popovski, ki vodi tudi Mo-
ški pevski zbor KD Petrovče 
in Ženski pevski zbor KUD 
Svoboda Griže, ki pa sta se 
predstavila na zaključnem 
koncertu v razstavno-pri-
reditvenem prostoru KUD 
Svoboda Griže.

Na koncertu Mešanega 
pevskega zbora MDI Žalec v 
žalski glasbeni šoli je kot gost 

nastopil MePZ invalidov in 
upokojencev Mozirje, ki ga 
vodi prof. Matjaž Železnik, 
koncert pa je povezovala Ma-
rija Končina.

Na koncertu v Grižah sta 
zbora prepevala pesmi o lju-
bezni, ki je lahko nežna, vro-
ča, hrepeneča, hudomušna in 
tudi žalostna. Koncert sta po-
vezovala Nevenka Cukjati in 
Bojan Pevec, pevski dogodek 
pa so popestrili pevci Mla-
dinskega pevskega zbora OŠ 
Griže.

 D. N.

Pesem, glasba in še enkrat pesem

S koncerta v Grižah
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Dom II. slovenskega tabo-
ra je bil v soboto, 10. junija, v 
znamenju slovenske popevke. 
Na koncertu, ki ga je pove-
zoval Franci Podbrežnik, so 
nastopili pevci Akademskega 
pevskega zbora Risto Savin 
Žalec pod taktirko dirigenta 
Petra Novaka Smoliča in ob 
spremljavi pianista Gašperja 
Konca.

K prijetnemu pevskemu 
vzdušju so prispevali častni 
gost Mojmir Sepe, navdušeno 
občinstvo, poslanka Alenka 
Bratušek in podžupan Robert 
Čehovin, ki so z navdušenjem 
prisluhnili zimzelenim melodi-
jam slovenske popevke v zboro-
vski preobleki. Kot je povedala 
predstavnica zbora Anita Govc, 
je bil zanje to svojstven izziv, 
ki je zahteval veliko resnega 
in predanega dela vseh članov 
zbora in še posebej njihovega 
umetniškega vodje Petra  No-
vaka Smoliča, ki je skupaj z Na-
tašo Kocjančič pripravil prired-
be večine popevk za zborovsko 
izvedbo tokratnega večera.

Da gre za poseben dogodek, 
sta pred Domom II. sloven-
skega tabora opozarjala rdeča 
preproga in starodobna »fička« 
Fičo kluba iz Velenja, ki sta 
nostalgično spominjala na 60. 
in 70. leta, ko so nastajale tudi 

popevke te zlate dobe, ki so jih 
ustvarjali veliki ustvarjalci – 
skladatelji Mojmir Sepe, Jure 
Robežnik, Jože Privšek, Bo-
rut  Lesjak in besedni umetni-
ki Fran Milčinski - Ježek, Elza 
Budau, Gregor Strniša, Dušan 
Velkavrh ...

Pevci so odpeli dvanajst 
skladb velikih mož in piscev 
besedil, koncert pa so popestrili 
s pogovorom s častnim gostom 
Mojmirjem Sepetom, s katerim 
se je pogovarjal Franci Podbre-
žnik.

Zbrane sta nagovorila v ime-
nu Občine Žalec podžupan Ro-
bert Čehovin in predstavnica 
zbora   Anita Govc, ki je med 
drugim poudarila, da s sloven-

sko popevko gojimo tudi naci-
onalno zavest.  

Kako pa je ta večer doživel 
častni gost Mojmir Sepe? »Zelo, 
zelo sem vesel in počaščen, da 
sem bil povabljen in da sem 
lahko prisostvoval temu izje-
mnemu petju slovenske po-
pevke v zborovski priredbi. 
Zelo sem presenečen in poln 
spominov, nostalgije. Zbor je 
odličen, intonacija, izgovorjava, 
aranžmaji so neverjetno dobri 
in nisem si mislil, da je mogoče 
slovenske popevke tako dobro 
zapeti, kot so bile zapete nocoj. 
Vse čestitke pevkam in pevcem 
ter umetniškemu vodji in piani-
stu, saj so nam pričarali nepo-
zaben večer.« D. Naraglav       

Večer slovenske popevke v preobleki

Med nastopom Akademskega pevskega zbora Risto Savin Žalec v polni avli Doma II. slo. tabora Žalec

Častni gost Mojmir Sepe, občinstvo in poslanka Alenka Bratušek so bili navdušeni 
nad nastopom Akademskega pevskega zbora Risto Savin Žalec.

Godba Zabukovica je v ne-
deljo, 11. junija, v Letnem 
gledališču Limberk v Grižah 
pod vodstvom dirigenta pro-
fesorja Boštjana Mesarca pri-
pravila  tradicionalni koncert 
na pragu poletja.  

Koncert pod krošnjami mo-

gočnih limberških dreves je bil 
sestavljen iz dveh delov. V pr-
vem so se godbeniki predsta-
vili z zahtevnejšimi skladbami 
svetovne zakladnice. Med od-
morom so nastopili gostje ve-
čera, skupina Čaga Boys iz Ve-
lenja. V drugem delu koncerta 

so prišli na račun ljubitelji slo-
venskih zabavnih in narodno-
-zabavnih melodij. Godbeniki 
so koncert zaključili s skupnim 
nastopom s Čaga Boysi, obi-
skovalce koncerta pa so nav-
dušili s skladbama Na Golici in 
Na Roblek. D. N.

Koncert pod krošnjami dreves

Godba Zabukovica na koncertu v Letnem gledališču Limberk

Zadnjo majsko soboto so se 
začeli že deseti Vranski pole-
tni večeri – oživimo kulturno 
dediščino. 

Na začetku sta številne obi-
skovalce nagovorila direktori-
ca ZKTŠ Vransko Suzana Fe-
licijan Bratož, ki je na kratko 
strnila dogajanje zadnjih de-
setih let, in programski vodja 
vranski poletnih večerov Mi-
lan Hudnik, ki je med drugim 
poudaril, da se redkokatera 
občina lahko pohvali s progra-
mom, ki ga izvajajo vrhunski 
in svetovno znani glasbeniki, 
ter da so Vranski poletni veče-
ri prerasli v zavidanja vredno 
poletno dogajanje. Hkrati se 
je zahvalil Občini Vransko za 
podporo in izrazil upanje, da 
bo tudi v prihodnje posluh za 
tovrstno kakovostno glasbo.

Uvod v Vranske poletne 
večere 2017 je bil res veliča-
sten, sodeč po odzivih, tako 

za obiskovalce kot nastopajo-
če. Predstavili so se flavtist-
ka Milena Lipovšek, hornist 
Boštjan Lipovšek in Kvartet 
godal simfoničnega orkestra 
RTV Slovenija. S programom, 
v katerem je bil poudarek na 
izjemnih Mozartovih komor-
nih delih za godala in flav-
to oziroma rog, so navdušili 

polno cerkev sv. Jeronima na 
Taboru. 

Vranski poletni večeri – oži-
vimo kulturno dediščino po-
stajajo v slovenskem prostoru 
zelo prepoznavni, o čemer 
pričajo obiskovalci z različnih 
koncev Slovenije, pohvalijo pa 
se lahko tudi z mednarodno 
udeležbo. T. Tavčar

Oživimo kulturno dediščino

S prvega vranskega poletnega večera

Na povabilo Medobčinske 
splošne knjižnice Žalec je 
prejšnji mesec, ob zaključku  
bralne značke za odrasle Sa-
vinjčani beremo, Občinsko 
knjižnico Prebold obiskal 
pisatelj Sebastian Pregelj. Z 
njim se je pogovarjala Simo-
na Solina iz Trbovelj.

Sebastijan Pregelj se je ro-
dil leta 1970 v Ljubljani in 
je končal študij zgodovine 
na Filozofski fakulteti v Lju-
bljani. Z družino živi v Lju-
bljani, s pisateljevanjem pa 
se ukvarja že od mladosti. V 
svoja besedila spretno meša 
družbeno kritiko, fantasti-
ko, kriminalna dogajanja. 

Prav vsako njegovo delo nas 
nehote prisili v razmišljanje 
o svetu, v katerem živimo, 
s poudarki na odnosih med 
ljudmi, kjer svoja mesta za-
vzemajo nasilje, zlo, krivice 
pa tudi resnice, dolžnosti, 
pravica. Je avtor štirih zbirk 
kratke proze (Burkači, skru-
nilci in krivoprisežniki, Ciri-
lina roža, Svinje brez biserov, 
Prebujanja) in petih romanov 
(Leta milosti, Na terasi babi-
lonskega stolpa, Mož, ki je ja-
hal tigra, Pod srečno zvezdo, 
Kronika pozabljanja), od ka-
terih so bili kar štirje med no-
miniranci za nagrado kresnik 
– nagrado za  najboljši roman 

leta, ki jo podeljuje časnik 
Delo. Z Gašperjem Troho sta 
napisala vodnik po Ljubljani, 
poimenovan Literarne poti 
Ljubljane. V zadnjem času 
se Sebastijan Pregelj posveča 
tudi pisanju za otroke, tako je 
napisal seriji otroških zgodb. 
Prva je serija o duhu Babu-
janu in prijateljih, druga pa 
nosi naslov Zgodbe s konca 
kamene dobe. Njegova kratka 
proza je uvrščena v več anto-
logij, pred leti pa je za Pravno 
prakso napisal serijo krimi-
nalnih zgodb. Trenutno je tik 
pred izidom nov roman, ki bo 
nosil naslov Vdih. Izdih.

 D. Naraglav

S pisateljem PregljemKulturno-umetniško dru-
štvo Polzela je na dvorišču 
gradu Komenda na Polzeli 
prvo junijsko soboto pripra-
vilo 19. srečanje malih vokal-
nih skupin Polzela 2017. 

Zbrane pevce in poslušalce 
je pred koncertom nagovoril 
predsednik KUD Polzela Mar-
ko Slokar in poudaril pomen 
manjših pevskih sestavov za 
ohranjanje  pevske tradicije, še 
posebej ljudskih pesmi na Slo-
venskem. Zahvalil se je Občini 
Polzela in likovni sekciji KUD 
Polzela, ki je za nastopajoče 
pripravila spominska darila.

Tokrat je nastopilo enajst 
sestavov: Kvintet Gomilsko, 
Vokalna skupina Candela iz 
Petrovč, Oktet sv. Mihaela z 
Vranskega, Andraški oktet, 

Vokalna skupina ZaPet s Po-
nikve pri Žalcu, Ljudski pevci 
s Tepanja, Vokalna skupina 
Draž iz Andraža nad Polze-
lo, Vokalni kvintet Lastovka s 
Polzele, Kvartet Grče z Dobr-

ne, Vokalna skupina Sekstete 
iz Tabora in Mešani kvartet 
DU Petrovče Mi smo še. Pro-
gram je povezovala Urška Jer-
šič.

 T. Tavčar

Srečanje vokalnih skupin

Na gradu Komenda so nastopile vokalne skupine.

foto: Jana P. Zajc
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V Športnem centru Žalec 
je v sredo, 7. junija, v organi-
zaciji Atletskega kluba Žalec 
in ZKŠT Žalec potekal finale 
državnega prvenstva v atletiki 
za učenke in učence osnovnih 
šol. Tekmovanja se je udeleži-
lo preko 620 tekmovalcev iz 
več kot 180 slovenskih osnov-
nih šol. V organizaciji Zavo-
da za šport Planica je ta dan 

potekal tudi 8. festival športa 
mladih Slovenije.

Pred začetkom tekmovanja so 
zbrane nagovorili župan Občine 
Žalec Janko Kos, podpredsednik 
Olimpijskega komiteja Slovenije 
mag. Janez Sodržnik, direktor 
direktorata za šport Boro Štrum-
belj in državni sekretar na mini-
strstvu za izobraževanje, znanost 
in šport Tomaž Boh.

Najboljši atleti in atletinje so 
tekmovali v dveh starostnih ka-
tegorijah, skupaj letniki 2004 in 
2005 ter skupaj letniki 2002 in 
2003. Sandro Jeršin Tomassini z 
OŠ Vič je med mlajšimi učenci 
v skoku v višino preskočil 184 
cm in postavil nov pionirski 
državni rekord. Vrhunski do-
sežek je uspel tudi Zali Istenič 
z OŠ Šentvid. V teku za starej-

še učenke na 300 m je namreč 
razdaljo premagala v času 39,04 
sekunde in izboljšala državni 
rekord v tej starostni kategoriji.

Odlične rezultate so dosegli 
tudi atleti z osnovnih šol Spo-

dnje Savinjske doline. Najbolj 
se je izkazal Tom Kljun (I. OŠ 
Žalec), ki je v teku na 600 m 
osvojil bronasto medaljo, Rok 
Štorman, prav tako učenec 
I. OŠ Žalec, pa je zasedel 6. 
mesto. Tik za stopničkami, in 
sicer na 4. mesto, so se uvrsti-
li Jan Zobec (OŠ Šempeter) v 
skoku v daljino med mlajšimi 
učenci, Ana Čmer (OŠ Pe-
trovče) v teku na 300 m med 
mlajšimi učenkami in Lovro 
Divjak (OŠ Petrovče) v metu 
vorteksa med starejšimi dečki. 
Jure Kavalar (OŠ Petrovče) pa 
je v suvanju krogle zasedel 5. 
mesto.

Absolutno najboljše rezul-
tate, ovrednotene po šolskih 
tablicah, so v posameznih ka-

tegorijah dosegli: pri mlajših 
učencih Sebastjan Turinek (OŠ 
Karla Destovnika - Kajuha Šo-
štanj), pri mlajših učenkah Pe-
tja Klojčnik (OŠ Malečnik), pri 
starejših učencih Tilen Novak 
(OŠ Vavta vas) in med starejši-
mi učenkami Zala Istenič (OŠ 
Šentvid). T. Tavčar

Festival športa mladih in državno prvenstvo v atletiki

V organizaciji Zavoda za 
šport Planica je ta dan potekal 
tudi 8. festival športa mladih, 
ki se ga je udeležilo več kot 
2000 otrok iz vse Slovenije. 
Udeleženci so imeli na voljo 
pester izbor različnih špor-
tnih in zabavnih aktivnosti, 
športno dogajanje pa je po-
pestrila glasbena skupina OŠ 
Šempeter Živa meja.

Na prvenstvu je padel državni rekord vMlade atletinje na državnem prvenstvu v žalcu

Čeprav so si odbojkarji 
SIP Šempetra v pred kratkim 
končani sezoni obstanek v 1. 
DOL zagotovili v dodatnih 
kvalifikacijah, ko so bili boljši 
od OK GO Volley, se je vod-
stvo kluba odločilo, da bodo 
v novi sezoni tekmovanje na-
daljevali v drugoligaški kon-
kurenci. Namesto njih bo v 
prvi ligi igrala prav ekipa GO 
Volley, ki se tako po dveh le-
tih vrača na prvoligaško sce-
no.

Šempetrani so se v 1. DOL 
vrnili v sezoni 2014/15, ko so 
v nepozabnih dodatnih kva-
lifikacijah kot drugouvrščena 
ekipa 2. DOL premagali ekipo 
GO Volley. V svoji prvi sezoni 
po vrnitvi v slovensko odboj-
karsko elito so osvojili osmo 
mesto, letos so bili deveti, nato 
so bili uspešni v dvobojih z 
Novogoričani, s katerimi so se 
v minulih dneh dogovorili za 
zamenjavo mest. SIP Šempeter 
bo tako v novi sezoni igral v 2. 
DOL, GO Volley pa v 1. DOL.

»Želeli smo, da bi tekmova-
nje nadaljevali med najboljši-
mi slovenskimi klubi in v tej 
smeri so potekali tudi pogovo-
ri z generalnim pokroviteljem, 
vendar v finančnih okvirih, 
v katerih smo bili že do zdaj. 
Žal so nam pogovori v mesecu 
maju in začetku junija, ki so v 
odbojki običajno namenjeni 
za prestope, prinesli to, da so 
štirje igralci dobili mamlji-
vejše ponudbe s strani drugih 
klubov. Tako smo kar naen-

krat ostali brez štirih ključnih 
igralcev, kar je pomenilo, da 
bi morali dodatno obremeniti 
proračun. Slovenski trg je tako 
majhen, da bi morali okrepitve 
iskati v tujini, kar pa je za nas 
predrago, zato smo se odločili 
za zamenjavo mest z ekipo GO 
Volley,« je odločitev pojasnil 
Sebastjan Cilenšek, predsednik 
in trener OK SIP Šempeter.

Vsekakor je to novica, ki za 
navijače kluba ni najobetav-
nejša, toda po drugi strani je 
za sam klub najracionalnejša. 
»Zavedamo se, da bo pri na-
vijačih kar nekaj slabe volje 
zaradi naše odločitve, vendar 
želimo nadaljevati v mejah 
normale, brez morebitnih dol-
gov. Še naprej bomo nadaljeva-
li delo z mladimi, zato smo se 
na trenerskem mestu okrepili 
z Draganom Bojinovičem, ki 
bo vodil drugo ekipo, s katero 
že dva meseca trdo trenira. Za 
prihodnost odbojke v Šempe-
tru se zato ni bati, v tem tre-
nutku pa je zamenjava mest z 
ekipo GO Volley najpametnej-
ša poteza za klub, kajti z glavo 
skozi zid ne gre. Že trinajsto 
leto sem v klubu in vem, v kaj 
bi se lahko spustili, če bi se od-
ločili za drage tuje nakupe,« 
pojasnjuje Cilenšek.

Ne glede na izstop prve 
članske ekipe iz prvoligaške 
konkurence je za šempetrsko 
ekipo še ena odlična sezona, 
saj so bili v mlajših kategorijah 
pravzaprav povsod med naj-
boljšimi v Sloveniji. »Da, res 

je, v kategoriji kadetov smo bili 
drugi, v kategoriji mladincev 
pa tretji. In eden osnovnih ci-
ljev kluba je, da bodo v novi se-
zoni ti igralci dobili priložnost 
igrati v članski konkurenci. Za 
podobno pot smo se odloči-
li tudi pred nekaj leti, ko smo 
prav tako zamenjali generacije 
in se je to pokazalo za dobro. 
V prihodnji sezoni v 2. DOL 
verjetno ne bomo mogli raču-
nati na prvo ali drugo mesto, 
pričakujemo pa, da se bomo z 
igralci, ki bodo ostali, in neka-
terimi mlajšimi, ki se jim bodo 
pridružili, sezono končali med 
prvimi štirimi,« je še dejal Ci-
lenšek. T. Tavčar

Šempetrani bodo nadaljevali v 2. DOL

V Trbovljah je v torek, 30. 
maja, potekala volilna skup-
ščina Karate zveze Slovenije 
(KZS), na kateri sta se za pred-
sednika pomerila dva kandi-
dat, in sicer dosedanji predse-
dnik KZS dr. Igor Zelinka in 
protikandidat Borut Strojin iz 
Karate kluba Polzela. Slednji 
je bil tudi z večino glasov po-
trjen za novega predsednika.

Volilne skupščine se je po 
skoraj 12 letih prvič udeležila 
večina klubov, kar je nakazova-
lo na željo po spremembi. S 30 
glasovi in 2 glasovoma predno-
sti pred nasprotnikom je postal 
novi predsednik Borut Strojin, 
predsednik KK Polzela. 

Boruta Strojina poznamo 
po organizaciji dveh velikih 

tekmovanj v karateju Karate 1 
World Cup Thermana Slovenija 
v letih 2013 in 2014, kot večkra-
tnega organizatorja državnega 
prvenstva v ekipnih bojih in 
kot predsednika Karate kluba 
Polzela, ki velja za enega najbolj 
rastočih klubov v Sloveniji. 

V svojem nagovoru je Strojin 
poudaril, da je za ključni na-
predek Karate zveze Slovenije 
potreben dialog in dejal: »To 
lahko ustvarimo le skupaj, tako 
da združimo različne poglede 
in skozi dialog ustvarimo boljšo 
prihodnost slovenskega karate-
ja.« Dodal je še, da se bo zavze-
mal, da bo postala Karate zve-
za Slovenije najboljša športna 
organizacija v Sloveniji, ki bo 
transparentna in ciljno usmer-

jena ter v skladu s proaktivnim 
pristopom in ravnovesjem vseh 
želja. T. Tavčar

Predsednik slovenske zveze s Polzele

Turnir regij 
V Šempetru v Savinjski 

dolini je potekal turnir regij 
v odbojki za deklice letnik 
2002, saj so v letošnji sezoni 
zaradi prilagoditve letnikov 
reprezentanc evropskim me-
rilom februarski turnir regij 
odigrale odbojkarice letnika 
2003 in mlajše. V finalu so 
bile igralke koroško-celjske 
regije boljše od Ljubljane z 
okolico.

Za ekipo koroško-celjske 
regije so nastopile tudi igral-
ke šempetrskega kluba, in 
sicer Maša Božič, Vita Črnila 
in Katja Banko, iz braslov-
škega pa Iza Zbičajnik, Maja 
Marovt in Lara Rituper.                                                                     

T. T.

Novi predsednik Karate zveze Slovenije 
Borut Strojin                          

Mlajši dečki (U13) Nogo-
metnega društva Polzela so 
postali prvaki 2. lige skupine 
A v Medobčinski nogometni 
zvezi Celje (MNZ). 

O naslovu prvaka je odločala 

zadnja tekma, na kateri so mla-
di Polzelani s 4 : 2 premagali 
ekipo Vranskega. V 16 tekmah 
so Polzelani eno srečanje izgu-
bili, 15-krat pa zmagali ter tako 
osvojili naslov prvaka v 2. ligi. 

S prvim mestom v 2. ligi so si 
tako pridobili v naslednji sezo-
ni pravico nastopanja v 1. ligi, 
kar je največji uspeh polzelske-
ga nogometa po letu 1985.

 T. T.

Mladi Polzelani prvaki lige

Na atletskem stadionu v 
Športnem parku Žalec so v 
soboto, 3. junija, pripravili 
tradicionalni 9. Alešev me-
morial, ki ga je Tekaško dru-
štvo Savinjčan v sodelovanju 
z AK Žalec organiziralo v 
spomin na Aleša Gašpariča, 
nekoč odličnega atleta iza 
Žalca, ki je zastopal barve AD 
Kladivar. Po končani tekmo-
valni karieri je deloval kot 
trener najmlajših atletov.

Mitinga se je udeležilo kar 
130 mladih atletov iz vse Slo-
venije, preizkusili pa so se v 

tekaških disciplinah, metih in 
skokih. V močni konkurenci 
so dobro tekmovali tudi atleti 
iz obeh domačih klubov, ki so 
osvojili lepo bero medalj. Po-
kal mesta Žalec, ki ga podarja 
Mestna skupnost Žalec, je šel 
letos v roke Luciji Potnik iz 
KAK Ravne, ki je slavila s ča-
som 8,63, ter Adrijanu Kobler-
ju iz AD Štajerska Maribor, ki 
je dosegel čas 8,30. Najhitrejši 
in najhitrejšemu v teku na 60 
m so pokal podelili starši po-
kojnega Aleša.

 T. Tavčar

9. Alešev memorial

Tekmovalci so se pomerili tudi v skoku 
v daljino.

V turškem Kocaeliju je po-
tekalo evropsko člansko pr-
venstvo v karateju, kjer je na-
stopilo 424 tekmovalcev iz 44 
držav. Udeležila sta se ga tudi 
člana Karate kluba Žalec Lina 
Pušnik in trener članske iz-
brane vrste Matjaž Končina. 
V ekipnih borbah je Lina Pu-
šnik skupaj s Tjašo Ristić in 
Kajo Budič osvojila 5. mesto. 

Najprej so premagale Itali-
janke, nato evropske prvaki-
nje iz l. 2016 Azerbajdžanke 
in nenazadnje še Portugalke. 
V polfinalnem boju so izgu-
bile s kasnejšimi zmagoval-
kami Ukrajinkami, prav tako 
tudi v borbi za tretje mesto 
proti reprezentantkam Fran-
cije, aktualnim svetovnim pr-
vakinjam.

Na povabilo norveške repre-
zentance sta se Lina in Matjaž 
udeležila mednarodnega kam-
pa v Oslu, kjer so sodelovale 
reprezentance Anglije, Finske, 
Švedske, Norveške, Irske in 
Slovenije, in se domov vrnila 
z novimi znanji, ki jih bosta 
skušala izkoristiti v jesenskem 
delu sezone.

 T. T.

Lina peta na EP v Turčiji
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V nedeljo, 4. junija, je v 
Športnem centru Žalec po-
tekalo mednarodno državno 
atletsko prvenstvo atletov 
veteranov, na katerem je Adi 
Vidmajer v peteroboju zbral 
največ točk doslej. 

Na atletskem stadionu se je ta 
dan zbralo tudi rekordno števi-
lo tekmovalcev, kar 36 iz štirih 
držav, Avstrije, Madžarske, Hr-
vaške in Slovenije. Dobrodošli-
co jim je v imenu pokrovitelja – 
Občine Žalec in župana zaželel 
podžupan Ivan Jelen. Tekmo-
valci so se pomerili v atletskem 
peteroboju, ki vključuje met 
diska, kopja, krogle, kladiva in 
gire. Barve domačega kluba AK 
Žalec, ki je bil tudi operativni 
organizator tekmovanja, je za-
stopal 75-letni veteranski atlet 
Adi Vidmajer, ki je dosegel dva 

državna rekorda in postal tudi 
prvi Slovenec, ki je do zdaj zbral 
več kot 4000 točk, kar 4177. To 
je tudi letošnji najboljši dosežek 
na svetu.

Postal je skupni zmagovalec 
vseh starostnih kategorij od 35 
do 80 let in prejel spominski 
pokal Toneta Kaštivnika. Na 
drugo mesto se je z osvojenimi 
3559 točkami uvrstil Jože Pirnat 
iz Domžal, ki je tekmoval v ka-
tegoriji 45 let, na tretje mesto pa 
se je z osvojenimi 3528 točkami 
uvrstil Marko Sluga iz Ljublja-
ne, ki je tekmoval v kategoriji 80 
let in je bil skupaj z  Miroslavom 
Milojevićem tudi najstarejši 
tekmovalec.

Pri ženskah je prvo mesto 
osvojila Erika Pinter (kategori-
ja 40 let) iz Domžal, ki je zbrala 
2858 točk, druga je bila Marjeta 

Čad (kategorija 65 let) iz Lju-
bljane, ki je zbrala 2689 točk, na 
tretje mesto pa se je uvrstila Sla-
vica Grgurič Pajnić (kategorija 
60 let) iz Zagreba, ki je zbrala 
2538 točk. D. N.

Peteroboj z rekordnim dosežkom

Adi Vidmajer na tekmovanju v suvanju 
krogle

Drugo junijsko soboto in 
nedeljo je v organizaciji Od-
bojkarske zveze Slovenije v 
Preboldu in Braslovčah pote-
kal prvi letošnji turnir  držav-
nega prvenstva v odbojki na 
mivki za dekleta in fante U15 
in mlajše.

Turnir je na igrišču ŠD Par-
tizan Braslovče organiziral 
Cestnik Volley (Goran Ce-
stnik). Zaradi velikega števila 
prijavljenih ekip, 25 fantovskih 
in 33 dekliških, je pri izvedbi 
tekmovanja sodelovalo Špor-
tno društvo Partizan Prebold, 
ki je na igrišču v Preboldu pri 
bazenu organiziralo tekme de-
klet, fantje pa so se pomerili v 
Braslovčah, kjer so naslednji 
dan potekali tudi četrtfinalni, 
polfinalni in finalni boji deklet 
ter polfinale in finale fantov.

Pri dekletih sta bili najuspe-
šnejši dvojici Ajda Gaja in Ajda 
Kuhar, na drugo mesto sta se 
uvrstili tekmovalki domačega 
Cestnik tima 1 Iza Zbičajnik in 
Maja Marolt, tretje mesto pa je 
osvojila dvojica Asja Šen in Ira 
Kadunc.

Pri fantih sta zmagala Mo-
hor Travnik in Nejc Suhadol-
nik iz ŠD Loka, na drugo me-
sto sta se uvrstila Rok Bračko 
in Dino Vinkovič iz ZMVF 
Ludus Rakidino, tretje mesto 

pa sta zasedla domačina Niko 
Matko in Tan Planinšek. Od 
dvojic Cestnik Volley sta Maša 
Božič in Neža Bedjanič osvo-
jili 9. mesto, na 13. mestu so 
pristale Marija Ana Žilnik in  
Brina Kodrun ter Anja Puck-
meister in Tija Šketa. Lestvico 
domačih rezultatov dopolnju-
jejo na 17. mestu Scarlett Štojs 
in Timeja Lipuš ter  Naja Vidali 
in Anja Vovk. Med fanti iz do-
mačega kluba sta na sedmem 

mestu pristala Kimi Cestnik 
in  Donaj Magašić Dorjan, na 
9. mesto pa sta se uvrstila Aljaž 
Vodovnik in Jaka Cestnik.

Drugi turnir za državno 
prvenstvo bo 1. in 2. julija v 
Portorožu. Najboljši iz obeh 
konkurenc bodo nastopili na 
tekmovanju za naslov prvaka 
Ljubljana Beach Volley Chal-
lenge, ki bo 20. julija na Kon-
gresnem trgu v Ljubljani.

 D. N.

Prvi turnir DP v odbojki na mivki

Z odbojkarskega turnirja v Preboldu

Z odbojkarskega turnirja v Braslovčah, kjer so se prvi dan merili fantje, drugi dan 
pa v polfinalu in finalu dekleta in fantje.

Občina Polzela je za en dan 
ponovno postala državna pre-
stolnica karateja. Karate klub 
Polzela in Karate zveza Slove-
nije sta namreč v nedeljo, 11. 
junija, na Polzeli že tradicio-
nalno organizirala ekipno dr-
žavno prvenstvo. 

Tekmovanja se je udeležilo 
34 slovenskih klubov, ki so pri-
javili 124 ekip, od najmlajših 
karateistov do članov. Karateisti 
so tekmovali v ekipnih katah in 
ekipnih športnih bojih, v enem 
dnevu pa se je na treh tatami-
jih zvrstilo več kot 400 ekipnih 
bojev.

Ekipno državno prvenstvo 
se je začelo z nagovorom pod-
župana Občine Polzela Igorja 
Pungartnika, ki je vsem tekmo-
valcem zaželel srečo. Tekmoval-
ce sta v nadaljevanju nagovorila 
tudi predsednik Zveze športnih 
društev Polzela Ivi Kapitler, ki 
je športnikom zaželel predvsem 
veliko športnega duha, ter no-
voizvoljeni predsednik Karate 
zveze Slovenije Borut Strojin, ki 
je vsem tekmovalcem namenil 
nekaj spodbudnih besed in se 
zahvalil trenerjem za njihovo 
delo.

Tekmovanje je potekalo ves 
dan. V prvem delu so se kara-
teisti pomerili v katah, kjer so 
pri članih slavili karateisti iz 

KK Trbovlje, pri članicah pa so 
zmagale karateistke iz KK Rad-
vanje. V drugem delu so sledile 
športne borbe. Pri članih so sla-
vili karateisti iz KK Ljubljana, ki 
so premagali KK Polzela in KK 
Zmaj, pri članicah pa ekipa iz 
KK Kranj.

Odlično so na prvenstvu 
nastopili tudi karateisti iz Spo-
dnje Savinjske doline. Članice 
in člani KK Polzela so osvojili 
kar tri naslove ekipnih prvakov 
v športnih borbah, in sicer pri 
mladinkah (Smiljan in Seni-
ca) in mladincih (Podpečan in 
Kvas) ter pri kadetih (Bergant 
in Žerjav). Poleg tega so osvo-
jili tudi naslove podprvakov 
med člani (Deberšek, Jagarinec 
in Vindiš), med mlajšimi člani 
(Vindiš in Jagarinec) in mlajši-
mi kadetinjami (Bašič-Fekonja, 

Šporn in Lesnika).
Karate klub Žalec je na tek-

movanju zastopalo 7 ekip. Osvo-
jili so naslov državnih prvakinj v 
športnih borbah mlajših članic 
(Krajnc in Avsec), tri naslove 
podprvakinj, in sicer ekipa v 
izvajanju kat med kadetinjami 
(Dolar, Sadnik in Peneš), v špor-
tnih borbah mlajših kadetinj 
(Topolovec, Ugovšek in Petro-
vič) in športnih borbah mladin-
cev (Kokotec in Plaskan). Poleg 
tega so osvojili tri tretja mesta, 
in sicer v športnih borbah članic 
(Pušnik in Avsec), mlajših kade-
tov (Kolšek, Medved in Suša) in 
športnih borbah mladink (Ho-
čevar in Zupančič). 

Ekipa mlajših članic Karate 
kluba Nestor (Kovačec, Grač-
ner in Rom-Zupanc) pa je 
osvojila 2. mesto. T. Tavčer

Več kot 370 tekmovalcev ekipno

S tekmovanja v katah                                                            

V organizaciji Judo kluba 
Braslovče in partnerskega 
Judo kluba Shido iz Celja je 
10. junija v telovadnici OŠ 
Braslovče potekal 2. turnir 
juda za pokal Braslovč. 

Na turnirju so sodelovali 
otroci letnikov 2003–2011, ki 
so tekmovali po prilagojenih 
pravilih. Tekme se je udeleži-
lo več kot 140 otrok iz šestih 
slovenskih klubov: JK Apolon 
Hoče, JK Drava Ptuj, JK Ko-
per, JK Žiri, JK Shido iz Celja 
in JK Braslovče.

Odprtje turnirja so po-
pestrili člani kluba Samurai 
Celje, ki so prikazali veščine 

samurajskega mečevanja in 
kenjutsuja, turnir pa je od-
prl župan Občine Braslovče 
Branimir Strojanšek, ki je po-
hvalil organizacijo turnirja. 
Ekipno je pokal za prvo mesto 
prejel Judo klub Shido iz Ce-
lja, drugo mesto je osvojil JK 
Drava Ptuj, tretje JK Apolon 
Hoče, JK Braslovče pa je zase-
del četrto mesto.

Ob koncu tekmovanja so si 
obljubili, da se bodo ponovno 
srečali na blazinah naslednje 
leto, in upajo, da bodo pogum 
in voljo za udeležbo na turnir-
ju in borbe zbrali tudi klubi iz 
bližnje okolice. T. Tavčar

Za pokal Braslovč

Med nastopom najmlajših judoistov                                    

Tekaško društvo Savinjčan 
je ponovno organiziralo tek v 
naravi v dolžini 5 in 10 km. Na 
tekmovanje s prijetno tekaško 
traso, ki je potekala ob ribniku 
Vrbje, strugi reke Savinje ter 
po poljskih poteh okoliških 
vasi, se je prijavilo 50 tekmo-
valcev, med katerimi so bili 
tudi tekači iz Argentine, ZDA 
in Nemčije. 

V teku na 5 km je v absolu-
tni kategoriji slavila Nika Jančič 
iz AD Kladivar Celje, ki je tra-
so pretekla s časom 23:38,86, 
pri moških je zmaga s časom 
19:26,05 pripadla Darku Kra-
lju iz ŠD Premogovnik Velenje, 
tretji pa je bil Matej Sovič iz 
Migojnic. V teku na 10 km ab-

solutno si je v ženski kategoriji 
zmago s časom 49:09,45 pritekla 
Tanja Kramberger iz Andraža 
nad Polzelo, v moški kategoriji 
absolutno je z neverjetnim do-

sežkom 35:43,69 zmago slavil 
Dalibor Petrinjak iz Šempetra, 
tretje mesto pa je osvojil atlet 
iz TD Savinjčan Dejan Babič iz 
Žalca. T. T.

Tekli ob ribniku Vrbje

Na startu teka ob vrbenskem ribniku
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UTRIPOV HOROSKOP
◆ OVEN V poletje boste vstopili polni energije in novih idej, kako napredovati na vseh področjih. Konec junija 
in v začetku julija bo na delovnem področju precej stresno. Po tem datumu se bodo okoliščine spremenile in 
vse bo steklo bolj gladko. Pri financah kaže najbolje v drugi polovici avgusta. Avgusta morate izkoristiti letne 
počitnice, saj boste imeli veliko energije in želje po dinamiki in spremembah. Samski ovni boste imeli veliko 
priložnosti za novo razmerje. Tisti, ki ste ustaljeni v svojih razmerjih, pa boste doživeli pravo renesanso.

◆ BIK Po nekoliko napornejšem pomladanskem obdobju se boste veselili novega letnega časa. Julija in tudi 
avgusta boste blesteli in potrebovali boste le malo truda, da bo tako tudi ostalo. Vaši odnosi z ljudmi, s katerimi 
poslovno sodelujete, se bodo v tem času bistveno nadgradili, kar vam bo v veselje. Konec julija in avgusta je do-
bro izbrati čas za počitnice. Morje bo seveda odlična izbira, če se boste odločili tudi za obisk gora, boste izredno 
zadovoljni. Po čustveni plati bo v ospredju avgust, v katerem vam res ne bo ničesar manjkalo. Bogato družabno 
življenje bo samo krona tega poletja.

◆ DVOJČKA Tisti, ki ste rojeni v tretji dekadi oz. po 12. juniju, boste v tem poletju deležni Saturnovega jekle-
nega obroča. Pred vas bo postavljal omejitve in preizkušnje, od vas pa zahteval disciplino in red prav na vseh 
področjih. Ostali dvojčki ste ta proces doživeli v preteklih dveh letih. Po 13. avgustu bo vaš vladar Merkur 
retrograden, zato v tem času ne uvajajte nobenih novosti. Julija boste gostili Venero, kar bo vplivalo na vaš 
šarm. Žarčili boste posebno privlačno energijo. Samski dvojčki boste z lahkoto osvajali in se tudi pustili osvojiti, 
vezanim pa bo lepo v ustaljenih razmerjih. Avgusta boste imeli ogromno energije, zato bo ta poletni mesec, 
poleg julija, odličen za počitnikovanje. 

◆ RAK Od začetka junija in do sredine julija v svojem znaku gostite planet Mars, kar vam bo dajalo energijo. 
Še dodatne pomočnike boste imeli v Soncu in Merkurju, ki v tem času potujeta po vašem znaku. Vitalnosti in 
elana vam ne bo primanjkovalo, zato boste lahko lepo napredovali. Potrebno pa bo vse poletje paziti na finance, 
mogoči so tudi nepredvidljivi stroški. Julij in avgust (zaradi odlično položene Venere) vam bosta v ljubezenskem 
smislu ostala v lepem spominu. Blesteli boste v svoji najboljši izdaji in uživali v vsem, kar vam bo ponujal ta čas.

◆ LEV Skladno delovanje učitelja Saturna in dobrotnika Jupitra z vašim sončnim znamenjem bo v poletnem 
času omogočilo napredek na delovnem področju. Julija boste imeli odlične ideje zaradi dobro položenega Mer-
kurja. Nekaj več previdnosti vam svetujemo v času obeh poletnih mrkov, to je 7. in 21. avgusta. Lunin in sončni 
mrk potekata namreč v vam nasprotnem in v vašem znamenju. Konec julija in avgusta boste odlično razpolo-
ženi in prekipevali boste od energije. To bo dober čas za aktivne in dinamične počitnice. Najbolj romantično 
obdobje pa se začenja v zadnjem avgustovskem tednu in se bo nadaljevalo septembra. 

◆ DEVICA Od 25. julija dalje bo planet Merkur potoval prav po vašem znaku, kar bo pozitivno vplivalo na 
vaše možnosti za uspešno delovanje na delovnem področju. Vendar pozor! V drugi polovici avgusta čas ne bo 
najprimernejši za novosti in spremembe, držite se raje rutine in ustaljenih pravil. Retrogradni Merkur upoča-
snjuje delo, prinaša zastoje in povzroča blokade. Začetek julija bo odličen za partnerske odnose, ljubezen in 
prijateljstva. Ta čas bo idealen za počitnice. Avgust bo nekoliko mirnejši in boste lahko odlično obnovili svoje 
zaloge notranje moči.

◆ TEHTNICA Začetek julija bo še izredno dinamičen in deloven, kasneje boste lahko nekoliko izpregli. Jupiter, 
ki potuje po vašem znaku, bo odpiral marsikatera vrata, vendar v drugi polovici avgusta ne uvajajte nobenih 
novosti. Čas zanje nikakor ne bo primeren. Zadostili boste tudi želji po tem, da boste razširili svoja obzorja z 
izobraževanjem, s potovanjem ... Samskim tehtnicam ne bo manjkalo priložnosti za osvajanja v tem poletju. 
Vsi, ki ste že v ustaljenih razmerjih, boste znali iz poletnih mesecev potegniti tisto nekaj več, zato vam bo lepo. 

◆ ŠKORPIJON Junija in julija imate ogromno energije, zato boste imeli tudi dobre delovne rezultate. Mogoče 
ne boste občutili, da se vaša uspešnost meri s količino vaših prihodkov, vendar ste tik pred tem, da se bo zgodilo 
tudi to. Zato velja potrpeti in vztrajati, kajti oboje je ključnega pomena za vašo prihodnost. Po čustveni plati 
bosta konec junija in začetek julija zelo lepa, romantika pa bo v zraku tudi avgusta. Samski imate nadpovprečne 
možnosti, da boste prav v tem poletju spoznali zanimivo osebo, ki bo razburkala vaše čustveno življenje. Avgust 
bo odlična izbira za počitnikovanje.

◆ STRELEC Velikokrat se bo potrebno za zbranost pošteno potruditi, saj vam bodo misli uhajale na vse konce 
in kraje. Vsi napori, vloženi v delo, se bodo v tem poletju dvojno obrestovali, zato se velja potruditi. Še zlasti 
izstopa sredinski del julija, ko se lahko odlično dokažete in uspete doseči krasen rezultat. Najprimernejši čas za 
odhod na počitnice bo konec julija in v začetku avgusta. Imeli boste ogromno energije, zato si privoščite aktiven 
oddih. V ljubezni bo najlepše in romantično v zadnjem avgustovskem tednu in vročica se bo nadaljevala še 
septembra.

◆ KOZOROG Ob začetku poletja bo vaša energija nekoliko upadala, zato boste morali v vse vlagati več napora. 
Še dobro, da ste po naravi vztrajni, ambiciozni in izredno delovni. Vse vaše kakovosti in lastnosti vam bodo v 
veliko oporo. Ne ustvarjajte si problemov z večnimi vprašanji in dvomi, ampak se prepustite toku dogajanja. 
Tudi vi se boste veselili poletja. Romantika bo v zraku konec junija in v začetku julija. Rade volje se ji boste 
prepustili, če bo le mogoče, tudi na počitnicah. Že julija bo lahko trdnost vašega razmerja na preizkušnji, zato 
previdnost ne bo odveč. Enako velja za čas mrkov 7. in 21 avgusta. 

◆ VODNAR Počasen, vendar zanesljiv napredek je tisto, kar vas ne zanima preveč. Pa vendar se vam obeta prav 
takšna pot. Večja dinamika na poslovnem področju bo prišla kasneje, ne v poletnem času. Vaši medosebni od-
nosi z ljudmi, s katerimi sodelujete, se bodo bistveno izboljšali, kar vam bo v veselje. Julij bo v čustvenem smislu 
zelo lep mesec, odlično bo tudi vaše družabno in prijateljsko življenje. Proti koncu julija in tudi avgusta morate 
znati ohraniti nadzor nad svojimi odzivi. 7. in 21., ko bosta nastopila lunin in sončni mrk, bo to opozorilo še 
kako na mestu. Mrka potekata v vašem in v vam nasprotnem znaku. 

◆ RIBI Junija in julija bo poplačana vaša drznost in spremljala vas bo sreča. Prav zaradi tega morate na delov-
nem področju naredite vse, kar lahko naredite. Energije vam ne bo primanjkovalo in kasneje boste lahko poči-
vali na lovorikah svojega uspeha. Julij bo izredno dejaven mesec, v katerem boste gostili Marsa. Zaradi energije 
preživite ta čas ob fizično zahtevnejšem delu in športu. Julij bo odličen čas za dinamično preživljanje počitnic. 
Oboževali boste poletne dni in prijetne večere in žal vam bo, da vse prehitro minevajo. In ničesar ne prepuščajte 
naključju, organizirajte si svoj urnik.

Niki Franjo Keder, s. p., Migojnice 3, Griže, 090 44 33 in 090 64 35.
Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, (090 64 30 in 041 519 265

ter Facebook dolores astro).
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Pisma bralcev

Zahvala

Ob nedavnem požaru  zadru-
žnega doma  na Ponikvi 31. 5. 
2017 se vsem gasilcem iskreno 
zahvaljujemo za hitro in učin-
kovito intervencijo.

Ob gašenju so sodelovala 

prostovoljna gasilska društva 
Ponikva pri Žalcu, Dobriša vas  
- Petrovče, Drešinja vas, Goto-
vlje, Levec, Ložnica pri Žalcu, 
Šempeter, Velika Pirešica, Za-
vrh pri Galiciji in Žalec.

Opravljate odgovorno in ple-
menito delo v dobrobit vseh 

ljudi, zato vas spoštujemo in ce-
nimo vašo požrtvovalnost.

Zahvala velja tudi Občini 
Žalec za takojšnjo rešitev stano-
vanjskega problema.

Hmezad Kmetijska zadruga 
Gotovlje

Obvestilo uredništva
Besedila za rubriko pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez presledkov. V primeru, 
da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo pridržuje pravico do skrajšanja po lastni 
presoji. Če se pošiljatelj ne strinja s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila morajo biti 
podpisana z imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko številko, na kateri je 
mogoče preveriti avtorstvo besedila. Prispevkov, ki ne bodo podpisani s polnimi imeni avtorjev, 
ne bomo objavili. Prav tako ne bomo objavili besedil, ki so žaljiva in so kakorkoli v neskladju z 
veljavno zakonodajo. Uredništvo prav tako ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil, ki niso pisma 
bralcev.

Uredništvo

V Osnovni šoli Prebold 
vsako leto organizirajo za-
nimiv zaključni koncert 
šolskih pevskih zborov in 
komornih skupin ter glasbe-
nikov  Orffove skupine. Vsa-
kič pa je najtežje, ko se od 
mladinskega zbora  poslovi-
jo devetošolci, saj se marsi-
komu ob tem orosijo oči.

Letos so zaključni koncert 
in slovo od pevcev pripravili 
v petek, 19. maja, tako da bo 

ostalo za pravo slovo od šol-
skih klopi in ostalih mlajših 
članov zbora še nekaj časa in 
možnosti za druženje.

V bogatem koncertnem 
programu je najprej nasto-
pil mlajši otroški pevski zbor 
pod vodstvom Bojane Ce-
stnik in ob klavirski spremlja-
vi Karmen Zazijal, sledila sta 
otroški in mladinski pevski 
zbor, ki ju vodi Bojana Hro-
vat. Med nastopi zborov so 

se predstavili učenci izbirnih 
predmetov ansambelska igra, 
glasbeni projekt in glasbena 
dela. Prireditev je popestrila 
gostja Bernarda Rošer, ki je 
kot solistka postregla s čudo-
vitim opernim nastopom iz 
oper Hofmanove pripovedke, 
Carmen in Figarova svatba, 
na koncu pa s pesmijo Zbor 
hebrejskih sužnjev iz opere 
Nabucco.

 D. N.    

Zadnjič zapeli skupaj 

V prvi vrsti je devet devetošolcev, ki se poslavljajo od zbora (prva z desne zborovodkinja Bojana Hrovat)

V torek, 30. maja, smo se 
učenci izbirnih predmetov šol-
sko novinarstvo in vzgoja za 
medije ter radijskega krožka 
OŠ Petrovče odpravili na ogled 
RTV-ja v Ljubljano. Do Lju-
bljane smo potovali z vlakom. 
Ko smo prispeli na cilj, smo 
se razdelili v dve skupini. Ena 
skupina se je odpravila na ogled 
televizije, mi pa smo se najprej 
odpravili na ogled radia. 

Najprej so nam povedali ne-
kaj osnovnih podatkov o de-
lovanju radia, potem pa smo 
se odpravili v studio Vala 202. 
Tam smo izvedeli, kaj vse je 
potrebno, da radio deluje teko-
če, ogovorila pa nas je tudi vo-
diteljica. Potem smo se odpra-
vili v kletno poslopje, kjer smo 
si najprej ogledali zbirko raz-
ličnih zvočnikov, kamer, od-
dajnikov itd., nato pa še sobo, 

kjer sinhronizirajo različne fil-
me. Po končanem ogledu radia 
smo se odpravili še na ogled te-
levizije. Ogledali smo si studio, 
kjer snemajo Odmeve, nato pa 
smo se odpravili še na ogled 
največje snemalne dvorane v 
Sloveniji, dvorane 4. Po kratki 
predstavitvi delovanja televizi-
je so nas odpeljali še na ogled 
prostorov, kjer se nahajajo ma-

skerji. Tam so nam predstavili, 
kako pomembna dejansko je 
maska. 

Tudi nazaj v Petrovče smo se 
odpeljali z vlakom in prispeli 
približno ob treh. 

Izvedeli smo veliko novega 
in zanimivega o delovanju Ra-
dia in televizije Slovenije.

 Tjaša Lešnik,
 9. razred, OŠ Petrovče

Mladi novinarji na RTV

Za voditeljsko mizo Odmevov
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Na Osnovni šoli Prebold so 
pod naslovom Avguštinino 
popoldne   pripravili zabavno 
prireditev za starše. 

Predstava je bila prepletena 
s plesnimi točkami učencev, ki 
so se naučili plesati pod men-
torstvom Zine Vovk, Snežke 
Mrak, Mojce Kodre in učiteljic 
razredne stopnje. 

V igri vlog so nastopili učen-
ci 4. in 5. razredov pod men-
torstvom Nives Kunej in Mar-

jete Kačič, ki sta po literarni 
predlogi Nerodna Avguština 
pripravili tudi scenarij in reži-
jo. Kačičeva je bila skupaj z Ido 
Strožer tudi vodja prireditve. 
Za sceno je poskrbela Antonija 
Ocvirk, za gledališki list in va-
bilo pa Irena Vovk Artelj.

Nerodna Avguština je zgod-
ba o klovnu in njegovi družini, 
ki je najbolj srečna takrat, ko 
se Nerodna Avguština in njen 
mož – zvezda cirkusa dogo-

vorita, da si bosta v življenju 
pomagala in si v družini deli-
la delo. Nerodno Avguštino je 
zaigrala Žana Marie Florjan, 
možu Avguštinu je posodil svoj 
glas Tine Stergar, cirkuškemu 
direktorju pa Urh Štrakl.  

Toliko občinstva na tribuni 
in toliko nastopajočih naen-
krat na parketu preboldske te-
lovadnice, kot jih je bilo tokrat, 
najbrž še ni bilo.                                                                                                         

 D. N.

Avguštinino popoldne za velike in male

Množično dogajanje na parketu preboldske telovadnice

Pod okriljem Turističnega 
društva Petrovče je v nedeljo, 
4. junija, potekala otroška 
prireditev Živ Žav ta prav. 

Pod šotorom pred OŠ Pe-
trovče je za odlično vzdušje 
poskrbelo kar 130 nastopajo-
čih otrok. Številnim staršem, 
babicam, dedkom in prijate-
ljem so se predstavili otroci 
vrtcev Petrovče, Novo Celje in 
Levec ter cici pevci in mlajši 
plesalci OŠ Petrovče. Posebej 
je navdušila uspešna plesalka 
Ana Vita Lupše, učenka 5. ra-
zreda OŠ Petrovče. Program 
je povezovala Alenka Kolman, 
znana pevka, ki zadnje čase 
razveseljuje predvsem najmlaj-
še. Poleg pestrega dogajanja na 
odru je bilo zelo dobro poskr-

bljeno za dodatne dejavnosti. 
Otroci so se zabavali v mini 
frizerskem salonu, si poslikali 

obraz, ustvarjali v delavnicah, 
se sladkali in fotografirali. Bilo 
je lepo in zabavno. T. T.

Živ Žav ta prav

V okviru Petrovčevga so pripravili zabavo za najmlajše.

Na Osnovni šoli Polzela so v 
petek, 26. maja, pripravili pri-
reditev z naslovom Sezimo do 
zvezd.

Tudi tokrat so obiskovalci 
lahko zaznali ustvarjalnost 
učencev v mnogih odtenkih 
pevskih in plesnih nastopov. 
To je vedno tudi priložnost za 
podelitev priznanj za večletno 
sodelovanje v pevskih zborih. 
Zborovodkinja Mija Novak 
je skupaj z ravnateljico mag. 
Bernardko Sopčič podelila 
bronasta, srebrna in zlata pri-
znanja za večletno prizadevno 
delo v otroških pevskih zbo-
rih Sonček in POŠ Andraž ter 
mladinskem pevskem zboru. 
Otroški pevski zbor Polžki pa 
prepeva pod vodstvom Mojce 
Rodič. Na platnu so obisko-
valci spremljali tudi zapise o 
najvidnejših uspehih učencev 
v tem šolskem letu. V drugem 
delu programa so učenci po-
kazali svoje plesno znanje in 
eleganco pod vodstvom Ro-
berta Roglja. 

Prijeten kulturni program 
so s svojim nastopom oboga-
tili plesalci folklore pod men-
torstvom Helene Lah, plesalci 

Hude mravljice in hudega pes-
jana pod mentorstvom Majde 
Pur in Mateje Medved ter re-
citatorke s pomladnimi pesmi-

mi. Program sta povezovala 
devetošolka Ana Marija Mogu 
in osmošolec Jernej Čotar. 

 T. T.

Sezimo do zvezd

S prireditve Sezimo do zvezd                                            

V torek, 6. junija, so otroci 
2. starostnega obdobja Vrtca 
Šempeter  napolnili dvorano 
tamkajšnjega hmeljarskega 
doma. S svojo otroško iskre-
nostjo, z igrivostjo in veseljem 
so pod vodstvom svojih vzgo-
jiteljic navdušili starše in ob-
činstvo.

Predstavili so, kaj vse so se 
naučili v oddelkih in tudi v 
okviru obogatitvenih dejav-
nosti. Prireditev je spremljala 
razstava v avli, ki so si jo lahko 
krajani ogledali vse do slavno-
stne seje krajevne skupnosti. 
Najmlajši tokrat niso sodelo-
vali na razstavi, pripravili pa so 
dekoracijo. Strokovne delavke 
1. starostnega obdobja so na-
mreč vgradile odtise rok in nog 
vseh varovancev šempetrskega 
vrtca v prostor, ki je kljub svo-

jim spoštljivim letom zasijal, 
kot da si želi še več takšnih pri-
reditev. 

Spodbudne besede ravnatelji-
ce Vrtcev Občine Žalec Natalije 
Starič Žikić in predsednice KS 

Šempeter Zdenke Jan so pri-
reditvi dodale piko na i, klicaj 
na koncu pa je pristavil voditelj 

Matjaž Romih, ki je na simpati-
čen način povezoval nepozabni 
kulturni dogodek. D. N.    

Iz majhnega raste veliko

Otroci vrtca so napolnili oder in dvorano in navdušili starše in ostalo občinstvo.

Z igro do prvih turističnih 
korakov je projekt, v okviru 
katerega otroci v vrtcu od-
krivajo znamenitosti svojega 
kraja. V enoti Ponikva v od-
delku 4–6 let smo se prijavili 
na razpis, ki ga vsako leto raz-
pisuje TZS. Letošnja rdeča nit 
projekta je bila Potujem, torej 
sem, naš podprojekt pa Potu-
jem po bližnji in daljni okolici 
vrtca. Namen in cilji projekta 
so bili, da otroci spoznajo do-
mači kraj kot turistično zani-
miv, odkrivajo in raziskujejo 
posebnosti ter raznolikosti 
domačega kraja, se ob iskanju 
posebnosti v kraju družijo z 
vrstniki, oblikujejo pozitiven 
odnos do okolja, spoznajo na-
čin preživljanja prostega časa 
v svojem okolju. Z otroki sva 
izvedli različne dejavnosti, v 
katerih so aktivno sodelovali 
in raziskovali. Najprej so raz-
iskovali bližnjo okolico vrtca 
in spoznali perišče, izvir Poni-
kvice, cerkev, etnološki muzej, 
spomenik, nato pa še daljno 
okolico s črno kuhinjo, poži-
ralniki in pitnico. Ob pogo-

voru so dajali predloge, kako 
privabiti turiste na ogled za-
nimivosti kraja, sami pa so se 
seznanili s tem, kako je mogo-
če z ohranjanjem kulturne de-
diščine narediti kraj turistično 

zanimiv in preživeti prosti čas 
v bližnji ali daljni okolici z vr-
stniki ali s starši brez avtomo-
bila.

Mentorici Suzana Rašević
in Apolonija Kozman

Turizem in vrtec

Otroci so potovali po bližnji in daljni okolici
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Tako bi lahko v strnjenih 
besedah opisali nenavadno 
poroko danes 86-letne Jožice, 
rojene Jurkošek, in 89-letnega 
Jožeta Petra Komeričkega - 
Pepija, ki sta zakonsko zvezo 
sklenila na prvi poletni dan, 
21. junija, leta 1952. Skupaj 
sta tako previharila 65 veselih, 
radostnih pa tudi razburka-
nih let.

Zakonca živita v Dobriši vasi 
pri Petrovčah, v hiši, ki sta jo 
zgradila leta 1955, in uživata v 
jeseni življenja. Jože je končal 
višjo komercialno šolo, a je nje-
govo življenje vseskozi poveza-
no z mesarskim poklicem.

V tretje gre rado

V času, ko sta se Jože in Jožica 
dogovarjala za poroko, cerkve-
ne poroke niso bile zaželene. 
Zlasti ne med uslužbenci šol, 
družbenih podjetij in podobno, 
prepovedane pa so bile članom 
komunistične partije.

Jože Komerički pravi, da je že 
res, da gre osel le enkrat na led, 
on pa je šel dvakrat. Dvakrat 
je namreč nesrečno izbral žen-
sko, potem je bil previdnejši in 
izbirčnejši pri izbiri življenjske 
sopotnice. V tretje je šlo. Oba 
sta bila od leta 1947 zaposlena v 
podjetju Živinopromet v Celju, 
vendar je Jožico opazil šele leta 
1949. Videvala sta se in preizku-
šala, če bi bila za skupno življe-
nje. Jožica je bila ljubosumna, 
on pa ni okleval, kadar je šlo za 
družbo lepih deklet. Zapustila 
je Živinopromet in se zaposli-
la v invalidskem podjetju Mi-
zarstvo Polzela. Rekla je, da se 
bo Jože morda lažje odločil. A 
se ni vse do gasilske veselice v 
Parižljah. Bil je podpornik ga-
silcev, izlicitiral je srce iz testa, 
licitacijo pa je vodil direktor 
podjetja Mizarstvo Polzela. V 
mikrofon je povedal, da je srce 

dobilo najlepše dekle Polzele 
Jožica Jurkošek. Jože bi moral z 
njo zaplesati, a ni bil kaj prida 
plesalec. Bil je v negotovosti, 
fantje pa so že spraševali, kdo 
je to lepo dekle. Moral je nekaj 
narediti, da mu je niso speljali, 
in odločil se je, da se bo poro-
čil z njo. Toda najprej je moral 
biti izpolnjen pogoj, morala je 
zanositi, saj ga zakon brez otrok 
ni mikal. 1. marca 1952 je Joži-
ca obvestila njegove starše, da 
je noseča. S šopkom rož jo je 
obiskal 6. marca 1952, na njen 
rojstni dan. Načrtovala sta dan 
poroke. Njemu je ustrezal prvi 
poletni dan 21. 6. 1952, ona je 
ugovarjala, da bo prepozno, 
saj se ji bo nosečnost že precej 
poznala. »Saj sva vendar delala 
na tem, sicer se ne bi poročila,« 
je ugovarjal Jože. Datum je bil 
torej določen. Anton Robas, 
direktor Živinoprometa, kjer 
je bil Jože zaposlen, je vedel za 
načrtovano poroko. Čeprav je 
nasprotoval Jožetovi poroki z 
Jožico, zanj bi namreč raje iz-
bral kakšno dekle iz njegovega 
sorodstva ali od njegovih prija-
teljev, se je vseeno vedel pokro-
viteljsko in celo najavil, da bo 
on poročna priča.

Poroke kmalu ne bi bilo

Dva tedna pred načrtovano 
poroko je Jože direktorja Ži-
vinoprometa Antona Robasa 
prosil za dan dopusta. Dan pred 
poroko mu je rekel, naj pripravi 
meso za žalsko mesnico, kjer je 
ob sobotah Jože prodajal meso, 
zamenjavo pa mu bo poslal 
pravočasno. Vendar zamenjave 
ni bilo. Tako je v soboto, na dan 
poroke, Jože v žalski mesnici 
prodajal meso. Taksist Ivan, ki 
je bil naročen, da pride ponj v 
Žalec, je šel mimo vrste čaka-
joč v mesnici in rekel: »Mesarja 
vam bom odpeljal! Ženi se! Ob 

devetih ima uro na magistratu 
v Celju!« Ljudje so moledovali, 
naj le še njim proda meso. Na-
povedane zamenjave ni bilo, 
Jože pa mesnice ni smel zapreti. 
Prizor je opazovala mesarjeva 
vdova in lastnica mesnice in re-
kla: »Pepi, daj mi predpasnik, ta 
čas bom jaz prodajala!« Že pred 
tem je bil odločen, da vseeno 
zapusti mesnico in gre. S taksi-
stom Ivanom sta želela zamudo 
nadoknaditi z divjo vožnjo proti 
Celju do magistrata na Prešer-
novem trgu. Poroke so potekale 
po vpisanem vrstnem redu in 
če željnih poroke ni bilo, so klic 
ponovili. Ker ženina ni bilo, je 
Jožici njen brat rekel: »Če danes 
zamuja, te ni vreden! Pojdiva!« 
In sta šla. Skoraj sta že prečkala 
ozko ulico do takratne Zidan-
škove, ko je za njima pritekel 
Slavko Šajn, Jožetova poročna 
priča: »Pepi je prišel!« Jože je bil 
ravno pred magistratom, ko je 
zaslišal svoje ime. »Tukaj sem!« 
je zavpil. Preskakoval je stopni-
ce, ko pa je prišel v dvorano, je 
bil tam le matičar. Pritekel je 
Stanko Šajn in povedal, da ne-
vesta s pričo že prihaja nazaj. 
Zamuda je botrovala, da je bil 
poročni obred precej krajši. Na 
koncu so spili kozarec vina in 
jima zaželeli srečo. V fotograf-

skem ateljeju so bili naročeni 
za fotografiranje, vendar je Pepi 
povedal, da bo fotografiranje 
odpadlo, saj v Žalcu čaka cela 
vrsta ljudi na meso. Poročno fo-
tografiranje pa naj bi bilo nasle-
dnji dan ob osmi uri zjutraj. Ko 
se je Jože vrnil v žalsko mesni-
co, je slekel poročni suknjič in 
prodajal, dokler ni zmanjkalo 
mesa. Naslednji dan so bili pred 
ateljejem že ob sedmih.

Cerkvena poroka je bila v Sv. 
Lenartu nad Laškim, kjer so Jo-
žico, ki je bila cerkvena pevka, 
pevci med obredom počastili s 
petjem in ji podarili cvetje. Vsi 
obiskovalci maše so ostali na 
poročnem obredu. In direktor-
jev načrt, da bi preprečil civilno 
poroko s tem, da mu ni poslal 
zamenjave, se je ponesrečil.

 
Skupno življenje v treh 
knjigah

Njuno skupno zakonsko ži-
vljenje je Jože Komerički popi-
sal v knjigi Vijuge življenja, ki je 
tretja njegova knjiga spominov, 
pred tem sta izšli knjigi Spomi-
ni iz najstarejše hiše v Petrovčah 
I in II. Irena Štusej, ki je uredila 
prvo knjigo, je uvodoma pove-
dala, da ne gre za kronološko 
nizanje dogodkov polpretekle 

zgodovine lokalnega okolja, 
temveč za podrobno, večkrat 
rahločutno spominjanje me-
sarja, ki je v svojem življenju 
doživel veliko dobrega in manj 
dobrega. Jože Komerički ve-
dno pove, da je izbral najboljšo. 
Jožica je bila res očem zažele-
na, ko je izbirala življenjskega 
sopotnika. Kot sama pove, je 
izbrala dobrega gospodarja, a 
ji je posvečal premalo pozor-
nosti. Rad je skočil čez plot, kaj 
bi tajila, zato njuna sreča ni bila 
popolna, večkrat je bil zakon 
na tehtnici. A hči Brigita in sin 
Jože sta pomenila tisto energijo 
dvojine, zaradi katere se mar-
sikaj potrpi. Danes jima jesen 

življenja lepšajo vnuk Marko, 
vnukinja Klara in desetletna 
pravnukinja Lara. Pravijo, da 
je dedi oziroma pradedi prava 
zakladnica spominov, ki jih ve-
stno zapisuje na svojem raču-
nalniku. 

Življenje ju je privihralo do 
diamantne poroke. Ko pod črto 
skupnega življenja pregledaš 
dobro in manj dobro, je vedno 
bolje, da je dobro tisto, kar ti 
narekuje občutke. Jožica in Jože 
sta imela dobrega obilo, naj bo 
tako tudi v prihodnje, saj sta 
polna življenja in ustvarjalna; 
Jožica v gospodinjstvu, Jože pa 
ob računalniku. Pa srečno!

 D. Naraglav

Izza mesarskega pulta na poroko

Zakonca pred 65 leti (skupaj s poročnima pričama)

Zakonca danes s tremi knjigami njunega življenja in resničnih zgodb

Ob dnevu japonske kulture 
je bilo na prizorišču prebold-
ske kmečke tržnice in  muzej-
ske zbirke Prebold skozi čas 
zelo zanimivo. Akademska 
likovna ustvarjalka iz deže-
le vzhajajočega sonca Keiko 
Miyazaki, ki je že nekaj let 
občanka preboldske občine, 
je v prostorih muzejske zbir-
ke odprla likovni atelje Iro 
Iro in na ogled postavila svoja 
likovna dela in druge likovne 
instalacije.

Osrednjega dogodka ob od-
prtju in celodnevnega doga-
janja, prepredenega z likovno 
ustvarjalnostjo otrok, se je ude-
ležilo veliko občanov in gostov. 
Prireditev ob odprtju je vodila 
Nejka Golič, za kulturni pro-
gram pa je z igranjem na citre 
poskrbela mlada glasbenica 
Maša Strmec. S svojim obiskom 
je kulturni dogodek počastil 
kulturni ataše japonske amba-
sade v Sloveniji Hironao Oha-
shi, ki je zbranim spregovoril 

v slovenskem jeziku in med 
drugim dejal: »Iskreno si želim, 
da bi se v teh prostorih kalili in 
razvijali novi rodovi slovenskih 
umetnikov in da bi se spozna-
vale različne kulture, tako kot 
danes japonska, ter tako krepi-
lo  razumevanje in prijateljstvo 
med ljudmi. Vodstvu ateljeja 
želim veliko energije in zagna-
nosti ter uspešno povezovanje 
posameznikov in kultur.«

Ob slovesnemu odprtju je 
zbranim spregovoril tudi žu-
pan Vinko Debelak in ob tem 
izrekel vse priznanje umetnici 
Keiki Miyazaki, da se je od-
ločila za ta korak in s tem še 
obogatila dogajanje na nekda-
nji Režajevi domačiji. Skupaj s 
kulturnim atašejem ter glavno 
akterko dogodka je prerezal 
otvoritveni trak in se povzpel 
po stopnicah do ateljeja.

Iro v japonskem jeziku po-
meni barvo, Iro Iro pa razno-
likost. Vsi smo različni, tako 
kot se barve razlikujejo med 

seboj. V ateljeju se posamezni-
ki lahko svobodno odločajo in 
ustvarjalno izražajo skozi bar-
ve. Ves dan so lahko otroci in 
tudi starejši ustvarjali v likovni 
delavnici, si ogledali projekcijo 
o japonski kulturi, spoznavali 
japonske igre, japonsko kali-
grafijo, v dopoldanskem času 
pa okušali japonsko kulinariko 
in pili japonski čaj.

 D. Naraglav   

Japonska sredi zelenega zlata     

Atalje so odprli japonski kulturni ataše, preboldski župan in slikarka Keiko 
Miyazaki. 

Keiko Miyazaki v družbi otrok v ateljeju na dan odprtja  

Keiko Miyazaki, poročena Vah-
čič, se je rodila leta 1978 na 
Japonskem. Leta 1997 je matu-
rirala na srednji šoli Kawaone 
v prefekturi Ehime. Šolanje je 
nadaljevala v Angliji na uni-
verzi Northumbria, na oddelku 
za likovno umetnost, v mestu 
Newcastle. Po diplomi leta 2001 
je nadaljevala magistrski študij, 
ki ga je uspešno končala leta 
2003 in pridobila magistrski 

naslov. Po študiju je nadaljeva-
la izpopolnjevanje: en semester 
leta 2004 na Akademiji za li-
kovno umetnost in oblikovanje 
v Ljubljani, nato še en seme-
ster leta 2005 na Akademiji za 
likovno umetnost v Krakovu 
na Poljskem. Po končanem iz-
obraževanju se je za nekaj časa 
vrnila na Japonsko. Leta 2006 
je imela v domovini svojo prvo 
samostojno razstavo, večkrat 

pa je sodelovala na skupinskih 
razstavah. Že v času študija je 
prejela več nagrad. Leta 2006 
se je poročila in od takrat živi 
v Sloveniji. Ima dve hčerki, ki 
obiskujeta  OŠ Prebold, z druži-
no pa živi v svoji hiši v Dolenji 
vasi. Ustvarja, razstavlja, preda-
va, prikazuje japonske običaje 
in je vsestransko aktivna tako v 
domačem kraju kot drugod po 
Sloveniji.
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Tistega maja pred 50 leti 
sta zakonsko zvezo skleni-
la Ivanka in Alojz  Jelen,  po 
domače Blaževa iz Dobriše 
vasi pri Petrovčah. V soboto, 
13. maja, sta praznovala zla-
to poroko in si pred oltarjem 
ponovno izrekla poročno za-
obljubo. Le nekaj dni prej sta 
oba praznovala tudi 78. roj-
stni dan.  

Ponovni "da" sta si dahnila v 
domači cerkvi, v baziliki Mate-
re božje v Petrovčah, v priso-
tnosti hčerke in sina, ki sta bila 
njuni priči, ter  vnukov, soro-
dnikov, prijateljev in sosedov. 
Ob igranju poročne koračnice 
sta se zakonca pred oltar poda-
la skozi špalir, ki jima ga je pri-
pravilo društvo hmeljarjev. Po-
ročni obred je opravil domači 
župnik, pater Ivan Arzenšek, ki 
se jima je zahvalil tudi za vso 
dobroto in skrb za župnijo. Pri 
poročnem obredu so kot mini-
stranti sodelovali njuni štirje 
vnuki, vsi  vnuki pa so ju na-
govorili in jima podarili album 
skupnih spominov.

Zakonca Jelen sta se ta dan 
popeljala z oldtajmerjem, z vo-
zilom znamke VW, tako ime-
novanim hroščem, za kar je 
poskrbel sin Bernard.

Ivanka, rojena Roter, se 
je rodila v Prekopi na Vran-
skem, mož Alojz pa v Zavrhu 
pri Galiciji. Ivanka je po stricu 
podedovala del kmetije v Do-
briši vasi, kjer sta si z Alojzom 
ustvarila svoje družinsko gnez-

do in začela skupaj kmetovati. 
Trdna volja, zaupanje vase in 
vera so jima pomagali, da sta 
se pogumno podala na skupno 
pot, vztrajala v dobrem in sla-
bem ter ustvarila družino. V 
zakonu sta se jima rodila hči 
Marjana in sin Bernard, zdaj 
pa ju osrečuje šest vnukinj in 
vnukov: Ana, Žan, Monika, 
Blaž, Laura in Jakob.

Slavljenca sta vse življenje 
povezana z zemljo in s kme-
tovanjem. Ustvarila sta lepo 
kmetijo, ki ima okrog 25 hek-
tarjev zemlje in je v pretežni 
meri usmerjena v hmeljar-
stvo. Na kmetiji gospodari 
zdaj mlajši rod, sin Bernard z 
družino, še vedno pa sta oba 
močno vpeta v delo na kme-
tiji. Alojz je hmeljarski stare-
šina in dejaven tudi v Društvu 

hmeljarjev in hmeljskih prin-
ces Slovenije.

 D. Naraglav    

S starodobnikom na zlato poroko

Zlatoporočenca sta se ta dan vozila s starodobnikom, starim ravno toliko kot njun 
sin, ki je hrošča dobil v dar za svoj 40. rojstni dan.

Planinsko društvo Žalec je 
v petek, 9. junija, in v nedeljo, 
11. junija, slovesno zaokroži-
lo 50 let svojega delovanja. V 
petek s slavnostno akademijo 
v dvorani Doma krajanov Vr-
bje, v nedeljo pa na Bukovici, 
kjer so se srečali planinci vseh 
generacij.

Na petkovi slovesnosti, ki jo 
je zasnovala Breda Šip, vodila 
pa Lidija Koceli in Frenk Že-
leznik, so odstirali zgodovino 
društva in njihovo vsestransko 
dejavnost ter zgodovino   slo-
venskega in savinjskega pla-
ninstva.

Po planinski himni Oj, Tri-
glav, moj dom sta zbrane poz-
dravila voditelja, nato pa je 
planince nagovoril predsednik 
PD Žalec Vlado Rojnik.

V kulturnem programu so 
nastopili pevke in pevci Me-
šanega planinskega pevskega 
zbora Žalec pod vodstvom 
Brede Veber, Duet Lusier, ki 
ga sestavljata vokalistka Simo-
na Kropec in kitaristka Lucija 
Lavbič - Šorn, Folklorna sku-
pina Galicija pod vodstvom 
Helene Turnšek, ki je zaplesala 
nekaj gorenjskih plesov, mla-
da kantavtorica Ana Logar ter 
pod njenim vodstvom mlada 
skupina planink Superfinoču-
dokrasnovitoosupljive, ki je 
pod tem imenom nastopila na 
tekmovanju talentov na mla-

dinskem planinskem taboru 
Dovje 2016. 

Planinsko društvo Žalec je 
uradno začelo s svojim delo-
vanjem 9. junija 1967, ko so 
imeli v Hmezadovi dvorani svoj 
ustanovni občni zbor, za pred-
sednika pa je bil izvoljen Tone 
Delak, ki je istega leta končal 
študij v Ljubljani. Pod njegovim 
vodstvom in njemu podobnih 
je  društvo kmalu zaživelo. Pla-
ninsko skupino so ustanovili v 
takratni tovarni Ferralit in na 
žalski osnovni šoli. Leta 1975 so 
na Bukovici postavili leseno za-
vetišče, ki je skoraj 20 let služilo 
svojemu namenu. Kasneje so 
postavili planinski dom, ki so 
ga gradili kar nekaj časa, konča-
li pa leta 1991.

V kulturnem programu 
so sodelovali mladi planinci 
osnovnih šol in vrtcev, zbra-
nim pa je spregovoril župan 
Janko Kos, ki se petkove slo-
vesnosti zaradi službene odso-
tnosti ni mogel udeležiti.

Ob tej priložnosti so podelili 
številna priznanja PZ Sloveni-
je. Pisne pohvale PZS so prejeli 
Polona Antloga, Vasja Kolšek, 
Irena Potočnik in Jože  Potoč-
nik. Bronasti častni znak so 
prejeli planinski vodniki Rok 
Balažic, Robert  Čemažar, Bog-
dan Kreča, Dragan Pavlovič in 
Luka Žuža ter vodnik in men-
tor mladih planincev OŠ Pe-

trovče Peter Kavčič, mentorica 
mladih planincev POŠ Trje in 
članica vodstva planinskih ta-
borov Karmen Zupanc, pred-
sednica nadzornega odbora 
PD Žalec Lidija Semprimožnik 
in članica nadzornega odbo-
ra Maja Šoster. Srebrni častni 
znak so podelili dolgoletni 
mentorici mladih planincev 
POŠ Ponikva in Gotovlje in OŠ 
Žalec Nataši  Tratnik, planin-
ski vodniciin dolgoletni člani-
ci upravnega odbora društva 
Andreji Turnšek, dolgoletni 
mentorici mladih OŠ Petrov-
če Albini Vahen in načelniku 
markacijskega odseka Marku 
Zatlerju.

Zlati častni znak PZS pa so 
za svoje prizadevno in aktivno 
delo prejeli dolgoletni (25 let) 
predsednik planinske sekcije 
PD Žalec na Ponikvi Danijel Je-
len, dolgoletna članica vodstev 
mladinskih planinskih taborov, 
vsestranska organizatorka in 
tudi avtorica tokratne prire-
ditve Breda Šip, dolgoletni in 
skrben gospodar ter oskrbnik 
planinskega doma na Bukovici 
Ivan Tamše, dolgoletni član UO 
in vodnik PZS ter urednik sple-
tne strani društva Matjaž Žo-
har. Zlati častni znak je prejela 
tudi OŠ Petrovče kot priznanje 
za izjemno dobro sodelovanje 
v zadnjih treh desetletjih s PD 
Žalec.

Ob svojem jubileju je dru-
štvo prvič podelilo tudi pri-
znanje častni član PD Žalec, 
in sicer dolgoletnemu pred-
sedniku društva Janezu Me-
gliču, ki pa žal zaradi bolezni 
ni mogel prevzeti osebno. * 
Ob zaključku so sledile šte-
vilne čestitke in nagovori 
predstavnikov sosednjih pla-
ninskih društev in drugih, 
ki so k čestitkam dodali tudi 
spominska darila. Vse skupaj 
se je končalo s prijetnim dru-
ženjem.

 D. Naraglav    

Pol stoletja žalskih planincev

Dobitniki priznanj s predsednikom društva

Skupina Superfinočudokrasnovitoosupljive je navdušila s svojim nastopom.

Poroka v mesecu maju je 
za bodoča zakonca nekaj 
najlepšega. Tako sta pred 
petdesetimi leti menila tudi 
Mira Cizej in Jože Rakun iz 
Trnave, ki sta v tem najlep-
šem spomladanskem me-
secu ponovno dahnila svoj 
»DA«.

Po poroki sta si zakonca 
delila dobro in slabo polnih 
50 let, delala in ustvarjala na 
kmetiji ženinih staršev in se 
veselila svojih otrok, hčerk 
Cvetke in Andreje ter sina 
Petra, pozneje pa tudi svojih 
vnukinj in vnukov. Ob 50-le-
tnem zakonskem jubileju sta 
znova stopila pred oltar in si 
ob navzočnosti svojih naj-
dražjih ponovno izrekla po-
ročno zaobljubo. Obred je v 
cerkvi sv. Ruperta v Šentru-
pertu opravil domači župnik 
Župnije Gomilsko Martin Ci-
rer. Njuni poročni priči sta bili 
vnukinja Teja in vnuk Blaž, ki 

sta se skupaj z njima k obredu 
poročne zaobljube zapeljala s 
kočijo.

Kljub temu, da sta vsa ta leta 
trdo delala na kmetiji, sta za-
dovoljna in vesela, da sta lah-
ko ta dogodek slavila v družbi 
domačih in da jima zdravje 
dobro služi, saj na kmetiji, ki 
jo je že pred časom prevzel sin 

Peter z družino, vsake roke 
pridejo še kako prav. D. N.

S kočijo kot pred petdesetimi leti

Od doma k poročnemu obredu s kočijo
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To je naslov obsežne knji-
ge Mateja Šurca, enega naju-
glednejših slovenskih novi-
narjev, zagrizenega borca za 
potlačeno, politično nedo-
voljeno zgodovinsko resnico 
ter za čast slovenskega no-
vinarstva. Konec prejšnjega 
meseca je v Dvorani Prebold 
na povabilo predsednice KO 
ZB za vrednote NOB Prebold 
Bože Verdev predstavil svoje 
knjižno in raziskovalno delo.

Predstavitev knjige in sreča-
nja z avtorjem in nekaterimi 
njegovimi kolegi so se udele-
žili člani vseh treh veteranskih 
organizacij ZZB NOB, ZVVS 
in Sever ter mnogi drugi obi-
skovalci. Pogovor z njim je 
vodil Brane Praznik, ki je bil 
v času osamosvojitvene voj-
ne obveščevalni analitik in je 
med drugim moral od prodaje 
orožja prešteti za 17 milijonov 
nemških mark, ki so potem 
poniknile neznano kam. Svoje 
sta pridala tudi Gusti Cvete-
žar, nekdanji poveljnik litijske 
čete TO, ki je razumno ravnal 
in ni izpolnil povelja za napad 
na  kasarno v Ljubljani, in se-
stra sestreljenega pilota heli-
kopterja gazele Tonija Mrlaka 
Barbara Furjan.

»Med aprilom 1990, ko so 
pri nas potekale prve večstran-
karske volitve po drugi svetov-
ni vojni, in decembrom 1992, 

ko smo volivci izbirali poslan-
ce prvega državnega zbora v 
novi samostojni državi, je bil 
odločilni čas za slovensko osa-
mosvojitev. Politična enotnost, 
ki smo jo takrat pokazali Slo-
venci, je danes, 26 let pozneje, 
lahko v ponos in tudi navdih, a 
to še ne pomeni, da je bilo v ti-
stem času vse lepo in prav. Eno 
med medosamosvojitvenih 
zgodb, ki so gotovo globoko 
problematične, že dolgo raz-
iskuje radijski novinar Matej 
Šurc. Skupaj z Blažem Zgago 
je že pred leti vznemiril našo 
javnost z razkrivanjem nele-
galne trgovine z orožjem, ki 
se je odvijala natanko v času 
slovenske osamosvojitve in v 
prvih letih po njej. Knjižna 
trilogija V imenu države (Od-
prodaja, Preprodaja, Prikriva-
nje) dobiva s knjigo Prevarana 
Slovenija še svoje obsežno do-
polnilo. Njegovo delo je dokaz, 
da preteklosti ni mogoče ube-
žati. Bili so lopovi, prevaranti, 
pohlepneži, hujskači in, kar je 
najhuje, trgovci z orožjem. In 
to so v veliki meri tudi osta-
li, od Orbisa do Patrie. Ko so 
pred petindvajsetimi leti ljudje 
poskušali uresničiti tisočletne 
sanje o samostojnosti Slove-
nije, je ta skupina brezvestne-
žev v temnih gozdovih urila 
ustaške formacije in prodajala 
orožje na Hrvaško in v Bo-

sno in Hercegovino, tudi na 
škodo obrambne sposobnosti 
lastnega zasanjanega naroda. 
In potem so, oviti v slovenske 
zastave, poskušali zabrisati vse 
sledi za seboj. Z uničevanjem 
arhivov, potvarjanjem, zavaja-
njem in grožnjami. »Prevarana 
Slovenija« je ultimativni odgo-
vor na hudodelsko retuširanje 
naše polpreteklosti, je knjiga, 
ki bo napajala bodoče zgodo-
vinske učbenike ... Ti ljudje za 
svoja dejanja nikoli niso sodno 
odgovarjali, ne zares. Naj jim 
torej sodi (vsaj) zgodovina,« 
je zapisal Erik Valenčič, nagra-
jeni novinar in avtor romana 
Sence ne gorijo.

 »Prevarana Slovenija je 
knjiga, ki pogleda v osrčje 
osrednjih dogodkov v letih 
osamosvojitve (1990–1992). 
Ta so temeljito opredelila do-
gajanje zadnjih 25 let v slo-
venskem prostoru. Avtor se je 
pri pisanju oprl na več kot sto 
intervjujev s protagonisti in 
pričami ter na blizu deset ti-
soč tajnih dokumentov, ki jim 
je bila na zahtevo informacij-
ske pooblaščenke umaknjena 
oznaka zaupnosti. Pred nami 
se v knjigi izrisuje stvarnost, 
ki ni le občutno drugačna od 
tiste, ki jo pogosto nekritično 
povzemajo mediji, tudi ni su-
hoparno zgodovinsko besedi-
lo, temveč pred nas stopajo živi 

ljudje, s konkretnimi strahovi, 
upanji in ravnanji. Resnični 
junaki slovenske osamosvoji-
tve, tisti, ki so zaslužni, da se 
je Slovenija izognila večjemu 
prelivanju krvi, so javnosti ne-
redko znani. Zgodovina pravi, 
da nasprotnika premagaš tako, 
da mu odvzameš zastavo in 
simbole njegove identitete – 
tedaj mu odvzameš osebnost 
in dostojanstvo. Tega so se 
očitno dobro zavedali tisti, ki 
so sklenili, da si velja replike 
nekdanje Jugoslavije pokoriti. 
Potrudili so se, da so zastave 
postopoma prišle v roke tistih 
voditeljev, ki so izkazali po-
sebne sposobnosti, da zgodbo 
pripeljejo do žalostnega cilja.  
In danes, ko po petindvajsetih 
letih »domoljubja«, posku-
šamo potegniti črto, se izriše 
bilanca, ki zaboli: silovit po-
rast korupcije in kriminala, 
razlastninjenje in srhljiva za-
dolžitev prebivalstva, odpove-
dovanje institucij neodvisnega 
sodstva in medijev, usihanje  
samostojnosti in dostojan-
stva neodvisnega novinarstva, 
strašen razmah revščine in 
brezdomstva, dosledno poni-
ževanje ustvarjalnega dela in 
svobode misli, na drugi strani 
pa rastočo prilaščanje, hujska-
štvo, intrigantstvo in pohlep. 
Ironija je, da so za to stanje za-
služni predvsem tisti ljudje, ki 

se v javnosti že petindvajset let 
ovijajo v simbole domoljubja. 
To tudi manj pozornemu opa-
zovalcu ne ostane skrito, da so 
v politiki za pojmom »krščan-
ski« gnete ravnanje, ki je živo 
nasprotje načelom Jezusovega 
nauka. Podobno postaja izraz 
»demokratični« sinonim za 
nedemokratičnost, koruptiv-
nost in celo avtoritarnost. Plu-
ralizem in večstrankarstvo ter 
upor proti enostrankarskemu 
sistemu naj bi prinesli mavrico 
spoštljivih, sožitnih raznoliko-
sti, a nazadnje znova prevlada 
potreba po globalni domina-
ciji paradigme, ki je s silo in 
prevaro načelovala dolga sto-
letja. In tako so »domoljubi« 
dosegli, da se nam je malone 
vse, kar nam je bilo ljubo, pri-
skutilo. Kjerkoli smo imeli ka-
kršnokoli zaupanje, je bilo zlo-
rabljeno in izsesano. Namesto 
zaupanja in skrbi drug za dru-
gega vlada uzakonjena skrb za 
blagostanje ugrabiteljev nacio-

nalnih zastav, njihovih bilanc, 
donosov in oderuških obresti, 
ki zagotavljajo dolgoročno su-
ženjstvo slovenskega ljudstva 
in njegovo pospešeno odmi-
ranje,« je med drugim zapisal 
pisec uvodne besede Rok Za-
vratnik.

Na predstavitvi knjige Pre-
varana Slovenija, za katero je 
avtor prejel nagrado Društva 
novinarjev Slovenije Čuvaj/
Watchdog za izstopajoče no-
vinarske dosežke v letu 2016, 
je bilo v več kot dveurnem 
pogovoru slišati veliko o tr-
govini z orožjem, posameznih 
dogodkih in posledicah, ki so 
temu sledile in se zajedajo v 
današnji čas. D. Naraglav  

Prevarana Slovenija – domoljubje, zapisano z ničlami

Predsednica KO ZB za vrednote NOB Prebold Boža Verdev med pozdravnim 
nagovorom občinstva in gostov (levo Matej Šurc, v sredini Brane Praznik)

Zadnja majska nedelja je 
bila tudi letos v znamenju 
tradicionalnega pohoda od 
Starega piskra v Celju do spo-
menika talcem pod Gozdni-
kom, kjer vsako leto pripravi-
jo spominsko slovesnost.   

Spominski dogodek sta tudi 
letos organizirala Združenje 
borcev za vrednote NOB Žalec 
in Krajevna organizacija ZB 
za vrednote NOB Griže v so-
delovanju z Občino Žalec, KS 
Griže, Društvom pohodnikov 
Stari pisker in Planinskim dru-
štvom Zabukovica.

Več kot 200 pohodnikov se 
je zbralo na dvorišču zapora, 
kjer jih je pozdravila in osve-
tlila dogajanje med vojno v 
zaporu kustosinja muzeja no-
vejše zgodovine. Ob tej pri-
ložnosti so si lahko ogledali 
stalno razstavo streljanja talcev 
v spominski sobi ob dvorišču, 
na katerem so Nemci streljali 
slovenske rodoljube. Nato so 
se odpravili na triurno pot iz 
Celja pod Gozdnik, kjer so pri-
sluhnili spominski slovesnosti, 
ki jo je s prihodom praporšča-
kov ob zvokih koračnice začela 
Godba Zabukovica pod vod-
stvom Boštjana Mesarca. De-
legacija Krajevne organizacije 
ZB za vrednote NOB Griže je 
pred spomenik talcem položi-
la venec, slovesnost pa je tudi 
tokrat počastila častna straža 
Slovenske vojske. Spominsko 
slovesnost je vodila Danica 
Vončina Veligošek, v kultur-

nem programu pa so poleg 
Godbe Zabukovica nastopili 
KUD Svoboda Griže, Ubrane 
strune, učenci OŠ Griže pod 
vodstvom Sonje Turnšek in 
Mešani pevski zbor Medobčin-
skega društva invalidov Žalec 
pod vodstvom Vesne Turičnik 
Popovski. Zbrane je nagovo-
ril župan Občine Žalec Janko 
Kos, ki je bil med pohodniki 
10. pohoda, in ob tem izposta-
vil veličino in pogum 97-letne-
ga Ivana Grobelnika, edino še 
živečega partizana od šestih, 
ki so, oblečeni v nemške uni-
forme, v noči s 14. na 15. de-
cember 1944 iz Starega piskra 
osvobodili 129 zapornikov. 

Slavnostni govornik je bil 

Milan Gorjanc, član predsed-
stva ZZB za vrednote NOB 
Slovenije. Osvetlil je dogodke 
pred več kot 70 leti in bil kri-

tičen do odnosa do borčevske 
organizacije ob nedavnem obi-
sku predsednika Tita Turnška 
v parlamentu. D. Naraglav     

Desetič v spomin talcem

Pred spomenikom talcem številni prapori in častna straža Slovenske vojske

Na pot iz Celja do spomenika talcem pod  Gozdnikom se je podalo več kot 200 
pohodnic in pohodnikov.

MALI OGLASI
NUDIM NEGO, POMOČ IN PEDIKURO NA DOMU. 
Info.: 041 821 218 (Mateja)

ODDAM UDOBNE IN LEPO OPREMLJENE 
VEČPOSTELJNE SOBE na ugodni lokaciji na Polzeli.  
Info.: 041 645 555

TAXI PREVOZI, Janko Vodovnik, s. p.  
Info.: 031 746 700, 041 746 700

PRAŠIČE, ODLIČNE MESNATE PASME, primerne za 
dopitavanje na večjo težo, prodam. 
Info: 041 619 371 (Fišar, Tabor)

PRODAM VINO CVIČEK, vrhunske kakovosti in nizkih 
kislin. Možna tudi dostava. Cena po dogovoru. 
Info.: 031 301 013

POTREBUJETE DODATNI ZASLUŽEK? 
Info.: 031 706 281
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Nagradna križanka »BRGLEZ«
Rešitev križanke objavljene v majski številki Utripa: KEBAB-JUGKA-BURGER-MESNA-PLOŠČA-DOBROTE-RIZA-KEBAB-ŽALEC-ŠEMPETER.

Izžrebani nagrajenci: 1. Drago Lovrenčič, Partizanska 36, Žalec; 2. Bojan Račnik, Pod smrekami 16, Šempeter; 3. Tjaša Pikel, Jeronim 21 b, Vransko.
Nagrajence bo o nagradi obvestilo podjetje, ki podarja nagrado. Pokrovitelj križanke v tokratni številki časopisa je Brglez, d. o. o., Vransko 17, Vransko.

Vrednost nagrad je 21 €, 13 € in 8  €. Rešitev križanke (samo gesla) pošljite izključno na dopisnicah v uredništvo Utripa Savinjske doline, Aškerčeva 9 a, Žalec, do 21. 8. 2017.

V Športnem parku Latkova 
vas so se prejšnji mesec zbrali 
nekdanji sodelavci, ki so bili 
zaposleni v Hmezadovi bla-
govnici, ki smo ji zaradi pre-
vladujoče zelene barve objekta 
rekli kar »Zelena trgovina«. 

Glavni organizator srečanja je 
bil nekdanji prvi vodja blagov-
nice in nazadnje vršilec dolžno-
sti glavnega direktorja Hmezad 
Agrine Franc Rezar. Pri tem so 
mu kot soorganizatorji  poma-
gali Jožica Flis, Vera Žnidarčič, 
Janez Jager, Ljubo Gosak in Mi-
lan Ašenberger.

Na srečanju se je zbralo 
okrog osemdeset nekdanjih za-
poslenih, prijetnega dogodka 
pa so se udeležili tudi nekda-
nji vodilni sodelavci Hmezada 
TOZD Notranja trgovina na 

čelu z direktorjem Ivom Debe-
lakom. Franc Rezar je v svojem 
nagovoru predstavil zgodovino 
nekdanje »Zelene trgovine« in 
Hmezada Agrine.

V prvih letih po odprtju 
blagovnice je bilo okrog 90 za-
poslenih. Prodajne površine 
so z začetnih 300 m² na račun 
zmanjševanja skladiščnih povr-
šin razširili na okrog 2.000 m². 

»Zavedali smo se, da v tistem 
obdobju nismo imeli tekmeca 
niti v priznanih trgovinskih sis-
temih z dolgoletno tradicijo, ki 
so zaspali v razvoju. Novitetam 
so nekateri napovedovali slabo 
prihodnost. Seveda nismo dol-
go prednjačili, bili pa smo pio-
nirji pri uvajanju nove sodobne 
tehnologije v trgovini. Priznani 
in tržno uveljavljeni tekmeci 

s tradicijo so nas posnemali 
in kmalu dohiteli. Lahko pa si 
pripišemo laskavo oceno, da 
smo bili z uvajanjem sodobnih 
prijemov v trgovini prvi in s 
tem »sprovocirali« tako kon-
kurenco kot sebe in naše zveste 
kupce,« je na srečanju povedal 
Franc Rezar ter dodal, da je ta-
kratna zelena barva blagovnice 
simbolizirala zeleno Savinjsko 
dolino in kmetijsko dejavnost. 
Hkrati je naznanjala, da je to 
tehnična blagovnica, name-
njena kmetijstvu in podeželju, 
čeprav so svoje domovanje v 
njej našle tudi številne druge 
tehnične blagovne skupine po 
»načelu od šivanke do lokomo-
tive«, s čimer nadaljujejo in kar 
izpopolnjuje še danes. Hmezad 
blagovnica je bila takrat zašči-

tna znamka, ki je utrjevala svoj 
tržni položaj sebi in drugim 
enotam v sestavi Hmezada 
Agrine ter tudi drugim podsi-
stemom v takratnem SOZD-u 
Hmezad. Njena prepoznavnost 
se je manifestirala po vizualni 
posebnosti kot tudi po odlični 
ponudbi in po strokovno uspo-
sobljenem trgovskem kadru, 
predanemu poslu in kupcem. 
Pohvale in pozitivni komen-
tarji so bili pogosti spremlje-
valci našega dela. Radi smo 
jih slišali in bili smo ponosni 
nase. Število obiskovalcev je 
zaradi preureditve strmo na-
raščalo že zaradi radovednosti 
nad novostmi. /.../ Hmezad 

blagovnica pa je bila tudi zibel-
ka številnim mladim, ki so se 
učili trgovinskega poklica in si 
pridobili poklic za življenjsko 
eksistenco, ali pa jim je bila od-
skočna deska za nadaljevanje 
šolanja,« je še dodal Franc Re-
zar in pripomnil, da so zatonu 
blagovnice deloma botrovali 
zunanji, objektivni dejavniki: 
sprememba družbeno-politič-
nega sistema in prehod v tržni 
sistem. »Vendar pa je, resnici 
na ljubo, treba reči, da je bil to 
marsikdaj priročen izgovor, bila 
je kulisa za zamegljevanje in 
prikrivanje dejanskih proble-
mov in dejavnikov subjektivne 
narave. Prvi šok smo doživeli, 

ko se je nepričakovano poslo-
vil in upokojil domala celoten 
tim starejše generacije najod-
govornejših vodilnih kadrov 
z glavnim direktorjem na čelu 
gospodom Ivom Debelakom. 
Nastala je nepremostljiva gene-
racijska vrzel. Nekaj preostalih 
maloštevilnih posameznikov 
vrzeli ni mogla zapolniti. Tudi 
notranjega prerivanja ni manj-
kalo. Nismo bili konceptualno 
kompatibilni in v takem stanju 
tudi ne sposobni najti formule 
za rešitev problemov,« je med 
drugim poudaril Rezar, svoj 
govor pa je končal z željo, da bi 
se še srečevali.

 D. Naraglav  

Srečanje ob 40-letnici »Zelene trgovine«

Udeleženci so posneli spomosko fotografijo.
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Irena Rota, neodvisna ak-
tivistka za samooskrbo, so-
ustanoviteljica Ekoci – Eko 
civilne iniciative Slovenije in 
pobudnica gibanja Oskrbimo 
Slovenijo meni, da je treba 
nadzor nad lastno prehransko 
varnostjo vzeti v svoje roke. 
Samooskrba je po njenih be-
sedah izredno pomembna v 
nepredvidenih gospodarskih, 
podnebnih in političnih raz-
merah.

»Ukrepi sedanje kmetijske 
politike gredo v pravo smer. 
Tudi trgovci skrbijo, da je v nji-
hovi ponudbi vse več domačih 
izdelkov in pridelkov. Tega se 
zavedajo tudi multinacionalke, 
povezane s semeni, farmacijo 
in hrano, na to nas opozarja-
jo nakupi kmetijske zemlje po 
Afriki in drugod, potreben pa 
je še premik v glavah ljudi in 
tudi nekaterih kmetov. Doma-
če, drobno sadje in zelenjavo, 
ki nista vedno popolnega vi-
deza, bi morali kupci sprejeti, 
kar pa je velikokrat težko, saj 
so navajeni »umetnih« okusov 
in kataloške podobe,« je dejala 
Rotarjeva in poudarila pomen 
uživanja sezonskih pridelkov. 
»Včasih so ljudje čez zimo je-
dli repo, fižol, redkev in so bili 
zdravi. Niso sredi decembra 
uživali paradižnikov iz daljnih 
dežel. Pomemben korak je torej 
to, da se ljudje naučijo spet jesti 
sezonsko,« je dejala in dodala, 
da je zaradi podnebnih razmer 
pri nas lažje pridelati gomoljni-
ce in korenovke oziroma hrano, 
ki jo potrebujemo predvsem 
za zimski čas. »Razlog, zakaj je 
na policah trgovin več uvožene 
hrane, je predvsem nizka cena; 
uvoženo je pridelano s precej 
nižjimi stroški in cenejšo delov-
no silo. Kupcem pa je v več kot 
60 odstotkih pomembna le naj-
nižja cena. Z vsakim nakupom 
slovenske hrane in slovenskih 
izdelkov polnimo proračun, 
ohranjamo svoja delovna mesta 
in skrbimo za razvoj delovnih 
mest za naše otroke. Ne more-
mo pričakovati delovnih mest 
doma, brezplačnega javnega 
šolstva in zdravstva, če dobičke 
in delovna mesta ustvarjamo v 
tujih državah,« pravi Rotarjeva.

V nadaljevanju pogovora je 
opozorila tudi na stališča ne-
katerih slovenskih kmetov, da 
se nič ne izplača. Zaradi dra-
ge mehanizacije, pesticidov in 
hibridnih semen, ki jih je tre-
ba kupovati vsako leto znova, 
postaja pridelava hrane res vse 
dražja. Toda po besedah Rotar-
jeve obstaja rešitev – usmeritev 
v preteklost in zglede predni-
kov z nadgradnjo z znanjem 
sodobne agronomije. »Kmetje 

se bodo morali odločiti, ali pri-
delovati živila konvencionalno 
z večjimi stroški, kar zahteva 
ogromne zmogljivosti za prag 
pokritja in ustvarjanje dobička, 
ali pa kmetovati sonaravno z 
manjšimi stroški. Menim, da je 
boljša druga pot. Veliko je pri-
ložnosti z manjšimi nasadi sa-
dnih dreves, jagodičevja, orehi, 
oreščki ipd., s kmetovanjem po 
načelih permakulture in biodi-
namike. Treba je upoštevati vsaj 
del znanj naših prednikov, ki so 
znali kmetovati za samooskrbo 
in še za druge. Vhodni stroški 
so bili manjši, saj so sodelovali 
z naravo in izbirali prave kultu-
re,« je poudarila ter  izpostavila 
tudi pozitivne premike.  

Meni, da se je z ozaveščanjem 
o slovenski lokalni hrani s stra-
ni države med ljudmi znatno 
povečalo zavedanje o pome-
nu slovenske hrane. Prav tako 
podpira odpiranje slovenskih 
vrat pri izvažanju presežkov 
mleka in vina na tuje, predvsem 
azijske trge. Meni, da je pobuda 
za svetovni dan čebel več kot le 
skrb za čebele. To je tudi skrb za 
okolje in za združevanje ciljev 
trajnostno naravnega kmetova-
nja in gospodarstva, saj v inten-
zivnem kmetovanju s čezmer-
nim obremenjevanjem okolja 
ni čebel. »Pobuda za svetovni 
dan čebel je Slovenijo postavi-
la na piedestal kot čebelarsko 
velesilo,« je dejala in omenila 
še enega od pozitivnih premi-
kov – uvedbo ekološke, lokalne 
hrane v javne zavode in šole, ki 
se je pred leti začela s t. i. tradi-
cionalnim zajtrkom. Vendar je 
na tem področju še vedno pre-
več birokratskih ovir, da bi bilo 
idealno in v vsestransko korist.

Smo pa v zadnjem času po 

besedah Rotarjeve lahko veseli 
nekaterih ukrepov kmetijske 
politike. Kot so ukrepi proti 
zaraščanju kmetijskih površin 
s subvencijami in spodbuda za 
mlade kmete ter usmerjenost v 
trajnostno kmetovanje. »Skrb 
za kmetijska zemljišča mora 
biti prioriteta in ne more biti le 
stvar kmetijskega ministrstva, 
ampak vse vlade in prebival-
stva, saj imamo le 864 kvadra-
tnih metrov kmetijskih površin 
na prebivalca. Pozorni moramo 
biti na to, kdo ima v lasti kme-
tijska zemljišča. Ni države, ki 
nima lastnega gospodarstva in 
ozemlja in to je ključno vodilo 
za razmislek o prihodnosti,« je 
dejala in dodala, da je samo-
oskrba pomembna za razcvet 
skupnosti in prehransko var-
nost ter ob tem naštela koristi 
domačega, zdravega, lokalnega, 
ki presega argumente zdravja, 
kakovosti in varnosti. Hrana, ki 
se od njive do krožnika prepelje 
na tisoče kilometrov, je gotovo 
manj kakovostna, manj zdrava 
in manj varna kot tista iz nepo-
sredne okolice, a je po besedah 
sogovornice tudi sestavni del 
krožnega gospodarstva. »Vča-
sih so bila v predmestjih polja, 
na katerih so pridelovali hrano 
za mesto, kmetje so se združe-
vali v zadruge. Ljudje so ime-
li zaposlitev, hrana pa kratke 
transportne poti. Zdaj na teh 
mestih stojijo tuja nakupovalna 
središča, ki prodajajo večinoma 
izdelke tujih gospodarstev in z 
nakupi teh izdelkov spodbuja-
mo tuja gospodarstva. Vrniti 
bi se bilo treba nazaj in zaupati 
slovenskim izdelkom,« je po-
zvala sogovornica ob zaključku 
najinega pogovora.

 D. Naraglav   

Pomembno je, da jemo sezonsko hrano

Irena Rotar na svojem vrtu, ki si ga je že pred časom  ogledal tudi minister Dejan 
Židan.

Na to temo je prvo junij-
sko soboto v okviru Ekofesta 
v prostorih muzejske zbirke  
Prebold skozi čas v Dolenji 
vasi potekalo zanimivo pre-
davanje svobodne novinarke 
in raziskovalke Sanje Lon-
čar, vodje projekta Skupaj 
za zdravje človeka in narave. 
Ekoci in društvo Ajda Štajer-
ska pa sta v tem času poskr-
bela tudi za izmenjavo sadik.

Sanje Lončar je v preda-
valnici muzejske zbirke pre-
davala o tem, kako se lahko 
v času podnebnih sprememb 
pripravimo na neljube po-
sledice, ki se lahko zgodijo v 
vsakem trenutku, in pri tem 
spomnila na nedavno nesre-
čo na Vrhniki, ko je zagorelo 
podjetje za ravnanje z nevar-
nimi odpadki, žledolom, po-
goste poplave … V takšnih 
primerih je potrebno najprej 
poskrbeti za osnovne dobri-
ne zase in za svoje bližnje ter 
čim bližje v lokalni skupnosti 
in širše. »Samooskrba s seme-
ni, z zelenjavo in zdravilnimi 
zelišči, ki je mogoča tudi 365 
dni na leto, je pomemben de-
javnik prehranske varnosti. 
Potrebna so nova spoznanja, 
potrebujemo nekaj malega 
materiala, zlasti pa drugačen 
način dela na vrtu – in svežo 
zelenjavo boste pobirali 365 
dni v letu. Tudi pozimi lahko 
gojite več kot trideset vrst ze-
lenjave in uživate v razkošju 
svežih okusov zdrave hrane, 
čeprav je zunaj –20 stopinj 
Celzija. Kako to početi, kadar 
so tla pomrznjena, in kako 
poskrbeti za zavarovan ko-
tiček, v katerem nikoli ne bo 
zmrzovalo? Vse skupaj je ve-
liko preprosteje, kot se morda 
zdi, le lotiti se je treba pravil-
no in pravočasno,« je dejala 
Lončarjeva in ob projekciji 
fotografij pokazala, kako je to 
mogoče doseči. »V Sloveni-

ji imamo nekaj, kar le stežka 
najdemo drugje. Veliko zna-
nja in ljubezen do vrtnarjenja. 
V obtoku je vse več domačih 
semen. Glavna ovira je v tem, 
da sezona uživanja lastnih 
svežih pridelkov traja največ 
pol leta. V rastlinjakih, v ka-
terih ne zmrzuje, pa bi lahko 
uživali v stiku z zemljo tudi 
takrat, ko je to na prostem ne-
mogoče. Treba je vedeti, kako 
izkoristiti sončno in zemelj-
sko energijo ter s tem ustvariti 
dobre razmere za podaljšano 
rast. Od najpreprostejših reši-
tev, ki jih lahko uresničimo v 
enem dnevu in iz priročnega 
materiala, do takih, ki so ča-
sovno in finančno zahtevnej-
še, vendar vredne napora,« 
pravi Sanja Lončar, ki je v so-
žitju z naravo močno spreme-
nila tudi sebe.  

Za zaključek morda še tale 
zanimivost. Ali ste vedeli, da 
je samo v 1 g origana toliko 
vitamina kot v 400 g paradi-
žnika? »Takšni podatki so zelo 
pomembni v času omejenega 
dostopa do dobrine. Je pa res, 
da se je potrebno na takšne 
razmere pripraviti že zdaj. 
Zdravilne rastline so sestav-
ni del prehranske varnosti in 
zato velja to tudi upoštevati,« 
je še poudarila Lončarjeva.

 D. Naraglav

Zakaj samooskrba s hrano in z zelišči

Sanja Lončar med svojim predavanjem v Preboldu

Sanja Lončar izvira iz Vojvo-
dine. Ob selitvi v Slovenijo je 
tvegala dobro službo v zame-
no za delo nekonvencional-
ne svobodne raziskovalke in 
novinarke, toda izkazalo se 
je, da je bila izbira take ka-
riere in prihodnosti dobra 
izbira. Zaživela je v sozvočju 
z naravo, postala vodja pro-
jekta Skupaj za zdravje člove-
ka in narave, ki zastonj izdaja 
tudi mesečne novice v okviru 
društva Ognjič. Lončarjeva 
je glavna urednica te publi-
kacije in tudi najpogostejša 
avtorica prispevkov. Poleg 
tega piše samostojne knjige 
in prireja predavanja o zdra-
vem načinu življenja in o 
zdravi prehrani. Sama pravi, 
da je s spremembami, ki jih 
podaja na svojih predavanjih 
in v knjigah, dosegla, da živi 
neverjetno zdravo življenje. 
Včasih se celo pošali, da jo 
kar skrbi, kam so izginile 
vse protibolečinske tablete, 
ki jih je imela nekoč ves čas 
na dosegu roke. Zelo se je 
trudila za dostopnost zdrave 
prehrane v trgovinah, ob tem 
pa pravi: "Nekateri izdelki so 
dejansko dražji, vendar po 
prvem šoku ugotovite, da je, 
v celoti gledano, takšen ži-
vljenjski slog veliko cenejši."

Slovenski čebelarji so leto-
šnji dan odprtih vrat pripra-
vili v petek, 9. junija. Čebe-
larska društva so na ta dan 
obiskovalcem predstavila 
svojo dejavnost ter opozorila 
nase in na svoje poslanstvo.

Preboldski čebelarji so se 
zbrali pri svojem društvenem 
čebelnjaku ob  Aninem domu. 
Dan odprtih vrat pripravljajo 
že od leta 2006, ko so svojemu 
namenu predali čebelnjak, ki 
so ga pred leti povečali za po-
trebe  apiterapevtske komore.

Tudi ob tokratnem dnevu 
odprtih vrat so predstavili 
svoje delo, čebelarsko opremo, 
čebelje pridelke ... Medse pa 
so povabili zeliščarsko sekcijo 
DU Prebold, ki je predstavila 
svojo dejavnost.

Kulturni program so obo-
gatili učenci OŠ Prebold in 
Reški slavčki, zbrane pa sta 
nagovorila predsednik ČD 
Prebold Branko Valenčak in 

preboldski župan Vinko De-
belak. Žene čebelarjev so ob 
tej priložnosti obiskovalce po-

gostile z medenimi dobrotami 
in napitki.

 D. N.

Dan slovenskih čebelarjev

Dogajanje pred društvenim čebelnjakom na dan odprtih vrat

www.davidovhram.si

ODKUP
HRASTOVE
HLODOVINE

041 420 111
041 954 206

AIDA, d.o.o., Prekopa 3, Vransko

Plačilo takoj!
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Člani društva Savinjskih 
vinogradnikov so v dvorani 
KUD Svoboda v Grižah pri-
pravili praznik vina.

V pokušnjo, ki jo je vodil 
specialist za vinogradništvo in 
vinarstvo Radojko Pelengič s 
Kmetijskega inštituta v Ljublja-
ni, so ponudili 15 odličnih vin: 
belo zvrst Dušana Mastnaka in 
Ivana Zagožna, modro franki-
njo Vilija Vengusta, Silva Ma-
riča in Martina Kodreta, laški 
rizling Emila Medveška, beli 
pinot Rudija Trobiša, šardone 
Vinka Ušena in Blaža Horva-
tiča, kerner Dušana Mastnaka 
in Silva Mariča, renski rizling 
Emila Medveška in rumeni mu-
škat družine Krašovec.

Udeležence prireditve je 
pozdravil župan Občine Žalec 
Janko Kos, ki je čestital članom 
društva za uspehe in trud pri 
pridelavi vina in prepoznav-
nosti naših vinogradnikov. 
Zbrane je nagovoril predsednik 

društva Silvo Marič, ki je pou-
daril, da so kljub lanski pozebi 
in nenaklonjeni letini pridelali 
odlična vina, ki dosegajo visoke 
ocene ne samo na društvenem 
ocenjevanju, ampak tudi na 
ocenjevanju letnika vinorodne 
dežele Podravje v Mariboru. Na 
društvenem ocenjevanju je bila 
komisija pod vodstvom Darje 
Bovha kar malo presenečena 
nad kakovostjo vin lanskega le-
tnika, saj jih je kar 32 ocenila z 
oceno za zlato, 23 pa z oceno za 
srebrno diplomo. 

Vinogradnikom je čestital 
tudi predsednik Združenja vi-
nogradnikov Slovenije Alojz 
Toplišek. Prijeten dogodek so 
popestrili člani skupine Ubrane 
strune iz Griž z vinskimi napi-
tnicami, prireditev je povezo-
val David Sopotnik, priznanja 
pa sta vinogradnikom podelila 
predsednik društva Silvo Marič 
in vinska kraljica Suzana Čakš.

 T. Tavčar

Savinjski vinogradniki praznovali

Praznik vina v Grižah                                                      

Neurje, ki je divjalo 31. 
maja zvečer na vzhodnem 
delu žalske občine, in sicer od 
Novega Celja do Levca med 
reko Savinjo in potokom Lo-
žnica, je močno prizadelo vse 
poljščine, vrtnine in trajne 
nasade.  

Še posebno so poškodovana 
hmeljišča, kar približno 200 
ha, od tega je 150 ha popolno-
ma uničenih. Višina hmelja je v 
tem času okoli 3 m, kar pomeni, 
da bo sanacija nasadov z vzgojo 
novih poganjkov iz zalistnikov 
toliko težja oz. nemogoča. To z 
drugimi besedami pomeni, da 
so hmeljišča že obrana. 

Žita imajo močno poškodo-
vane klase (uničenih oz. od-

bitih je večji del klasov), prav 
tako so poškodovani posevki 
drugih poljščin, kar bo zagoto-
vo vplivalo na manjši pridelek. 

Posledice nastale škode bi 
predvsem v hmeljarski proi-
zvodnji lahko ocenili kot kata-
strofalne, saj na približno 150 
ha (10 % letošnje pridelave 
hmelja v Sloveniji) ni mogo-
če pričakovati pridelka, kar 
pomeni velik izpad dohodka. 
Kljub temu. da so vsa hme-
ljišča zavarovana, bo izpad 
pridelka hmelja vplival tudi 
na izpolnjevanje pogodbenih 
obveznosti (hmeljarji so za-
vezani večletnim pogodbam), 
ki jih zagotovo ne bodo mogli 
izpolniti. 

Strokovne službe v nasle-
dnjih dneh na osnovi spre-
mljanj stanja v poškodovanih 

hmeljišč podale nadaljnje 
ukrepe v prizadetih nasadih.

 T. Tavčar

Na 150 ha hmeljišč ne bo pridelka

Svetovalka specialistka II. za področje hmeljarstva Irena Friškovec in predsednik 
Upravnega odbora KZ Petrovče Franc Gajšek sta si ogledala hmeljišča.

Čebelarsko društvo Tabor 
zaokrožuje letos 110-letnico 
svojega delovanja. Ustano-
vljeno je bilo namreč 17. fe-
bruarja 1907 in je ves čas bolj 
ali manj uspešno delovalo in 
previharilo vse viharje obeh 
svetovnih vojn in slovenske 
osamosvojitve.

Ob letošnjem občinskem 
prazniku so čebelarji svoj ju-
bilej obeležili s slovesnostjo 
in ob tej priložnosti na dru-
štveni prapor pripeli trakove. 
Slovesnost, ki jo je vodil Miha 
Drolc, je s čebelarsko himno 
začel mladi harmonikar OŠ 
Vransko - Tabor Teodor Za-
berložnik, zapela pa je Lara 
Jezernik. Zbrane je nagovo-
ril predsednik društva Darko 
Nemivšek in ob tem osvetlil 
zgodovino čebelarske družine 
oziroma društva. Povedal je, 
da je bilo društvo ustanovljeno 
na čebelarskem shodu pri Sv. 
Juriju ob  Taboru na pobudo 
kmetijske podružnice iz Celja, 

katere predstavnik je bil poto-
valni učitelj Ivan Jurančič. Za 
prvega predsednika ČD Tabor 
je bil izvoljen Karel Čulk iz Oj-
striške vasi, odbornika pa sta 
bila prav tako zavzeta čebelarja 
Ivan Turnšek in Anton Pepel. 
Na domačiji slednjega je danes 
čebelarski muzej.   

ČD Tabor, ki šteje danes 15 

članov, uspešno deluje. Če-
belarska zveza Slovenije se je 
društvu ob tej priložnosti za-
hvalila tudi za 10 let vsesloven-
skega medenega zajtrka in so-
delovanje pri zavzemanju, da 
bi 20. maj razglasili za svetovni 
dan čebel.

Nagovoru predsednika je 
sledilo pripenjanje trakov na 

društveni prapor. Trakove so 
pripeli Marko Jezernik, Rajko 
Verdel, Mira in Gregor Pepel 
ter Dani Zupančič. Ob koncu 
je zbranim spregovoril pred-
sednik ČZSSD Žiga Grm in 
čestital čebelarjem za visoki 
jubilej in trud, ki ga posvečajo 
čebelarstvu in gospodarjenju s 
čebelami. D. N. 

Čebelarji praznovali 110-letnico

Med pripenjanjem trakov na društveni prapor

Ni te več na pragu, ni te več v hiši,
nihče več tvojega glasu ne sliši.
Da, zaman te čakamo, ne moremo dojeti,
a spomini nate dajejo nam moč,
da brez tebe učimo se živeti.
(S. Gregorčič)

ZAHVALA
ob boleči izgubi našega dragega moža,

atija in dedija

ZORANA ŠTOKA
iz Ločice ob Savinji

(1956–2017)
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem, sosedom, 
sodelavcem, prijateljem in planincem, ki ste nam v tako težkih 

trenutkih stali ob strani in nam brezpogojno pomagali.
Zahvaljujemo se za darovano cvetje, sveče, denarne prispevke 
in za svete maše. Hvala županu Jožetu Kužniku, predsedniku 

planinske zveze Bojanu Rotovniku, predsednici MDO Manji Rajh, 
članom ZŠAM Savinjske doline, gospodu župniku Jožetu Kovačcu 

in pogrebi službi Ropotar. Hvala vsem, ki ste bili del njegovega 
življenja in ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi 

zadnji poti.

Žalujoči: žena Jožica, sin Robi in hči Nina z družinama

V spomin Zoranu Štoku

Zoran Štok se je rodil 24. 6. 1956. Z najdražjimi je ustvaril topel 
dom v Ločici na Polzeli. Postal je planinec z dušo in s srcem, 
pred 17 leti pa tudi predsednik PD Polzela. Nalogo je prevzel 
odgovorno, delal po pravilih in čutil dolžnost, da dela dobro tudi 
za prihodnje rodove. Živel je med ljudmi, ki so znali deliti srečo in 
zadovoljstvo ob skupnih naporih in uspehih. Mladim planincem je 
bil vzor. Čutili so njegovo ljubezen in odgovornost do planinstva, 
narave in njih samih. Zanje se je razdajal na vajah, tekmovanjih, 
letnih taborih in zimovanjih. Nič mu ni bilo pretežko. To mu je 
dajalo moč in pogum za nove podvige. Sadove dela bodo žele še 
naslednje generacije.

Pri predanem delu v PD Polzela ga je vodil citat: »Sem samo eden. 
Pa vendarle eden. Vsega ne zmorem. In ker ne zmorem vsega, 
ne bom odklonil tisto, kar zmorem.« In je zmogel. Sodeloval 
je z društvi v naši občini in izven nje. Bil je vaditelj orientacije, 
vodnik kategorij A, B, D, gorski stražar, organizator teka na Goro 
Oljko za štajersko-koroški pokal, glavni vodja SPOT-a v Savinjski 
dolini, organizator planinskega maratona, 15 let tehnični vodja 
mladinskega tabora PD Polzela in PD Zabukovica, predstavnik 
savinjskega meddruštvenega odbora pri mladinski komisiji 
PZS. Poznali smo ga tudi kot zagnanega športnika. Pet  let je 
sodeloval na maratonskem pohodu Celje–Logarska, kolesaril, 30 
let tekmoval v skupini Kaveljci in Korenine. Bil je tudi krvodajalec 
– znak sočutja do ljudi. Ugled PD Polzela je ponesel po Sloveniji 
in tudi zunaj državne meje. Na državnih tekmovanjih je vsaj ena 
ekipa osvojila prvo mesto, s svojo ekipo pa je kar trikrat stal na 
najvišji stopnički. Krona vsega je bilo prvo mesto na lanskem 
mednarodnem tekmovanju v orientaciji na Pokljuki. In to se bo 
zapisalo v zgodovino PZS in Polzele. Ponosen je bil na skupne 
uspehe.

Nadvse ljub mu je bil planinski dom na Gori Oljki. Nobena 
akcija ni šla mimo njegovih rok. Uvedel je odgovorne in uspešne 
najemnike in dom je zaživel v pravi luči. V njem si nabirajo znanja 
in prijateljstva na zimovanjih mladi planinci in taborniki iz cele 
Slovenije, starejšim pa nudi gostoljubje in dobra okrepčila. Bil je 
idejni, tehnični in organizacijski vodja. Dajal nam je voljo, zgled, 
znanje in energijo in mi smo mu sledili. Pod njegovim vodstvom je 
društvo raslo. Vsem, ki smo delali z njim, bo ostal v spominu kot 
srčen, iskren in delaven planinski prijatelj. Ponosni smo, da smo 
ga imeli.

Takšno predano delo ni ostalo neopaženo. Planinska zveza 
Slovenije ga je odlikovala z bronastim, srebrnim in leta 2013 z 
zlatim častnim znakom.
Preplezal si hribovja, gore, uvidel doline. Ne zato, da bi svoje in 
naša življenja obogatil s stvarmi, ki imajo vrednost, ampak s 
stvarmi, ki so vrednote.
Globok poklon tvojim vrlinam in hvala za plemenita dela! 
Nadaljevali bomo tvojo pot.

za PD Polzela
Aleš Žučko

Utrip Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod za kulturo, šport 
in turizem Žalec. Naslov uredništva: Aškerčeva 9 a, 3310 Žalec (v 
Domu II. slovenskega tabora); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: zkst.utrip@siol.net.

Odgovorna urednica: Lucija Kolar; uredništvo: Darko Naraglav, 
Ksenija Rozman, Tone Tavčar; tajnica uredništva: Karmen 
Vodovnik; lektorica: Nina Markovič Korent; oblikovanje in prelom: 
Grafex, d. o. o., Izlake; tisk: Salomon, d. o. o., Ljubljana Polje. 
Naklada: 11.300 izvodov, cena časopisa je 1,46 EUR z 9,5 % DDV. 
Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.

Poslovni čas uredništva je od ponedeljka do četrtka od 
8. do 11. ure in od 13. do 15. ure, ob petkih pa od 8. do 11. 
ure. Informacije in rezervacije tudi na tel. št.: 712 12 80,  
zkst.utrip@siol.net, www.zkst-zalec.si/utrip.
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GSM: 041 672 115
GSM: 041 536 408

E-mail: morana.steblovnik@siol.net

Aleksander Steblovnik s. p. 
	 Parižlje	11/c,	Braslovče	 Šlandrov	trg	42,	Žalec
 Tel.: 03/700 06 40 Tel.: 03/571 73 00

V SPOMIN

ROBI KOPRIVA
(6. 7. 1970–6. 7. 1994)

6. julija bo minilo 23 let žalovanja,

odkar nas je zapustil naš ljubljeni sin.

Njegovi

»Morda se spet srečava 
za obzorjem tega sveta, 

                           kjer večna ljubezen le 
svoj pravi dom ima …«

V SPOMIN

JOŽETU MASTNAKU
= 30. 7. 2013                                                        

ANICI  MASTNAK
= 26. 6. 2016 

Draga mami in ati, 
tiho in z bolečino v srcu preživljamo dneve, odkar sta nas za vedno 

zapustila. Dom je tako zelo prazen in še vedno vaju pogrešamo. 
Upam, da tam nekje v neskončnosti skupaj mirno uživata večni 

počitek. Hvala vsem, ki kdaj postojijo ob vajinem grobu in se 
spominjajo lepih skupnih dni.

Hčerka Darja z možem Miranom,
vnuka Gregor in Petra z Alešem

V SPOMIN

8. julija bo minilo leto dni,
odkar nas je zapustil

IVAN PINTER 
iz Matk

Izpred oči izginil je tvoj obraz in ne sliši več se tvoj ljubeči glas.
Tvoj stol prazen zdaj tam stoji, naš dom je prazen, saj tebe ni.

Nihče ne more te nadomestiti, nikoli te ne bomo nehali ljubiti …

Hvala vsem, ki se ga spominjate. Zelo ga pogrešamo.

Žena Dragica in vsi njegovi

V SPOMIN

DANIJU RIBIČU
(5. 2. 1983–19. 7. 2015)

Zakaj usoda se je tako poigrala in vzela tebe, Dani,
ki smo te imeli najrajši, da odšel si brez pozdrava?!

Zdaj ujet si v naša srca, a nam ostali sta le tišina
in večna bolečina.

Imej tam gori se lepo in naj te angeli čuvajo.

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu
in mu prižigate svečko z lepimi spomini.

Njegovi domači

V SPOMIN

Minilo bo leto, odkar nas je zapustil
naš dragi

JANEZ ARNČNIK
iz Šempetra

Ni te več na vrtu, ne v hiši, 
nič več glas se tvoj ne sliši,

če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

Vsi njegovi

Kdor živi v spominu drugih, ni mrtev,
je samo oddaljen.
Mrtev je tisti, ki ga pozabijo.

V SPOMIN

26. junija je minilo petindvajset let,
odkar nas je tiho zapustila naša draga

JOŽEFA RANDL
iz Sv. Lovrenca 15, Prebold

Dobrota tvojega srca in rok ne mine,
hvaležnost bogati spomine.

Vsi tvoji

Prižiga se luč spomina,
v srcih ostaja tiha bolečina.
Ko gledamo naokrog,
povsod so sledi
tvojih pridnih rok.

V SPOMIN

MARJAN ČIŽIĆ
iz Petrovč

(26. 7. 1953–11. 6. 2016)

Leto dni bolečine, ko zapustil si nas, a spomin nate še vedno živi.
Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem grobu

in mu prižigate svečke.

Žalujoči: žena Ljubica, sin Željko, hčerki Nevenka in Biserka z 
družinama ter vnuki David, Hana, Kristjan, Patricija in Naja

V SPOMIN

DANIJELU RIBIČU
(5. 2. 1983–19. 7. 2015)

Spomin …
Edini, ki ostane močan nad vsem, edini cvet, ki ne ovene,

edini val, ki se ne razbije, edina luč, ki ne ugasne.
Ni besed, ki bi nas potolažile v samotnih nočeh,

ni solz, ki bi oprale bolečino iz naših src, so le dragoceni
spomini, ki nas učijo živeti naprej …

Pogrešamo te!

Za vedno tvoji prijatelji

ZAHVALA

Gospodar življenja je 12. maja 2017 v 96. 
letu starosti poklical k sebi mamo, sestro, 

staro mamo in prababico

SLAVICO MAROVT
iz Pariželj 28

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, znancem 
in sodelavcem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Hvala za izraze sožalja, darovane svete maše, sveče in darove za 
braslovško cerkev. Hvala gospodu župniku Milanu Gosaku,

pevcem in trobentaču.

Žalujoči: njeni najdražji

Dragi sestri
v slovo

BREDA POSEDEL,
por. GONSKA 

»… pred mnogimi leti si odšla daleč v tujino, 
sedaj si mnogo prerano odšla tja, od koder ni vrnitve …«

Lojze z družino

ZAHVALA

Zapustil nas je naš dragi

ROMAN ZUPANC
iz Trnave 10 b

(20. 12. 1943–27. 4. 2017)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečena sožalja ter darovano cvetje, sveče in za svete 

maše. Posebna zahvala ZŠAM Savinjska dolina, sekciji upokojenih 
obrtnikov Žalec, DU Prebold, PGD Trnava, konjeniškemu društvu 
Mustang in ŠD Trnava, praporščakom, pevcem, govorniku, citrarki, 

pogrebni službi Ropotar, JKP Žalec in g. župniku Mirku Škofleku
za opravljen cerkveni obred.

Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi Andraž 96 b, 3313 POLZELA, 03 572 06 73, GSM: 041 216 214, www.terglav.si

SLIKOPLESKARSTVO ANDREJ TERGLAV, s. p.

SLIKOPLESKARSTVO Beljenje notranjih površin in fasad
Dekorativni opleski

Izdelava izolacijskih fasad
Peskanje kovinskih predmetov

DELO NA VIŠINI Z DVIŽNO KOŠARO
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Zahvale za avgustovsko številko Utripa sprejemamo 
do 21. avgusta 2017 oziroma DO ZAPOLNITVE STRANI

v uredništvu, Aškerčeva 9 a, Žalec.
(Dom II. slovenskega tabora Žalec). Tel.: 03/712 12 80.

Kamnoseštvo Marjan Amon
iz Šmartna v Rožni dolini

vam nudi 15 % popust 
na plačilo z gotovino.

MOŽNOST PLAČILA 
NA 3 OBROKE.

Naročila na GSM: 041 611 087
Kamnoseštvo Marjan Amon s.p., Slatina v Rožni dolini 9 A, Šmartno v Rožni dolini

NAGROBNI SPOMENIKI

POGREBNE STORITVE
IN CVETLIČARNA

ROPOTAR Ivan, s. p. 
Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904 

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas  
dosegljivi  24 ur na dan 

Ti si bil ena sama luč
in ena sama srčna dobrota.
Tak si zgorel, odšel brez slovesa.
In s tabo je izginil skrivnostni ključ:
kako biti ena sama luč
in ena sama srčna dobrota.
(Tone Kuntner)

ZAHVALA

Za vedno nas je zapustil naš dragi

FRANCI JEŽOVNIK
Iz Migojnic

(1. 6. 1933–31. 5. 2017)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem  in znancem, da ste nam stali ob strani in z nami 

sočustvovali, vsem in vsakemu posebej hvala. Hvala za vse izrečene 
sožalne besede, hvala za darovano cvetje in sveče ter druge 

pozornosti. Zahvaljujemo se dr. Petru Strouhalu in patronažni 
sestri Jasni Tekauc za njuno podporo in obiske, negovalkam Doma 
Nine Pokorn Grmovje za pomoč na domu. Iskrena hvala pogrebni 
službi Ropotar, gospe Magdi Šalamon za spoštljive besede slovesa, 
JKP Žalec, vsem planincem, posebej planincem PD Zabukovica, 
gasilcem PGD Griže, Godbi Zabukovica, vsem praporščakom, 
pevcem skupine Kvariton in citrarki Karmen Zidar Kos. Hvala 
vsem, ki ste bili del njegovega življenja in ste ga v tako velikem 

številu pospremili na njegovi zadnji poti. Tja, kamor je odšel, ni več 
solza, ni bolečin, ne sliši se odmev planinskih korakov,

je le mir, je tišina, tišina z gora.

Njegovi najdražji

Na lep sončen majski dan
je konec trpljenja, dela in skrbi,
sedaj naj Ti miru Bog podari!

ZAHVALA

ob boleči izgubi dragega moža, atija, tasta, 
dedka in pradedka, 

brata, svaka, strica, botra

FRANCA KUKOVNIKA
iz Latkove vasi 260, Prebold

(12. 8. 1938–26. 5. 2017)

V najtežjih trenutkih slovesa od našega čudovitega Francija 
nismo bili sami, zato se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, vaščanom, znancem ter sodelavcem za stiske rok, 

izrečena sožalja in besede tolažbe, za vse darovano, za sveče, cvetje, 
denar, svete maše, za darove Župniji sv. Pavel Prebold in PGD 

Groblja. Zahvaljujemo se za poklon na njegovi zadnji poti.
Iskrena zahvala osebju Thermana Dom starejših Laško in oddelku 

Splošne bolnišnice Celje za nego v njegovih zadnjih trenutkih 
življenja. Toplo se zahvaljujemo prav vsem dobrim ljudem, ki 
ste ves čas njegove bolezni kakorkoli pomagali, stali ob strani, 

ga obiskovali, podpirali in spodbujali. Posebna zahvala gasilcem 
PGD Groblja in Gasilske zveze Prebold za žalno sejo, spremstvo in 
pogrebno svečanost, molitveni skupini Župnije sv. Pavel Prebold za 
opravljene molitve, župniku Damjanu Ratajc za spokojen pogrebni 

obred s sveto mašo, govornici Magdi Šalamon za ganljive besede 
slovesa, pevcem skupine Eros za sočutno odpete žalostinke in službi 

Ropotar za pogrebne in cvetličarske storitve.

Žalujoči: vsi njegovi domači

V spomin Franciju Ježovniku

To, kar je ostalo, je moja edinost,
svojo razsežnost čutim in svojo težo.
Svoje misli zadržujem in bolečine.
Ne vem več čakati, le misel na najbližje ni prenehala. 
(Edvard Kocbek)

Vest, da je v sredo, 31. maja, odšel v večnost cenjeni Franci 
Ježovnik, je zazvenela kakor tanka čaša v mili sapi in pričela se mu 
je nova resničnost. 
Francijevo življenje je imelo mogočen slavospev ljubezni; ljubezni 
do ljudi, narave, živali, dela, zgodovine, do dobrih del, strokovnih 
zapisov, do prostranosti znanja. Ta dar milosti mu je bil položen v 
zibelko 1. junija pred 84 leti v Žalcu. Trgovsko-mesarska družina se 
je leta 1946 preselila v Griže. Diplomiral je na Višji komercialni šoli 
v Mariboru. Zaposlen je bil v žalski podružnici Narodne banke, 
ki se je preimenovala v SDK Celje. Njegova strokovnost v službi 
ga je povzdigovala v zaupanja vrednega, vzornega, natančnega in 
spoštovanega delavca, vse do upokojitve.
Leta 1949 je bil udeleženec brigade za izgradnjo Novega Beograda. 
Ob službi se je vključeval v družbene funkcije in že leta 1959 je 
bil prvič funkcionar v osnovni organizaciji sindikata in tudi član 
takratnega predsedstva Občinskega sindikalnega sveta Žalec. 
Aktiven je bil v organizaciji Zveze komunistov Slovenije in 
Socialistični zvezi delovnega ljudstva.
V Krajevni skupnosti Griže je bil en mandat tudi predsednik in 
na pomembnejših položajih v krajevni in občinski samoupravi. 
Za delo v krajevni skupnosti ter na samoupravnem in družbeno-
političnem področju je bil odlikovan z redom zaslug za narod s 
srebrno zvezdo in redom dela s srebrnim vencem. Prejel je srebrni 
znak OF, srebrni in zlati znak Zveze sindikatov Slovenije ter veliko 
drugih plaket, odlikovanj, značk, zahval in priznanj. Leta 1996 je 
bil prejemnik Savinove nagrade, leta 2003 pa je prejel grb Občine 
Žalec. Istega leta mu je bila podeljena še svečana listina PZS. 
Bil je publicist in dopisnik mnogih glasil in revij ter tudi radia 
Goldi Prebold. Za Planinski vestnik je napisal okrog 250 sestavkov. 
Slovenska javnost ga pozna po številnih zgodovinskih zapisih 
in esejih. Njegov konjiček je bilo tudi domoznanstvo. Bil je v 
uredniškem in v izdajateljskem svetu časopisa Savinjski občan 
in Savinjčan, kjer je objavljal svoje prispevke. Njegov kronološko 
urejen arhiv v domači hiši je neprecenljive vrednosti in okronan z 
njegovo doslednostjo ter natančnostjo.
Velik pečat in prispevek je pustil na planinskem področju v kraju in 
drugod. Več kot 35 let je bil tajnik PD Zabukovica in med pobudniki 
nekaterih tradicionalnih pohodov. Kot dolgoletni športni delavec 
se je zavedal sodelovanja in pridobivanja podmladka. Hrepeneč po 
gorah, je prehodil precej veznih poti, tudi slovensko planinsko pot.
Franci je bil tudi izjemen človek v družinskem življenju. Bil je 
topel, mil in naklonjen mož ženi Magdi in oče hčerkama Lilijani in 
Mojci. Svoje bogato seme je predano prenesel na hčerki in kasneje 
na štiri vnuke in tri pravnuke.
Franci je vedno pomagal vsakemu, bil je pravičen in dober. Zavzeto 
je zbiral znamke in odpiral knjige, ki jih je navdušeno bral. 
Pokojnikovo zaupanje v vse, ljubezen do ljudi in v dobro, ga je 
ohranjalo tudi v letih, ko mu zdravje ni bilo več najbolj naklonjeno. 
Počasi je odmikal svoje bogate misli, dozorelo je odšel. Njegova 
plodna dela so ostala v zahvali zanj. 

Magda Šalamon

Kako je hiša strašno prazna,                                                                                                                             
odkar tebe v njej več ni,                                                                                                                                          
prej bila tako prijazna,                                                                                                                                        
zdaj otožna se mi zdi.

ZAHVALA

V 73. letu starosti nas je za vedno zapustil
dragi mož, ati, dedek, pradedek in brat

JOŽEF TRUPEJ 
 iz Pongraca 57

Iskreno smo hvaležni vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
znancem in sodelavcem za darovane pozornosti, izraze sožalja 

ter oporo v najtežjih trenutkih. Hvala gospodu župniku Planincu, 
pevcem, trobentaču, citrarki, Zlatki za besede slovesa, pogrebni 

službi Ropotar in vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. 
Zelo ga bomo pogrešali.

»Kogar imaš rad, nikoli ne umre, le daleč, daleč je …«

Žalujoči: žena Vida, hčerke Valerija, Jožica in
Andreja z družinami

Draga mi mama v grobu zdaj spi, 
na grobu pa njenem prelep cvet zdaj cveti.
Ko grob njen obiščem in v ta cvet se zazrem,
v njem vidim ljubeče mame objem.
Gledam in iščem, pogledam v nebo,
takrat se zavem, da mame nazaj k meni
nikdar več ne bo.

V SPOMIN

23. junija so minila štiri leta, 
odkar je za vedno odšla v svoj tihi dom, 

draga mama 

DOROTEJA BLATNIK
iz Poljč

Je življenje minilo in vzel ga je čas, se nikdar več ne vrne zopet med 
nas. Je bolečina skeleča, boleče srce, ko tebe objeti več ne morejo 
moje roke. Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu in jo 

ohranjate v lepem spominu.

Matjaž

Pojdem, ko pride moj maj,
pojdem na rožne poljane,
kjer najdem vse svoje zbrane
od včeraj in kdo ve od kdaj.
Pojdem v kraj vseh krajev,
pojdem v maj vseh majev ...
Ne kličite me nazaj!    
(T. Kuntner)

ZAHVALA

V 76. letu se je od nas poslovil

BOGOMIR - MIRKO URBANCL   
iz Šempetra

Vzela sta ga veter in zemlja.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam na kakršenkoli način stali ob 

strani ob boleči izgubi dragega moža, očeta, dedija in tasta. Hvala 
vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem, pogrebni 

službi Ropotar, JKP Žalec, Društvu upokojencev Šempeter, Zvezi 
veteranov vojne za Slovenijo (OZVVS Spodnje Savinjske doline) in 

pevcem skupine EROS. Zelo ga bomo pogrešali.

Žalujoči: vsi, ki ga imamo radi

"Naj stokrat nas razdruži čas,
naj tisoč loči nas bregov,
povsod nas spremlja
materin objem in blagoslov ..."

ZAHVALA

V 81. letu starosti nas je zapustila draga 
mama, babica in prababica

DRAGICA GOJZDNIK 
 iz Gotovelj 137

V najtežjih trenutkih nismo bili sami, zato smo iskreno hvaležni 
vsem, ki ste nam na kakršenkoli način pomagali, nas tolažili, 

izkazovali in darovali pozornosti, sodelovali pri pogrebni svečanosti 
in jo skupaj z nami pospremili na njeni zadnji poti do groba. Vsem 

in vsakem posebej srčna hvala. Ohranili jo bomo v najlepšem 
spominu.

Žalujoči: vsi njeni

Divjadi v gozdu več ne bom preganjal
in gozd mi pravljična dežela bo …

ZAHVALA
V 79. letu nas je po hudi bolezni zapustil 

naš dragi mož, oče in dedi

ALOJZIJ MOGU
iz Podgorja pri Letušu 14

(14. 5. 1938–8. 5. 2017)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom in prijateljem 
za izrečene besede sožalja, za darovane svete maše in sveče. 

Zahvaljujemo se gospodu župniku za lepo opravljen cerkveni 
obred, pevcem, rogistom, pogrebni službi Ropotar, zastavonošem, 

gospodu Debelaku in govornici Magdi Šalamon. Posebna hvala 
predsedniku LD Braslovče gospodu Šumaku za organizacijo 

pogreba in govor ter vsem ostalim za spremstvo
na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Marija, sin Boštjan z družino in
sin David z Blažko
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Moto klub Savinja Celje je 
na avtopoligonu Združenja 
šoferjev in avtomehanikov 
Savinjska dolina v Šempetru 
v nedeljo, 28. maja, organizi-
ral že drugo vztrajnostno vo-
žnjo Tomosovih avtomatikov. 

Na tekmovanju, ki šteje 
za državno prvenstvo Zve-
ze moto klubov Slovenije, je 
nastopilo j24 ekip iz raznih 
krajev Slovenije, med njimi 
tudi dve ženski ekipi. V vsaki 
ekipi so sodelovali trije voz-
niki, ki so se med vožnjo me-
njali. Vztrajnostna vožnja je 
trajala 4 ure (2-krat po 2 uri 
z vmesnim odmorom). Leto-
šnja vožnja je bila še posebej 
zanimiva, saj sta najboljši eki-
pi tekmovanje zaključili le s 4 
sekundami razlike. 

Zmagala je ekipa Rajcing 
team iz Trebnjega s 339 pre-
voženimi krogi in s časom 
4:01,20, druga je bila ekipa 
AMO racing iz Vira pri Dom-

žalah s 339 krogi in le s štirimi 
sekundami zaostanka, tretja pa 
je bila ekipa Suličarji s 328 kro-
gi iz Domžal. Na 6. mesto se je 
uvrstila Rdeča strela s Polzele, 

7. mesto je zasedla ekipa For-
mula jermen iz Rakovelj, 10. 
KUD Šmrkl Šešče, 11. Prizma 
Latkova vas itd.

 T. Tavčar

Vožnja za državno prvenstvo

Z vztrajnostne vožnje Tomosovih avtomatikov
Fantje iz Žalca in okolice so 

v soboto, 17. junija, pri fonta-
ni piv praznovali fantovščino.

Kot je povedal ženin, so ga 
prijatelji dodobra namučili, 
ampak se ni dal, saj ima svoje 
dekle najraje na svetu.

Nasmejan je še dodal, da se 
družbi trinajstih prijateljev ne 
bo pustil prestrašiti, preden 
dahne usodni da. Njegova pri-
ča pa je povedala, da so lokaci-
jo v Žalcu za praznovanje fan-
tovščine izbrali, ker so vedeli, 

da bo gneča in da bo zabava v 
okviru Festivala Zeleno zlato 
odlična za praznovanje. Seve-
da so svojo zabavo podaljšali 
v večer in uživali na koncertu 
Rock Partyzanov.

 Ž. K. G.

Nejkova fantovščina pri fontani

Vesela fantovščina pri Fontani piv Zeleno zlato

Tekaško društvo Savinjčan 
je v soboto, 10. junija, na av-
topoligonu ZŠAM Savinjska 
dolina v Ločici ob Savinji pri-
pravilo državno tekmovanje 
v teku na eno miljo s pivskim 
dodatkom – disciplini, ki je 
popularna predvsem v Av-
straliji, ZDA pa tudi v sever-
nih državah zahodne Evrope. 

Disciplina, v kateri mora 
vsak udeleženec preteči šti-
ri kroge v skupni dolžini ene 
milje, po vsakem krogu pa 
spiti malo pivo, je postregla z 
izjemno atraktivnimi poteza-
mi posameznikov, dobili pa so 
tudi nov državni rekord v mo-
ški in ženski kategoriji. Tako 
imenovani Runfest 2017 se je 
začel ob 17. uri s tekom na eno 
uro in tako se je večina ude-
ležencev pivo milje dodobra 
ogrela. Sledilo je tekmovanje 
dvojic, nato pa finale v ženski 
in moški kategoriji posamezni-
kov. V teku na 1 uro sta slavila 
Dalibor Petrinjak iz Šempetra 
s 30 krogi ter Urška Zupanc iz 
Hrastnika s 23 krogi. Pri dvo-

jicah je zmagala naveza Boris 
Podpečan iz Celja in Janko 
Jančič iz Laškega, državna pr-
vaka z novim rekordom pa 
sta postala Bernarda Zvir iz 
Mozirja in Janez Matej iz ŠD 
Gamsi Žahenberc, ki je za pol 
minute izboljšal lanskoletni 
rekord v lasti Matjaža Senice iz 
Hrastnika, ki je letos osvojil 2. 
mesto. 

Kot zanimivost naj omeni-
mo, da je na tekmi sodelovala 

udeleženka iz Španije, da je bil 
najmlajši udeleženec star 19, 
najstarejši pa 65 let ter da je 
udeleženec Oskar Mažgon pri-
tekel iz Celja, se udeležil tek-
movanja v pivo milji in se vrnil 
v Celje. Pri ženskah je izstopala 
Barbara Ovčjak iz Velenja, ki 
se je udeležila vseh treh disci-
plin, in sicer teka na 1 uro, teka 
dvojic in teka posameznic, kjer 
je zasedla 2. mesto.

 T. T.

Na eno miljo s pivom

Tek in malo pivo

Športno društvo Petrovče je 
prvo junijsko soboto v okviru 
Petrovčevanja pripravilo že 
tretji mavrični tek. Barvnega 
športnega dogodka se je letos 
udeležilo okoli 500 ljubiteljev 
teka.

Tudi letos pa so organiza-
torji skupaj s plesno skupino 
najprej poskrbeli za ogreva-

nje. Tekači so se po skupin-
skem odštevanju in v barvni 
kulisi odpravili najprej proti 
središču Petrovč in se po dveh 
kilometrih vrnili do prire-
ditvenega prostora, kjer jih 
je pričakala prva osvežitev v 
obliki vodnega curka doma-
čih gasilcev. Proga jih je na-
prej vodila do Novega Celja, 

nato pa so se po dodatnih 
dveh kilometrih vrnili do šole. 
Pred ciljem jih je čakala še 
ena atraktivna ovira, ki so jo 
mnogi premagali večkrat, saj 
je nudila obilico zabave. Tek 
so zaključili s skupinskim iz-
piranjem barve, za kar so po-
skrbeli člani PGD Dobriša vas 
- Petrovče. T. T.

Mavrično teklo blizu 500 udeležencev

Tako so se med barvanjem zabavali otroci.

Družinski pozdrav poletju

Športno društvo Žovnek je na Braslovškem jezeru pripravilo prireditev Družinski pozdrav poletju. Udeležilo se ga je okrog 
160 obiskovalcev, ki so se preizkusili v družinskih športnih igrah. Na petih postajah okrog Braslovškega jezera so se pomerili 
v različnih spretnostih, od 16 prijavljenih ekip pa je bila najhitrejša in najspretnejša ekipa Kozorogi. Glede na dober odziv 
obiskovalcev bo Družinski pozdrav poletju postal tradicionalen.                                                                                                  T. T.


